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هفته نامه اقتصاد                                          ی   سیاسی   اجتماعی   ورزشی

نادیده انگاری راهبردهای مهم و سرنوشت ساز ملی همچون » اقتصاد 
مقاومتی« و » رونق تولید« که نظام اندیشگی آنها مبتنی بر حکمت 
و دانائی ، بصیرت و ژرف اندیشی ، و تدبیر و باریک اندیشی و هدف 
غائی آنها پایداری در رویاروئی با تهاجم افسار گسیخته و کینه توزانه 
دشمن ، تحکیم مبانی و زیر ساختهای اقتصادی - سیاسی ، حمایت 
از تولید و سرمایه ملی و نیز صیانت از موجودیت نظام میباشد، از اَ برَ 
چالشهای بزرگ سترگی است که حسب ضرورتهای تاریخی و ملی باید 
بیشتر محک نقد و بررسی کشیده شود تعارض و تقابل اینگونه تغافلها 
با رویکردهای آرمان گرایانه آشکار گردد.کشور عزیز ما ایران تا کنون 
بحرانهای تنش آلود فراوانی را بخاطر تحریم های استکبار پشت سر 
نهاده و اینک در ادامه راه پر فراز و نشیبی که پیموده ، در حال عبور از 
تند پیچ حساس و پر مخاطرۀ دیگری برای رسیدن به افق های روشن 
تأکید   . پایدار و اهداف بزرگ ملی  اندازهای دلپذیر توسعه  و چشم 
تاریخی مقام معظم رهبری بر نور واژۀ » بصیرت « دلالت بر اهمیت 
باریک اندیشی و ژرف بینی در بزنگاههای تاریخی برای عبور ایمن از 
بحرانهایی است که منشأ حدوث آن ، سیاستهای پیچیده و مداخله 

گرانۀ استکبار به سرکردگی آمریکای جهانخوار است.
ادامه در صفحه آخر

سرمقاله

بایدکاملاچشمبروعدههای
توخالیغرببستوبهتوان
داخلیتوجهکرد

میلاد حضرت عیسی مسیح)ع( بر هموطنان مسیحی و تمامی پیروان ادیان الهی مبارک باد
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بزرگ ترین رزمایش نظامی ایران، روسیه و چین

وجود۲۲۰هزارمیلیاردتومان
مالیاتمعوقدرکشور

۱۰ موفقیت بزرگ »سایپا« در یک قاب

احداث۲۰۰هزارمسکنبرایجامعهکارگری،
بازنشستگانومستمریبگیرانتأمیناجتماعی

شکستنرکورددرایرانخودرو
باتولید۲3۰۰دستگاهخودرو

تولید فولادهای API در فولاد مبارکه فتح الفتوح 
و به بارنشستن نهضت ساخت داخل

2

3

فتح الله زاده؛ از امیدواری به ادامه حضور 
استراماچونی تا تأکید بر جذب مربی ایرانی

عناوین خبر ها
جریانیبهدنبالفراموششدنجهاد
وشهادتاستبایددرمقابلآنایستاد

صفحه 7
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 پرسپولیس یک -  نساجی صفر 

سرخ ها ۱۰ نفره صدرنشین شدند

»اقتصاد دانش بنیان« در 
بیانات مقام معظم رهبری

2
سال روز ولادت با سعادت 
حضرت عیسی بن مریم 
علیه السلام خجسته باد
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تحریم فولاد مبارکه گواه عظمت و اهمیت
 این شرکت است

در دهمین کنفرانس ملی سازه و فولاد انجام شد؛2

اختصاص تندیس و لوح برترین طرح 
سازۀ فولادی به فولاد مبارکه

2

مدیرکل دیوان محاسبات استان اصفهان:

 از فولاد مبارکه به عنوان یکی از دستاوردهای 
نظام مقدس جمهوری اسلامی 

حمایت می کنیم

3

2

3

مدیرعامل سازمان مدیریت صنعتی اصفهان:

فولاد مبارکه در حوزه توسعه منابع انسانی 
پرچم استان را بالا نگه داشته است

معاون بهره برداری:

دستیابی به سیستم های پایدار و 
قابل اطمینان با اجرای برنامه های 

ایمنی میسر است

معاون هماهنگ کنندۀ پدافند غیرعامل کشور:

Email: ceo@msc.ir                                                                                   :سامانه ارتباط مستقیم با مدیر عامل 

شماره سامانه پیامک :                                                                                                                                                                                         30003222

رادیو فولاد - موج FM، فرکانس 88-ساعت 9 تا 11  -   12/30 تا  14/30 و 20 تا 22

www.msc.ir ینترنتی:                                                                                  وب سایت ا

Aparat.com/msc.ir                                                                                  Instagram.com/msc.ir 

ک خبرنامه فولاد می توانند درخواست خود را به پست الکترونیکی webmaster@msc.ir ارسال نمایند.     اشخاص حقوقی و شرکت ها به منظور اشترا

انتصاب

کفرانی  ، بـه سـمت   کاظمی  طــی حکمــی از ســوی مهنــدس عظیمیــان، مدیرعامـل فـولاد مبارکـــــه، آقـای ابراهیم 
مدیر آموزش وتوسـعه منابع انسـانی منصــوب شــد.

ــد ــعانســانیمنصــوبمیگردی ــرآمــوزشوتوســعهمناب ــهســمتمدی ــهموجــبایــنحکــم،ب ب
کرامــتانســــانی،ایجــــادنظــــموانضباطاجتماعــــی تــابــاحفــظارزشهــایاســامی،احتــرامبــه

کــــهازاصــولمدیریــــتدرفــولادمبارکــهاســــتانجــاموظیفــهنمایید. کاری ورعایــتوجــــدان
گرایــش کارشناســیارشــدمدیریــت، کفرانــیدارایمــدرک کاظمــی گفتنــیاســتآقــایابراهیــم
انســانی نیــروی ایــندرســمترییــسواحــدتحقیقــات از کــهپیــش انســانیاســت منابــع

ــودهاســت. ــهفعالیــتب مشــغولب

اطلاعیه

گهی آ

فروشحقتقدمهایاستفادهنشدهشرکتآتیهفولادنقشجهان

برگزاریمسابقاتتنیسرویمیز

برگزاریمسابقاتفوتسالووالیبالگرامیداشتدهۀمبارکفجر

4

7

7
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وزیر صنعت، معدن و تجارت:

تولیدفولادهایAPIدرفولادمبارکهفتحالفتوحوبه
بارنشستننهضتساختداخلاست

کـه امـکان اخـذ نامـه از  شـرکت فـولاد مبارکـه در نظـر دارد جهـت مناقصـه خریـد بیرینـگ از تمامـی شـرکتهایی 
نمایندگـی برندهـای :

کشـورها دارنـد جهـت  STEYR،STC،DASLAGER،TMB،ZWZ،MBY،LYC،FAG،SKF  در دیگـر 
همـکاری دعـوت نماید.

لطفـاجهـتاطاعـاتبیشـترتـاتاریـخ1398/10/07بـاواحـدخریـدموادمصـــــرفیشـرکتفـولادمبارکهبهشـماره
52733820-031تمـاسحاصـلنمایند.

خرید مواد مصرفی شرکت فولاد مبارکه

گهی دعوت به همکاری آ

اسامیحضورمدیراندررادیوفولاد-دیماه1398

تاریخ حضور نام و سمت مدیر ردیف

98/10/02 غامرضاطاهری_مدیربرنامهریزیوتحقیقاتبازاریابی 1

98/10/09 مصطفیعطاییپور_مدیرمجتمعفولادسبا 2

98/10/16 محمدرضاممتاز_مدیرخریدموادمصرفی 3

98/10/23 محمدتاجمیرریاحی_مدیرپشتیبانیفروش 4

98/10/30 کنترلتولید محمودمحمدیفشارکی_مدیربرنامهریزیو 5
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بزرگ ترین هفتهنامهاقتصادیایران

رزمایش نظامی 
ایران، روسیه و 
چین

بهگزارشاعتباربهنقلازتسنیم،بزرگترینرزمایشنظامی-دریاییدرآبهایمنطقه،بامشارکتایران،روسیهوچینآغازشد.ایننخستینهمکارینظامیمیانسهکشورمذکورمحسوبمیشودوپیامیروشن
وچالشبرانگیزیبرایدولتآمریکاارسالمیکندوایننشانهایقابلتوجهازظهورائتلافنظامیجدیمیانتهران،پکنومسکودررویاروییبااقداماتدولتآمریکاوسیاستهایآندرمنطقهوجهانتلقیمیشود.
امیردریادار»حسینخانزادی«فرماندهنیرویدریاییارتشجمهوریاسلامیایراناعلامکردکهرزمایشازمنطقه»چابهار«درجنوبشرقیایرانآغازشدودرشمالاقیانوسهندگسترشخواهدیافتوبینسهکشور
انجامخواهدشد.ویخاطرنشانکرد،رزمایشبزرگمیانمهمتریننیروهایدریاییمنطقهوجهان،یعنیایران،روسیهوچین،خواهدبودوهدفازاینرزمایشتقویتامنیتدرمنطقهاستوایننیروهایازتاکتیکهای
مختلفنظامیاستفادهخواهندکردوبههمکاریوهماهنگیمشترکمتکیخواهندبود.»ووچیان«سخنگویوزارتدفاعچینطیکنفرانسیخبریاعلامکرد،زمایشدریاییمشترکایران،چینوروسیهازروزجمعهبه
مدت4روزدرشمالاقیانوسهندودریایعمانبرگزارمیشود.ویافزودنیرویدریاییچینبایکناوشکنموشکاندازبهنام»شینینگ«دراینرزمایشی،کهتاروزدوشنبهادامهخواهدداشت،مشارکتمیکند.
ویبدوناشارهبهاستعدادنیروهایشرکتکنندهایرانیدراینرزمایشگفت:نیرویدریاییروسیهنیزباسهفروندشناوردراینعملیاتشرکتخواهدکرد.سخنگویوزارتدفاعچینهمچنینتأکیدکردکههدف
ازاینرزمایشتعمیقهمکاریمیاننیروهایدریاییسهکشوراستواینرزمایشنشانمیدهدکهتبادلنظامیطبیعیمیاننیروهایمسلحسهکشوروجودداردکهمطابقباقوانینواقداماتبینالمللیاستولزوما

بااوضاعمنطقهمرتبطنیست.اینرزمایشدرحالیبرگزارمیشودکهنشستهاینظامیپیدرپیودیدارهایمتقابلمیانسهکشورازماهسپتامبرگذشتهانجاممیشد.

رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار اعضای ستاد 
کنگره شهدای استان هرمزگان:

جریانیبهدنبالفراموششدنجهاد
وشهادتاستبایددرمقابلآنایستاد

بیانات رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار اعضای ستاد کنگره 
شهدای استان هرمزگان که در تاریخ ۲۵ آذر ۹۸ برگزار شده بود، 
در محل این همایش در بندرعباس منتشر شد. حضرت آیت الله 
خامنه ای در این دیدار با اشاره به سابقه طولانی مجاهدت و مبارزه 
مردم هرمزگان، شــجاعت و دفــاع از حق را عناصری با ارزش و 
نهادینه شده در این منطقه دانستند و خاطرنشان کردند: تجلیل 
از شــهیدان کاری لازم و وظیفه ای بر عهده همه ما است چرا که 
سیاســت و حرکت خبیثانه ای با هدف به فراموشــی سپردن 
نمادهای انقلاب به ویژه جهاد و شهادت جریان دارد که باید در 
مقابل این سیاست ایستاد. رهبر انقلاب اسلامی هر شهید را فارغ 
از سواد و سنّ و سال آن، نمادی از فداکاری و آمادگی برای جان 
دادن در دفاع از حق خواندند و با تأکید بر لزوم معرفی این نمادها 
و الگوهای بسیار ارزشــمند به جوانان، افزودند: در نقطه مقابلِ 
حرکتی که ســعی می کند دلبســتگی ها را به نمادهای فساد، 
دنیاطلبی و هرزه گرایی جلب کنــد، تبیین چهره های تابناک 
شهیدان موجب خواهد شد جوانان به آنان دل ببندند و راهشان 
را دنبال کنند. ایشــان همچنین جزایر اســتان هرمزگان را از 
جنبه های امنیتی، اقتصادی و تاریخی مهم و حائز توجه دانستند 
و با تأکید ویژه بر جزیره هرمز گفتند: البته اطلاع دارم که مردم 
در جزیره هرمز واقعاً دچار مشــکلات مالی هستند که باید هم 
مسئولان استانی و کشوری و هم جریانهای انقلابی به آن منطقه 

بپردازند و برای حل مشکلات آن اقدام کنند.
 پیام تبریک رهبر معظم انقلاب 

به مناسبت میلاد حضرت مسیح)ع(
 صفحه متعلق به دفتر نشر آثار رهبر معظم انقلاب در شبکه های 
اجتماعی پیام تبریک ایشــان به پیروان حضرت مسیح )ع( را 
منتشر کرد. رهبر معظم انقلاب در این پیام فرمودند: پیروی از 
عیسی مسیح)ع( مستلزم پیروی از عدالت و تنفر از قدرت های 
ناعادل است و امید می رود که مسیحیان و مسلمانان در هر نقطه 
از جهان در زندگی و کردار خود به این درس بزرگ عیسی)ع( 
پایبند باشــند. رهنمود های عیســی بن مریم)ع( هدایت به 
پرستش خدا و مقابله با فرعونیان و ستمگران است. احترام به 
حضرت عیسی مسیح)ع(، کمتر از مقام و شایستگی ایشان در 

نظر مؤمنان مسیحی در مسیحیت نیست.   

قبل از اینکه دیدگاهای اقتصادی را بیان کنم . ابتدا لازم میدانم 
اصول و محورهای اقتصاد مقاومتی را تبین نموده و ســپس به 

تحلیل و تشریح هر یک از عناوین بپردازم 
اصول اقتصاد مقاومتی بطور خلاصه عبارت است از 

- دانش محوری
- اصلاح الگوی مصرف 

- امنیت اقلام راهبردی و اساسی 
- کاهش وابستگی به نفت 

- تبلیغات موثر و فراگیر 
- تکیه بر تولید ملی

- ریشه کنی فقر 
- ایجاد تراز اقتصادی مثبت 

- حاکمیت قانون 
- مبارزه با رکود اقتصادی

- خصوصی سازی 
- خود کفایی در محصولات کشاورزی

- استحصال از معادن بدور از خام فروشی 
- فعال شدن شرکتهای دانش بنیان 

- تنقیح قوانین اقتصادی
- اعتماد به نفس ملی 

- مدیریت مصرف 
- کاهش طبقاتی

- مصرف زدگی و اسراف 
- نکوهش تجمل گرایی

- قناعت 
- ارج دهی فرهنگ کار 

- ایجاد زنجیره تولید علم 
- علم گرایی

- ایجاد فضای ارامش برای نخبگان 
- حمایت از نخبگان

محمد قاسمی با حکم رییس مجلس شورای اسلامی به عنوان 
سرپرست مرکز پژوهش های مجلس شورای اسلامی تعیین شد. 
ایشان که طی سالهای متمادی به عنوان معاون اقتصادی مرکز 
پژوهش های مجلس به خدمت مشــغول بود، از صاحبنظران 
اقتصادی کشــور محسوب می شــود. در حکم انتصاب علی 
لاریجانی خطاب به سرپرســت مرکــز پژوهش ها از خدمات 
ارزشمند کاظم جلالی ، ریاست این مرکز تشکر و قدردانی شده 
و آمده است: “ آقای دکتر جلالی که در دو دوره مجلس، ریاست 
مرکز پژوهش ها را به عهده داشــتند، خدمات شایسته ای به 

مجلس و کمیسیون های آن ارائه نمودند”.
کاظم جلالی به تازگی مسئولیت سفارت جمهوری اسلامی را 
در روسیه پذیرفته است . طبق آیین نامه  مجلس شورای اسلامی، 
رییس مرکز پژوهش ها توسط رییس مجلس منصوب می شود.

بیاناتدردیداردستاندرکارانکنگرهملیبزرگداشتمرحومآیتاللههادیتألهیخبر

تجلیل از علما تجلیل از معارف حقیقی الهی است
بیانــات رهبــر انقــلاب اســلامی در دیدار 
دست اندرکاران کنگره بزرگداشت مرحوم آیت 
الله تألهی که در تاریخ ۸ مهر ۹۸ برگزار شــده 
بود، صبح پنجشنبه ۲۸ آذر ۹۸ در محل این 

همایش در همدان منتشر شد.
بسم الله الرّحمن الرّحیم)۱(

 خیلی متشکّریم از برادران همدانی که با همّت 
والای خودشان الحمدلله دست اندرکار این کار 
شایسته شدند: بزرگداشت مرحوم آقای تألهّی 
)رحمة  الله  علیه(. خب شــخصیّت هایی مثل 
آقــای تألهّی در همــدان یــک گوهرهای 
ناشناخته ای هســتند که در یک کُنجی قرار 
گرفته اند. حالا مردم همدان و جوانهای همدان 
و حزب اللهی های همدان خیلی از ایشــان و 
مرحوم آقای آقانجفی استفاده میکردند، لکن 
ظرفیّت استفاده ی از این بزرگوران و امثال اینها 
خیلی بیشــتر از اینها اســت. واقعاً یکی مثل 
مرحوم آقای آقانجفی یــا مثل مرحوم آقای 
تألهّی در همدان میتوانست منشأ یک حرکات 

عظیمی باشد.
 البتّــه همدان همین  طور که آقایان اشــاره 
کردند، یک خاک عارف خیز دارد، این  جوری 
است؛ از ]قبیل[ مرحوم آخوند ملّاحسینقلی 
همدانی و شاگردهای ایشان و مرحوم آشیخ 
محمّد بهاری؛ که خود این مرحوم آقا آســیّد 
علــی عرب، شــاگرد مرحوم بهــاری و جزو 
شاگردان مرحوم آخوند ملّاحسینقلی همدانی 
است. البتّه آقای تألهّی درک نکردند اینها را؛ 
یعنی مرحوم آقای آشیخ محمّد بهاری با اینکه 
از نجف آمده همدان و در همدان از دنیا رفته و 
مقبره ی ایشان الان در بهار است، امّا در عین 
حال -ولادت آقای تألهّی در دهه ی دوّم قرن 
چهاردهــم اســت، یعنی ۱۳۱۷ یــا ۱۳۱۸ 
]قمری[ باید باشد- ایشان درک نکرده مرحوم 
آقای بهاری را؛ امّا آن حرکت را، آن سلسله را 

ایشان درک کرده. یعنی در واقع مرحوم آقای 
تألهّی بقیّةالسّــیف)۲( این سلسله ی عرفای 
بزرگ همدانی است. و من تعجّب میکنم وقتی 
میبینم همان روحیــه در جوانهای همدانی 
]هست[. خب شرح حال این شهید عزیزمان 
-شهید چیت ســازیان-)۳( را که انسان نگاه 
میکند، همان رشحه ی عرفانی را آنجا هم انسان 
ملاحظه میکند، مشاهده میکند؛ یعنی واقعاً 
این  جوری است؛ یک حرکتی در عالمَِ معنا کأنهّ 
به وجود می آید که دل پیر و جوان را میلرزاند 
و به خــودش متوجّه میکند؛ مثل یک عمود 
نوری -که از آسمان تا زمین ادامه دارد و همین 
 طور هر کسی به قدر صلاحیّتِ خودش، به قدر 
قابلیّتِ خودش از آن بهره مند میشــود- یک 

چنین چیزی را انسان مشاهده میکند.
 البتّه بنده مرحوم آقای تألهّی را در همدان یک 
بار به نظرم زیارت کردم؛ با ایشان انُس و نشست 
و برخاســت و مانند اینها نداشتیم؛ یک بار در 
یکی از سفرهایی که زمان دوران دفاع مقدّس 

رفتیم همدان، ایشان را آنجا زیارت کردم؛ لکن 
این را میدانســتیم که جوانهای حزب اللهی و 
مبارز و اینهایی که اهل جبهه و جنگ و میدان 
جنگ و مانند اینها بودند، با ایشــان مأنوس 
بودند. و چیز عجیبی است: پیرمردی که مثلًا 
حدود هفتاد ]ســال[ یا بیشتر سنّش است، 
دوروبــرش تمام، این جوانهــای علاقه مند و 
عاشق جبهه و مانند اینها ]بودند[. و اینها اقناع 
میشدند؛ ببینید این مهم است. روحانی خوب، 
عالم دینی خوب، این  جوری است که مثل یک 
خورشیدی میدرخشد؛ وقتی می آیند نزدیک 
او، به  طور طبیعی نورانی میشوند؛ و ایشان این 
 جور بود. مرحوم آقای آقانجفی هم همین  جور؛ 
ایشان هم همین  طور واقعاً نورانی بودند و منوّر 

میکردند فضا را.
 امیدواریم ان شاءالله خداوند متعال این برکات 
را ادامه بدهد. خیلی خوب کردید این کنگره را 
تشکیل دادید و راه انداختید. بیانات ایشان را و 
اگر بتوانید، صدای ایشان را -مثلًا فرض کنید 

جلساتی که ایشان داشته اند- در اختیار آحاد 
مردم بگذارید؛ و نصایح ایشــان را، درسهای 
اخلاقی مرحوم آقای تألهّی را در اختیار ]مردم[ 
بگذارید، بــه نظر من خیلی مفید خواهد بود 
برای کسانی که مطّلع میشوند. و تجلیل از این 
بزرگــواران، تجلیل از دین و اخلاق و عرفان و 
معنویتّ و حقیقت است؛ هر چه از اینها تجلیل 
کنید، واقعاً از آن معارف حقیقی الهی تجلیل 
کرده ایــد کــه برای کشــور ما لازم اســت. 
خوشبختانه امروز در سرتاسر کشور، عناصر 
جوانِ علاقه مندِ فرهنگی، کم نیستند، خیلی 
زیاد است؛ از وجود اینها باید استفاده بشود، اوّلاً 
برای در معرض استفاده قرار دادنِ این ذخایر 
معنوی، و ثانیاً برای نشــر ]معارف[ و تربیت 
جوانها و تربیــت نوجوان هــا در این صراط 

مستقیم.
 خداوند ان شــاءالله به شــماها توفیق بدهد، 
درجات آنها را عالی کند؛ شــهدای بزرگ این 
منطقه را ان شــاءالله خداوند متعال با بزرگان 
دین و اولیای دین و شــهدای صدر اســلام و 
شهدای کربلا محشور کند؛ ما را هم انَ شاءالله 

خداوند به اینها ملحق کند.
والسّلام علیکم و رحمةالله و برکاته

۱( در ابتــدای این دیدار -کــه در چارچوب 
دیدارهای دسته جمعی برگزار شد- آقای سیّد 
عباس صالحی )وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی(، 
حجّت الاســلام والمســلمین حبیــب الله 
شعبانی)نماینده ی ولیّ فقیه و امام جمعه ی 
همدان و عضو شورای سیاست گذاری(، و آقای 
ســیّدمحمّدکاظم حجازی )دبیــر کنگره( 
گزارشهایی ارائه کردند. قرار است این کنگره 

در آذرماه سال جاری در همدان برگزار شود.
۲( باقی مانده، بازمانده

۳( شهید علی چیت سازیان )فرمانده اطّلاعات 
ـ عملیّات لشکر انصارالحسین(

در جلسه هیات دولت که به ریاست دکتر اسحاق 
جهانگیری معاون اول رئیس جمهور برگزار شد، 
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست، شهردار 
و استاندار تهران، گزارشی از وضعیت آلودگی 
هوای کلان شهرها و از جمله پایتخت را به هیات 

وزیران ارائه دادند.
در این جلسه، دکتر جهانگیری ضمن تأکید بر 
اجرای قانون هوای پاک، دســتورات لازم به 
وزارت نفت در مورد تأمین ســوخت گاز برای 
کلیه نیــروگاه ها و صنایع بزرگ و ممنوعیت 
استفاده از سوخت مایع، دستور به وزارت کشور 
برای توقف خودروها و موتورسیکلت های دودزا 

و دســتور به شــهرداری تهران بــرای ایجاد 
تسهیلات بیشــتر برای شهروندان به منظور 
اســتفاده از نــاوگان عمومی را صــادر کرد. 
همچنین، سایر سازوکارها برای حل اساسی 
آلودگی هوای کلان شــهرها در این جلســه 

بررسی شد.
در ادامه این جلسه، معاون اول رئیس جمهور 
ضمن دستور به همه وزرای ذی ربط برای تلاش 
در جهت حل معضل فاضلاب استان خوزستان 
و حضور در میدان عمل، لزوم اجرای سریع تر 
مصوبه مورخ ۱۵ فروردین ۱۳۹۶ دولت در این 
مورد را مورد تأکید قرار داد. لازم به ذکر است، 

براساس گزارش رئیس سازمان برنامه و بودجه 
کشور، تاکنون حدود شش هزار میلیارد تومان 
در راستای این مصوبه برای اصلاح شبکه آب و 

فاضلاب خوزستان هزینه شده است.
معاون اول رئیس جمهور همچنین خاطرنشان 
کرد تصمیمات، سیاست ها و اقدامات دولت باید 
به سمت مشارکت حداکثری مردم در انتخابات 

مجلس شورای اسلامی سوق داده شود. 
 دکتر جهانگیری با بیان اینکه انتخابات پرشور 
و حداکثری در شرایط کنونی کشور برای مأیوس 
کردن دشمن و شکست تحریم ها از هر زمان 
دیگری ضروری تر اســت، بر لزوم حضور همه 

سلایق در انتخابات و امکان حضور و انتخاب همه 
آنها تأکید کرد.

وی به وزارت کشور توصیه کرد که رعایت قانون 
و حفظ بی طرفی دولت، حضور حداکثری مردم 

را تضمین خواهد کرد.
همچنین هیات وزیــران به منظور حمایت از 
اقتصاد شهرهای مرزی کشــور، درخصوص 
راه اندازی بازارچه های مرزی بحث و بررسی کرد 
و در همین راســتا معاون اول رئیس جمهور 
دســتور داد پیشــنهادات مربوط به ایجاد و 
راه اندازی بازارچه های مرزی، خارج از نوبت در 

دستور کار دولت قرار بگیرد.

نشست هم اندیشی شبکه شهرهای دوستدار 
کتاب با حضور محســن جوادی؛ معاون امور 
فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشــاد اســلامی، 
مهدی جمالی نژاد؛ رئیس سازمان شهرداری ها 
و دهیاری های کشور و دیگر اعضا در سازمان 
شهرداری ها و دهیاری های کشور برگزار شد.

به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی معاونت 
امور فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، 
محســن جوادی در این نشســت با تاکید بر 
آسیب شناسی و نقد از درون برنامه های اجرا شده 
در حــوزه کتــاب و کتابخوانی در شــهرها و 
روستاهای کشور گفت: این اقدام موجب پویایی 
و به روزرسانی این شبکه خواهد شد. این شبکه 
نیازمند برنامه ریزی برای آینده است و باید برای 
الکترونیکی شــدن کتاب  ها و فضای مجازی 
ایده های جدیدی را برای کتابخوانان ایجاد کرد.  
وی تاکید کــرد: حضور دکتــر جمالی نژاد با 

شناختی که از توسعه کتابخوانی در شهرها و 
روستاها دارند فرصت بســیار مغتنمی برای 
پیشبرد برنامه هایی چون پایتخت کتاب ایران، 
روســتاها و عشــایر دوســتدار کتاب و دیگر 
برنامه های ترویج کتابخوانی در کشــور است. 
ایشان  در ادامه گفت: سرمایه گذاری در حوزه 
کتاب از آن سرمایه گذاری هایی است که در بلند 
مدت پاسخگوســت و مانند کارهای زودگذر و 
تبلیغاتی نیست. امیدوارم ایجاد این شبکه بتواند 
به ایجاد لذت های بیشــتر در حوزه کتابخوانی 
کمک کند. وی در پایان خاطرنشــان کرد: در 
ترویج فعالیت های کتابخوانی نباید صرفا به چند 
برنامه محدود شویم. امیدورام همان گونه که نام 
ایران در قرن پنجم هجری با کتاب  سربلند شد، 

بار دیگر شاهد تکرار آن باشیم. 
مهدی جمالی نژاد رئیس سازمان شهرداری ها و 
دهیاری های کشور نیز در این جلسه با اشاره به 

اینکه این شبکه با بضاعت اندکی شکل گرفت، 
گفت: خوشبختانه علی رغم مشکلات در کشور 
سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور ظرفیت 
بسیار خوبی برای پرداختن به موضوع کتابخوانی 
در کشــور دارد. وی پیشنهاد داد این جلسات به 
صورت منسجم  تری برگزار شوند و گفت: به نظرم 
باید این نشست هم اندیشی از یک بار در سال به 
جلسه ای در هر فصل یا هر شش ماه یکبار برگزار 
شود. همچنین اعضا با ارایه برنامه های منسجم 
مشخص کنند که چگونه می توانند از ظرفیت های 

این سازمان استفاده کنند. وی ادامه داد: بسیاری 
از مشــکلاتی ما مانند آلودگی هوا در شهرهای 
بزرگ، ترافیک و... به دلیل برنامه ریزی های اشتباه 
در شهرهای کوچک و روستاها بوده است که منجر 
به تراکم جمعیت در شهرهای بزرگ شده است. 
این شبکه کتابخوانی می تواند به شهرهای کوچک 
و روستاها درباره این موضوع آگاهی رسانی داشته 
باشد و برای ایجاد یک شبکه پویای کتابخوانی در 
کشور نیازمند آن هستیم که تمامی ذینفعان در 
این امر مشــارکت داشته باشند. این امر موجب 
می شود تا ایده  های نوآورانه به رگ های این شبکه 
تزریق و پویایی آن حفظ شــود. متاســفانه در 
برنامه ریزی ها شهرهای کوچک و روستاها را دست 
کــم می گیریم. باید توجه داشــته باشــیم که 
شهرهای ما کمتر از شهرهای دیگر جهان نیستند 
و آن ها نیز با مشــکلاتی مواجه هســتند که در 

رسانه ها منعکس نمی شود.
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بازدیدمدیرعاملشرکتمخابراتایراناز
بخشهایمختلفباشگاهخبرنگارانجوان

به گزارش اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شرکت مخابرات ایران، 
سیدمجید صدری در دیدار از باشگاه خبرنگاران جوان که با همراهی 
محمدرضا  بیدخام، مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شرکت انجام 
شد، ضمن اشاره به نقش ممتاز و ویژه باشگاه خبرنگاران در اطلاع 
 ، ict رسانی سریع، به روز و مســتمر از حوزه های مختلف به ویژه
خبرنــگاران این مجموعه را به عنوان یکی از مهم ترین منابع قابل 
اتکای خبررسانی صحیح، سریع و شفاف در فضای آکنده از رسانه 
های معتبر و غیرمعتبر امروز نامید.  وی افزود: سیاست کاری باشگاه 
خبرنگاران همواره در طول سالیان بر تعامل مستمر با بازیگران حوزه 
پیشران فناوری یعنی ارتباطات و فناوری اطلاعات استوار است و این 
با نیروی جوانی و تخصص کارمندان این مجموعه نیز سنخیت لازم 
را دارد. مدیر مسئول باشگاه خبرنگاران نیز در این دیدار با تشکر از 
اطلاع رسانی مجموعه مخابرات در رسانه ها و شبکه های اجتماعی، 
برای گسترش سطح همکاری ها در تمام زمینه ها و تعامل با مجموعه 
مخابرات در پوشــش خبری بهتر ابراز آمادگی کرد.  بر اساس این 
گزارش، مهندس صدری با حضور در بخش های تخصصی و مرتبط 
با مجموعه مخابرات در این خبرگزاری، شامل فضای مجازی، دریچه 
فناوری و دنیای ارتباطات، با نحوه پوشش و خبررسانی این حوزه روبه 
تعالی در باشــگاه خبرنگاران آشنا شــده و پیشنهاداتی به منظور 
گسترش تعامل دوجانبه باشگاه خبرنگاران با مجموعه مخابرات و 

تاثیرگذاری بیشتر اخبار منتشر شده از لحاظ حرفه ای ارائه کرد.

آیت الله سیدابراهیم رئیسی رئیس 
قوه قضاییه، تنها راه حقیقی مقابله با 
توطئه های دشمن را تامین خواسته 
های مشــروع مردم و گره گشایی از 
مشکلات معیشــتی آنان دانست و 
گفت: امروز مهمترین مساله در کشور، 
امنیت اســت و بر این اساس، ضمن 

حاکمیت رافت اسلامی نسبت به همه آحاد جامعه، به هیچ وجه 
اجازه ایجاد ناامنی را به هیچکس نخواهیم داد.

بــه گــزارش اداره کل روابــط عمومی قوه قضاییــه، آیت الله 
سیدابراهیم رئیسی در جلسه شورای عالی قوه قضاییه با تبریک 
فرارسیدن ایام میلاد با سعادت حضرت عیسی مسیح )ع( تصریح 
کرد: امیدواریم همه مدعیان پیروی از حضرت مسیح )ع( بویژه 
در هیات حاکمه کشورهای غربی، با آموزه های این پیامبر عظیم 

الشان بیشتر آشنا شوند.
رئیس قوه قضاییه ادامه داد: مهم ترین آموزه حضرت مسیح )ع(، 
دین، معنویت، اخلاق، ایمان و توجه به بشریت است اما متاسفانه 
چنانکه امروز شاهدیم، سیاستهای مغرب زمین، سیاستهایی 
منهای دین، معنویت و اخلاق است و این بی توجهی به معنویت 
در مشی سیاسی این کشورها، گریز از آموزه های عیسی مسیح 

)ع( به شمار می آید.
آیت الله رئیسی افزود: امروز بر روحانیون و پدران کلیساهاست 
کــه حمایت از محرومان، مســتعفان و مظلومان عالم در برابر 
سیاستهای غرب را فریاد بزنند و با نیم نگاهی به کودک کشی و 
ویرانگری در نقاطی از عالم نظیر فلسطین، یمن و ... ببینند که 
ایــن اقدامات بــا کدام یک از آموزه های حضرت عیســی )ع( 

هماهنگی دارد.
رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه امروز مدعیان حقوق انســان، 
بزرگترین ناقضان حقوق بشرند، اظهار کرد: در کارنامه کسانی 
که امروز دور هم جمع می شــوند و ژست دفاع از حقوق بشر را 
می گیرند، نقض حقوق اولیه انسان موج می زند و این در حالی 
اســت که اعلامیه ها و بیانیه های متعددی علیه کشــورهای 
مستقل که جرمشان صرفا استقلال و توجه به مردم خودشان 
است، صادر می کنند. البته این بیانیه ها شاید در گذشته از نگاه 
مــردم دنیا پنهان بود اما امروز، کاملا برای افکار عمومی جهان 
آشــکار اســت که منابع خبری مدعیان حقوق بشر، منابعی 
غیرمطمئن و افرادی مساله دار هستند و این گزارشها نیز اعتباری 
نزد مردم ندارد. آیت الله رئیسی در بخش دیگری از سخنان خود، 
بر لزوم توجه به معیشت مردم تاکید کرد و گفت: مهمترین اقدام 
و راه حقیقی برخورد با توطئه های دشمن، رسیدگی به خواسته 
های مشروع مردم، گره گشایی از معیشت آنان و ایجاد آرامش 
در جامعه اســت. بر این اســاس باید کاملا چشم بر وعده های 
توخالی غرب بست و به توان داخلی توجه کرد. بی تردید توان 
داخلی می تواند گره گشای مشکلات مردم باشد و به هیچ عنوان 
نباید به وعده هایی که غرب همیشه داده و ممکن است باز هم 
از این وعده ها بدهد، امید بست. رئیس قوه قضاییه در ادامه ضمن 
تاکید بر لزوم توجه همگان به فرمایش مقام معظم رهبری در 
خصوص رعایت رافت اســلامی در رســیدگی به پرونده های 
حوادث اخیر در کشــور، خاطرنشان کرد: قطعا رافت اسلامی 
نســبت به آحاد جامعه باید جاری و ساری باشد اما هیچ یک از 
دلسوزان نظام، مردم و امنیت کشور به کسانی که بخواهند جان، 
مال و معیشــت مردم را تهدید کننــد و آن را مورد تعرض قرار 
دهند، اجازه کوچکترین اقدامی نخواهند داد؛ لذا کسانی که فکر 
می کنند از برخی زمینه ها و سوژه ها می توانند برای ایجاد ناامنی 
استفاده کنند، بدانند که سخت در اشتباهند زیرا امروز مهمترین 
مساله ما پاسداری از امنیت به عنوان یک موهبت الهی است. بر 
همین مبنا همه در این قضیه باید با هوشــیاری عمل کنند به 
نحوی که اجازه کوچکترین ناامنی به کسی ندهند زیرا توسعه 
یافتگی کشــور و رفع مشکلات معیشتی مردم، در گرو امنیت 

است.
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رئیس جمهور در جلسه شورای عالی 
مسکن، بازآفرینی و اصلاح بافت های فرسوده 
شهرها و روســتاها را اولویت دولت در طرح 
ملی مسکن برشــمرد و تاکید کرد: ساخت 
مسکن باید توسط مردم و با مشارکت بخش 
خصوصی انجام گیرد و دولت باید در تسهیل 

این کار کمک کند.
حجت الاســلام و المســلمین دکتر 
حسن روحانی روز دوشنبه در این جلسه که 
با حضور اعضا برگزار شــد، بر وظیفه دولت 
مبنی بر واگذاری زمین رایگان به سازندگان 
در طرح ملی مسکن با مشارکت توسعه گران 

و انبوه سازان تاکید کرد.
دکتر روحانی اظهارداشت: در طرح ملی 
مســکن با فرمول مشــارکتی، دولت زمین 
رایگان و امکانات لازم را در اختیار مشارکت 
کننده و توسعه گر قرار می دهد و با تسهیل 
در فرایند صدورمجوزها ، به تســریع در اجرا 
کمک مــی کند تا در مــدت زمان کمتری 

واحدهای مسکونی ساخته شوند.
رئیس جمهور با اشــاره به مزیت های 
ساخت مسکن در بافت های فرسوده گفت: 

بافت فرسوده در واقع مجموعه ای است که 
به صورت قانونی در گذشــته ساخته شده و 
زیرساخت های لازم را دارد و ما می توانیم با 
بازســازی و اصــلاح این بافــت، واحدهای 
مســکونی مناســب ســاخته و در اختیار 

متقاضیان نیازمند مسکن قرار دهیم.
دکتر روحانی درمورد ساخت واحدهای 
مسکونی طرح ملی مسکن در حاشیه شهرها 
نیز تاکید کرد: ایــن اقدام  باید با هدف حل 
پایدار و قطعی موضوع حاشیه نشینی انجام 
شود به گونه ای که دیگر به هیچ وجه شاهد 
شکل گیری موضوعی به اسم حاشیه نشینی 

نباشیم. در این جلسه شورای عالی مسکن که 
به ریاســت رئیس جمهور برگزار شد، بعد از 
ارائــه گــزارش وزارت راه و شهرســازی 
درخصوص روند اجرای طرح ملی مســکن، 
ثبت نام ها و اقدامات انجام شده در این زمینه، 
مواردی برای پیشــرفت ایــن طرح ملی به 

تصویب رسید.
بر اســاس این مصوبه شــورای عالی 
مسکن، دســتگاه های اجرایی که در داخل 
شــهرها دارای زمین هستند مکلف شدند با 
کمک و همراهی وزارت اقتصاد،  اراضی خود 
را در اختیار وزارت راه و شهرسازی قرار دهند 

تا در پروژه های مســکن مورد استفاده قرار 
گیرد.

همچنین در این جلسه تصویب شد که 
اراضی منابع طبیعی در حریم شهرها براساس 
قانون از ســوی وزارت جهاد کشــاورزی به 

وزارت راه و شهرسازی واگذار شود.
 اعضای شورای عالی مسکن همچنین 
تاکید کردند مکان های در نظر گرفته شده 
برای ساخت مسکن در طرح ملی باید دارای 
تاسیسات زیربنایی باشد، همچنین وزارت 
کشور نیز در زمینه صدور پروانه ساخت و ارائه 
مجوزهــای مرتبــط ، تاکیــدات لازم را به 
شــهرداری ها داشته باشــد و بانک ها نیز 
براساس الگو و سهمیه تعیین شده از سوی 
بانک مرکزی، در ارائه تسهیلات خرید مسکن 

به خریداران همکاری نمایند.
در این جلسه اقدامات بنیاد مسکن در 
حل و فصل مشــکلات اســکان و ترمیم و 
بازســازی خانه هــای مناطق ســیل زده و 
زلزله زده تشــریح شــد و رئیس جمهور بر 
ضرورت تلاش بیش از پیش برای رفع مشکل 

مناطق زلزله زده و سیل زده تأکید کرد.

دیدگاهدکترسیدهادیحسینی
دراجرایاقتصادمقاومتی

انتصابسرپرستمرکزپژوهشهایمجلس
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همت مدیران 
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آگهــی تغییــرات شــرکت خدماتــی نظــم گســتر کیــان شــرکت بــا مســئولیت 
ــه اســتناد  ــه شــماره ثبــت 300159 و شناســه ملــی 10103365284 ب محــدود ب
ــورخ 97/06/27  ــاده م ــوق الع ــور ف ــادی بط ــی ع ــع عموم ــه مجم صورتجلس
ــره  ــت مدی ــاء هیئ ــمت اعض ــه س ــل ب ــراد ذی ــد : اف ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی تصمیم
بــرای مــدت نامحــدود انتخــاب شــدند: -سیدمحســن داوری امــری بــه شــماره 
ملــی 0074561170 بــه ســمت مدیرعامــل و عضــو هیئــت مدیــره - میرعســکری 
داوری امــری بــه شــماره ملــی 2093126494 بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره و 
عضــو هیئــت مدیــره - کلیــه اســناد و اوراق بهــادار و تعهــد آور شــرکت از قبیــل 
چک-ســفته-برات-قراردادها و عقــود اســلامی و اوراق عــادی و اداری بــا امضــاء 
مدیــر عامــل منفــردا همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد. ســازمان ثبــت 
ــران  ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب ــنادواملاک کش اس

)707519(

ــه  ــا مســئولیت محــدود ب آگهــی تغییــرات شــرکت همــراه الکتریــک موتــور صنعــت شــرکت ب
شــماره ثبــت 533612 و شناســه ملــی 14007934895 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق 
العــاده مــورخ 97/10/29 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : مــواردی بــه موضــوع شــرکت الحــاق و مــاده 
مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردیــد: انجــام عملیــات بازرگانــی داخلــی و خارجــی، اخــذ نمایندگــی 
از موسســات و شــرکت هــای خارجــی، عقــد قــرارداد بــا اشــخاص حقیقــی و حقوقــی اعــم از دولتــی 
و خصوصــی، صــادرات و واردات تجهیــزات فنــی و قطعــات ابــزار دقیــق و ماشــین آلات صنعتــی بــرای 
اســتفاده و پشــتیبانی در تمــام صنایــع ایــران، انجام ســرویس های انــدازه گیــری ، خدمات پیشــگویانه، 
تشــخیص و عیــب یابــی در زمینــه تعمیــر و اورهــال ماشــین آلات صنعتــی و دوار در ایــران، برگــزاری 
ســمینار و دوره هــای آموزشــی در زمینــه تعمیــر و نگهــداری صنعتــی، ارائــه مشــاوره و پشــتیبانی در 
زمینــه تأمیــن، تجهیــز، تعمیــر و نگهــداری تجهیــزات دوار و ماشــین آلات صنعتــی و ارائــه فعالیت های 
مشــابه. )درصــورت ضــرورت قانونــی انجــام موضوعــات فــوق پــس از اخــذ مجوزهــای لازم( - محــل 
شــرکت در واحــد ثبتــی تهــران بــه آدرس: اســتان تهــران ، شهرســتان تهــران ، بخــش مرکــزی ، شــهر 
تهــران، مهــران ، خیابــان بهنــام ، بــن بســت وحــدت ، پــلاک -1 ، طبقــه چهــارم ، واحــد 33 کد پســتی 
1471885165 تغییــر یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه بشــرح فــوق اصــلاح گردیــد. ســازمان ثبــت 

اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )707522( 

آگهــی تغییــرات شــرکت ســامان تجــارت راه ابریشــم رایمنــد بــا مســئولیت محــدود 
بــه شــماره ثبــت 514692 و شناســه ملــی 14007042016 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع 
عمومــی فــوق العــاده مــورخ 96/12/19 تصمیمــات ذیــل اتخاذ شــد : تعــداد اعضــای هیئت 
مدیــره از 3 نفــر بــه 2 کاهــش یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه بشــرح فــوق اصــلاح 
ــغ 500.000.000  ــت مبل ــا پرداخ ــی 0012913170 ب ــم زاده کدمل ــد رحی ــای محم ــد. آق گردی
ریــال بــه صنــدوق شــرکت میــزان ســهم الشــرکه خــود را بــه مبلــغ 1.750.000.000ریــال 
افزایــش داد. آقــای مهدی رحیــم زاده کدملــی 0440726972بــا پرداخت مبلــغ 500.000.000 
ریــال بــه صنــدوق شــرکت میــزان ســهم الشــرکه خــود را بــه مبلــغ 1.750.000.000ریــال 
ــا پرداخــت  افزایــش داد. 3- آقــای محمدامیــن شــالچی طوســی کدملــی 0011247398 ب
مبلــغ 250.000.000 ریــال بــه صنــدوق شــرکت میــزان ســهم الشــرکه خــود را بــه مبلــغ 
ــال  ــغ 5.000.000.000 ری ــال افزایــش داد در نتیجــه ســرمایه شــرکت از مبل 1.500.000.000ری
ــه شــرح  ــه مبلــغ 6.250.000.000 ریــال افزایــش یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه ب ب
فــوق اصــلاح گردیــد. اســامی شــرکا و میــزان ســهم الشــرکه هریــک از شــرکاء بعــد از 
افزایــش ســرمایه بشــرح ذیــل مــی باشــد: آقــای محمــد رحیــم زاده دارنــده 1.750.000.000 
ریــال ســهم الشــرکه )0012913170( آقــای مهــدی رحیــم زاده دارنــده 1.750.000.000 ریــال 
ســهم الشــرکه ) 0440726972( آقــای علیرضــا نــوروزی دارنــده 1.250.000.000 ریــال ســهم 
الشــرکه ) 0078575613 ( آقــای محمدامیــن شــالچی طوســی دارنــده 1.500.000.000 ریــال 
ســهم الشــرکه ) 0011247398 ( ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت 

هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )707520( 

ــه شــماره ثبــت  ــا مســئولیت محــدود ب ــگار اطلــس ب ــا ســازه ن آگهــی تغییــرات شــرکت آری
ــاده  ــوق الع ــی ف ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 10320763727 ب ــه مل 424623 و شناس
ــه آدرس  ــل اتخــاذ شــد : محــل شــرکت در واحــد ثبتــی تهــران ب ــورخ 97/05/01 تصمیمــات ذی م
جدیــد: اســتان تهــران - شهرســتان ری - بخــش مرکــزی - شــهر ری-محلــه شــهر ری هرنجــی-
خیابــان امــام خمینی-کوچــه شــهید محمدرضــا آبنیکی-پــلاک -14.001-طبقــه پنجــم واحــد 14 کــد 
پســتی: 1875646909 2-مــاده مربــوط در اساســنامه شــرکت بــه شــرح مذکــور اصــلاح می گــردد. 
ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )707521( 

ــی  ــه مل ــت 1313 و شناس ــماره ثب ــه ش ــت ب ــی اکوان ــرکت خارج ــعبه ش ــرات ش ــی تغیی آگه
10100138134 بــه اســتناد صورتجلســه نماینــده عمــده مــورخ 98/05/03 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ 
ــه  ــای ســید محمــد حســن رضــوی ب ــوق منحــل اعــلام و آق ــخ ف شــد شــرکت مذکــور در تاری
شــماره ملــی 0075351617 بــه عنــوان مدیــر تصفیــه تعییــن گردیــد . آدرس محــل تصفیــه بــه 
نشــانی تهــران: تهــران- نیــاوران- خیابــان شــهید پیــروز شــفیعی- بــن بســت ســالاری- پــلاک 
1- طبقــه ششــم- واحــد 16- کــد پســتی 1978913575 مــی باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک 

کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )707518( 

آگهــی تغییــرات شــرکت پخــش دکتــر عبیــدی شــرکت بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبت 
ــور  ــادی بط ــی ع ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 10320365835 ب ــه مل 387155 و شناس
فــوق العــاده مــورخ 98/08/26 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : آقایــان علــی نقیــب بــه شــماره ملــی 
0046234144 و حمیــد رضــا نقیــب بــه شــماره ملــی 0453653431 و ســهراب کارگــر معمولــی رفتــار 
بــه شــماره ملــی 0054357799 و ســید امیــر غریفــی بــه شــماره ملــی 1829147821 بــرای مــدت 
نامحــدود بــه عنــوان اعضــای هیــات مدیــره انتخــاب گردیدنــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور 

اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )707517( 

ــماره  ــه ش ــاص ب ــهامی خ ــرکت س ــا ش ــارت پوی ــزان تج ــرکت می ــرات ش ــی تغیی آگه
ــی  ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 10102796158 ب ــه مل ــت 238756 و شناس ثب
ــای  ــد : آق ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ 98/01/15 تصمیم ــاده م ــوق الع ــور ف ــادی بط ع
ــه مــدت دو  ــه ب ــر تصفی ــه ســمت مدی ــی 0056292864 ب ــه کدمل ــان ب محمدجــواد اقدامی
ــا و  ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب ــنادواملاک کش ــت اس ــازمان ثب ــد. س ــاب گردی ــال انتخ س

ــران )707516(  ــاری ته ــات غیرتج موسس

ــهامی  ــران س ــاوم عم ــای مق ــالوده ه ــاور ش ــین مش ــرکت مهندس ــرات ش ــی تغیی آگه
ــه اســتناد صورتجلســه  ــه شــماره ثبــت 158688 و شناســه ملــی 10102013914 ب خــاص ب
مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده مــورخ 98/09/05 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد 
ــازرس اصلــی و آقــای  ــه ســمت ب ــه کــد ملــی 0066497477 ب ــم مینــا ملکــی هــا ب : خان
ــرای  ــازرس علــی البــدل ب ــه ســمت ب ــه کــد ملــی 0073155586 ب مســعود ابوالقاســمی ب
ــت  ــور اداره ثب ــنادواملاک کش ــت اس ــازمان ثب ــدند س ــاب ش ــی انتخ ــال مال ــدت 1 س م

ــران )707512( ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ش

ــت 408221 و  ــماره ثب ــه ش ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــما ب ــاران س ــرح ب ــرکت ط ــرات ش ــی تغیی آگه
شناســه ملــی 10320596828 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ 97/03/29 
تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : اعضــاء هیــت مدیــره 2 نفــر میباشــد و هیــات مدیــره از بیــن خــود یــک 
ــل انتخــاب و همچنیــن  ــر عام ــه ســمت مدی ــر را ب ــک نف ــره و ی ــات مدی ــه ســمت رئیــس هی ــر را ب نف
میتواندبــرای اعضــاء خــود ســمتهای دیگــری نیــز انتخــاب نمایــد و مدیرعامــل میتوانــد ســمت دیگــری 
نیــز داشــته باشــد بنابرایــن مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردیــد ســازمان ثبــت اســنادواملاک 

کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )707513(

آگهــی تغییــرات شــرکت مهندســی آریــان تجهیــز ماد بــا مســئولیت محــدود به شــماره 
ثبــت 374811 و شناســه ملــی 10320242554 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق 
العــاده مــورخ 96/09/25 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : ( تعــداد اعضــاء هیــأت مدیــره بــه 4 
ــه شــرح ذیــل اصــلاح گردیــد. هیــات مدیــره  نفــر افزایــش یافــت و مــاده 14 اساســنامه ب
شــرکت مرکــب از 4 نفــر خواهــد بــود کــه در مجمــع عمومــی عــادی یــا عــادی بــه طــور فوق 
العــاده از بیــن شــرکاء و یــا از خــارج لنتخــاب می شــوند. ســازمان ثبت اســنادواملاک کشــور 

اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )707514( 

آگهــی تغییــرات موسســه صراط منیــر به شــماره ثبــت 9268 و شناســه ملــی 10100387994 
بــه اســتناد صورتجلســه هیئــت مدیــره مــورخ 98/08/27 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : کلیــه 
اوراق، اســناد بهــادار و تعهــد آور موسســه از قبیــل چــک، ســفته، بــروات، قراردادهــا و عقــود 
اســلامی منفــرداً بــا امضــای آقــای علیرضالــک باکدملــی 0075382237 بــه عنــوان مدیرعامــل 
همــراه بــا مهــر موسســه معتبــر مــی باشــد و نامــه هــا و اوراق عــادی نیــز بــا امضــای آقــای 
علیرضالــک بــه عنــوان مدیــر عامــل همــراه بــا مهــر موسســه معتبــر مــی باشــد ســازمان ثبت 

اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )707515( 

رونقاقتصاددانشبنیانباپولنیست

B3۰طرحفروشتایرخودروی
باقیمتدولتی

ســازمان خدمات پس از فروش گــروه بهمن در طرحی برای 
دارندگان خودروی سواری B۳0، تایر با برند Nexen و قیمت 

مصوب دولتي به فروش می رساند.
این ســازمان جهت افزایش ســطح رضایت مشتریان دارای 
خودروی B۳0 به فروش تایر با برند کره ای Nexen و مشخصه 
 B۳0 ۵۵/۲0۵ اقدام کرده است. دارندگان خودروی R۱۶ سایز
می توانند با مراجعه به نمایندگی های مجاز گروه بهمن در سطح 

کشور از این طرح استفاده کنند.
گفتنی اســت در این طرح برای هر خودرو حداکثر 4 حلقه در 
نظر گرفته شده است که هر حلقه با قیمت 4.۳۶۱.۲۳0 ریال 

و با احتساب ارزش افزوده به فروش می رسد.

سورنا ستاری معاون علمی و فناوری 
رییس جمهوری در این مراســم از 
ایجاد زیست بوم پژوهش در کشور 
سخن گفت و بیان کرد: رونق اقتصاد 
دانش بنیان با پول نیســت بلکه با 
شکل گیری زیست بوم است. پیش 
از پیروزی انقلاب اسلامی در حوزه 
هوایی تصور بر قدرتمندی ایران بود 
اما با آغاز جنگ فهمیدیم که هیچ 

دانش و فناوری در این حوزه نداریم. زیرا زیست بوم درستی برای آن شکل 
نگرفته بود. ستاری ادامه داد: اما در سال های اخیر اتفاقات خوبی برای 
شکل گیری زیست بوم نوآوری و فناوری در کشور افتاده است و مسیر 
درست را پیدا کردیم تا دیگر اشتباهات گذشته را تکرار نکنیم. معاون 
علمی و فناوری رییس جمهوری درباره زیست بوم حوزه پژوهش گفت: 
تفکرات اشتباهی در حوزه پژوهش وجود داشت که مانع پیشرفت آن 
شــد، این زیست بوم نیاز به تغییر تفکر دارد. حدود صد سال در کشور 
پژوهشــکده وجود دارد اما واکســن وارد می شــد. پس این موضوع 
نشان دهنده وجود مشکل است. اما در حال حاضر با وجود شتابدهنده ها 
و سرمایه گذاری بخش خصوصی ۱۷ قلم واکسن و دارو آن هم ظرف ۲ 

تا ۳ سال تولید می شود آن هم بدون نیاز به پول دولت.
ستاری با اشاره به تحریم ظالمانه ایران در حوزه کک های سوزنی افزود: 
هفته گذشته امریکا ما را برای »کک سوزنی« تحریم کرد. تحریم کک 
سوزنی در حالی است که ایران در حوزه شیمی تعداد زیادی دانشمند و 
مقالات علمی دارد و از نظر مقالات این حوزه رتبه پنجم دنیا هستیم. 
همچنین تعداد پژوهشــکده های فعال این حوزه نیز کم نیست. پس 
توانمندی های علمی و فناورانه خوبی در این حوزه وجود دارد و از نظر 
نیروی انســانی خلاق نیز چیزی کم نداریم. پس قطعا مسیر را اشتباه 
رفته ایم و خودمان مقصر هستیم. باید زیست بوم در این حوزه شکل بگیرد. 
اما در سال های اخیر مسیر جدیدی در حوزه پژوهش باز شده است. رییس 
ستاد فرهنگسازی اقتصاد دانش بنیان در ادامه با ذکر مثالی در حوزه 
زیست فناوری بیان کرد: خوشبختانه زیست بوم این حوزه به خوبی شکل 
گرفته است به گونه ای که اگر امروز قصد تولید دارویی را داشته باشیم تا 
دو سال آینده تولید می شود. شرکت های دانش بنیان در حوزه زیست 
فناوری سالیانه ۲00 تا ۵00 میلیارد تومان سرمایه گذاری روی خطوط 
تولید خود انجام می دهند و با وجود این زیست بوم در حوزه داروسازی 
خروج نیروی انسانی بسیار کاهش یافته است. ستاری در ادامه با بیان 
اینکه پژوهشی که محصول نتیجه آن نباشــد بی فایده است، افزود: 
محصول حاصل سرمایه گذاری بخش خصوصی و فعالیت شرکت های 
دانش بنیان در پژوهش است و دولت تنها باید برای ایجاد زیرساخت های 
پژوهش و پژوهش پایه سرمایه گذاری کند. زمانی که زمینه و زیرساخت 
ها برای حضور بخش خصوصی فراهم شود نتیجه آن تولید محصولی 
اثرمند و رقابت پذیر است. اینکه سازمان ها را مجیور کردیم ۱ یا ۲ درصد 
بودجه خود را صرف پژوهش کنند کاری اشتباه است. زیرا مشکل پژوهش 
پول نیست. با پول صاحب فناوری و دانش نمی شویم. دانش یادگرفتنی 

است و بدون تلاش به جایی نمی رسد.

فرشادمقیمیمدیرعاملایرانخودرو:خبر

شكستن رکورد در ایران خودرو با تولید 23۰۰ دستگاه خودرو
مدیرعامل ایران خودرو از شکستن رکورد تولید 
خــودرو بــا همدلي قطعــه ســازان در این 
خودروسازی با تولید ۲۳00 دستگاه خودرو خبر 

داد.
فرشاد مقیمی  با بیان اینکه در مقایسه با ماه های 
گذشته سرعت تولید در ایران خودرو دوبرابر شده 
است افزود: رکورد تولید در ماه آذر نیز به 40 هزار 
و چهارصد دستگاه خودرو رسید که این میزان 

تولید در ۱۵ ماه گذشته بی سابقه بوده است.
وی اضافــه کرد: در تجاری ســازی خودرو نیز 
توانستیم در ماه آبان و آذر بیش ۱00 هزار خودرو 
تجاري ســازي که بیش تر این خودروها نیز به 

مردم تحویل شده است.
 مقیمی با عذرخواهی بابت تاخیر های به وجود 
آمــده در روند تحویل دهی خودرو در ماه های 
گذشته گفت: با رفع همه تعهدات قبلي در آینده 
به گونه ای پیش بینی کردیم که بتوانیم خودرو ها 
را در زمان وعده داده شده به مردم تحویل دهیم 
البته در این باره اتفاقات خوبی برای تسهیل در 

روند تحویل خودرو به مردم رقم خورده است.
مدیرعامل ایران خودرو افزود: از طرحی را آغاز 
کردیم که بر اساس آن برای کسانی که پیامک 
تحویل خودرو ارسال شده می توانند با مراجعه 
به حوزه های تولید خودرو در تهران و سایر استانها 

از ۷ صبح تا ۹ شب حتی در روزهای پنجشنبه و 
جمعه خودروهای خود را زودتر از درب کارخانه 
تحویل بگیرنــد در غیر این صورت ما به عنوان 
خودروساز خودروها را حمل و در محل تعهد شده 

به مردم تحویل خواهیم داد.
مدیرعامل ایــران خودرودرگفت و گو با واحد 
مرکزي خبر افزود :  به غیر از خودروهایی که قبلا 
به صورت ســی کی دی وارد می شده و با قطع 
همکاری با خارجی هاکه علاقه اي به تولید این 
خودروهــا نداریــم ،  برنامه ریــزی کردیم تا 
خودروهــای داخلی را با کیفیت و تیراژ خوب و 
مناســب تولید کنیم طوری کــه هم اکنون 
خودروهای سمند، دنا و انواع خودروهای پژو در 

حال تولید است.
وی گفت: البته خودروی پژو 40۵ نیز که تا خرداد 
سال آینده امکان تولید آن را داریم همچنان تولید 
می شود ضمن اینکه هیچ برنامه ای برای پیش 
فروش آن نداریم زیرا از خرداد سال آینده تولید 

این خودرو از دستور کار خارج می شود.
 مقیمی افزود: برای خودرو دنا که توانست اعتماد 
مردم را با نام و نشان ایرانی جلب کند برنامه های 

خوبی برای افزایش تیراژ در سال آینده داریم .
وی، ایجاد انگیزه در حوزه های مرتبط با صنعت 
خودرو به ویژه قطعه ســازان و مجموعه های 

خودرو ســازی را از جمله عوامل افزایش تولید 
خودرو و عمل به تعهدات این خودرو ساز بیان 

کرد.
 مقیمی همچنیــن گفت: ۲۳ قطعه از قطعات 
مورد نیاز خطوط تولید ایران خودرو که قبلا از 
خارج می شــد هم اکنون داخلی سازی شده و 
همچنین  ۱۲قطعه دیگر  نیز آزمایش یک روز 
خــط را طی می کند که درصورت موفقیت در 
آزمایش ها این قطعات نیز تولید انبوه خواهد شد 

و در اختیار خطوط تولید قرار می گیرد.
 مقیمی، سیاست های تعادلی در تامین مالی 
قطعه سازان، عدالت در سهم تولید قطعه سازان 
از دیگر عوامل ایجــاد انگیزه برای تولید داخل 
قطعه سازان به منظور رفع نیازهای داخلی خبر 

داد.
 مقیمی درباره برنامه برای کاهش قیمت تمام 

شده خودرو گفت: سعی بر این است بخشی از 
طریق داخلی ســازی و بخش دیگری از طریق 
افزایش تیراژ تولید بتوانیم به کاهش قیمت تمام 
شده خودرو اقدام کنیم زیرا وقتی تیراژ تولید از 
400 هزار دستگاه در سال به ۶00 هزار دستگاه 
افزایش پیدا می کند بنابراین سهم قابل توجهی 
در کاهش قیمت تمام شده دارد البته باید توجه 
کرد که ما هم هزینه های مالی قابل توجهی داریم 
که درصدد هستیم  با فروش دارایی های غیر مولد 
بتوانیم سرمایه مورد نیاز برای خطوط تولید را 

فراهم کنیم .
 مقیمی هم چنین گفــت: باید در موضوعات 
مرتبــط درخطوط تولید و غیــر تولیدي هم 
اقداماتــی را صــورت دهیم کــه در این باره 
برنامه ریــزی کردیم تا بتوانیم به هدف کاهش 
قیمت تمام شده دست یابیم اما باید توجه کرد 
که همه این موارد را یکجا و در کوتاه مدت قابل 
حل نیست همین که ما هدفگذاری کردیم و در 
این باره برای هدف های کوتاه تر هم برنامه هایی 
را تدارک دیده ایم دستیابی به هدف مورد نظربا 
کمــک همــه همــکاران ، کارگــران عزیز ، 
سیاستگذاران دوراز دسترس نیست که بخشي 
از این اهداف دراین زمان محقق شده درآینده  

هم به امید خدا تحقق خواهد یافت .

ابوالفضل حجازی رییس انجمن تولیدکنندگان 
موتورسیکلت ایران اعلام کرد: کار رسیدگی به 
وضعیت صنعت موتورسیکلت در وزارت صمت 
آغاز شده اما متاسفانه زور قدرتهای فساد بیشتر از 

کارگروه هایی است که دلشان با میهن است.
وی  درخصــوص دلایــل وابســتگی صنعت 
موتورســیکلت بــه خــارج از کشــورگفت: 
تولیدکنندگان موتورسیکلت  چند دسته هستند؛ 
یک دســته افرادی بودند که هیچگونه انگیزه و 
هدفی بــرای پایداری این صنعت نداشــتند و 
همیشــه به دنبال بهره مندی از منافع به شکل 
مقطعی بوده اند تا بعد از مدتی خارج نشین شوند. 
رییس انجمن تولیدکنندگان موتورسیکلت ایران 

افزود: در فرمایشات مقام معظم رهبری همواره 
تاکید بر کار و تولید داخل وجود دارد. این در حالی 
اســت که برخی فقط به دنبال منافع مقطعی 
هستند. پس از برجام هیات های تجاری بسیاری 
وارد کشور شد اما نتوانستیم از ظرفیت موجود 
اســتفاده کنیم و به دنبال واردات بودیم. پس از 
برجام، هیچ راهکاری در دولت و بخش خصوصی 
وجود نداشت که از این ظرفیت در جهت مشارکت 

شرکت های خارجی استفاده شود.
ایشان گفت: کشور چین در زمینه مشارکت با 
خارجی ها موفق عمل کرد و خروجی این رویه، 
کشــوری اســت که امروز به عنوان چین می 
شناسیم؛ امروز چین صنعت بسیار پیشرفته ای 

دارد و از آنجا که از نظر اقتصادی قوی است آمریکا 
یا دیگر کشورها نمی توانند این کشور را تحریم 
کنند. رییس انجمن تولیدکنندگان موتورسیکلت 
ایــران گفت: افراد متعهد و علاقمند به صنعت 
موتورســیکلت در چند دهه گذشته در کشور 
وجود داشته اما متاسفانه از تولید داخل حمایت 
نشد و به دلیل واردات با تعرفه پایین و فسادی که 
در بخشی از ادارات دولتی وجود داشت این افراد 
و شرکت های متعهد از میدان به در شدند و امروز 
کار در اختیار چند شرکت قرار گرفته که افراد 
فرصت طلب در آنها حضور دارند که هنوز به فکر 
واردات هســتند.  وی گفت: فکری برای تولید 
موتورسیکلت ملی در کشور وجود ندارد. اینکه 

گفته می شود برخی شرکت های دانش بنیان 
موفق به تولید موتورسیکلت ملی شده اند در واقع 
صحیح نیست، بنده با چند شرکت در این زمینه 
نشست داشته و متوجه شــده ام که مثلا این 
شرکت ها یک موتور چینی را مونتاژ و یک دینام 
به آن متصل نموده اند تا موتورسیکلت برقی تولید 
شود اما موتور و دینام چنین محصولی چینی 
است   و  متاسفانه در چند اداره مرتبط با صنعت 
موتورسیکلت، فساد بیداد می کند؛ تا زمانیکه 
ریشه فساد خشکیده نشود و شفافیت در قانون 
و تولید به طور جدی در دســتور کار قرار نگیرد 
نمی توان انتظار داشت صنعتگران متعهد کشور 

موفق شوند. 

چالشاصلیطراحیخودرودرایران
 سه عامل تغییرات پی درپی در 
مدیریت خودروســازان، کمبود 
نقدینگی و همچنین تحریم ها را 
در کُنــد بــودن طراحی و حتی 
فیس لیفــت خودروهــا موثر 
می دانــد. وی همچنین هزینه 
طراحی خودرو را چیزی حدود 
۱00میلیون دلار می داند و معتقد 
است در کشور هیچ گاه خودرویی 
را به معنای واقعی کلمه طراحی 

نکرده ایم که بدانیم چقدر هزینه خواهد داشت. در همین زمینه با 
سعید مدنی، کارشناس ارشد صنعت خودرو به گفت وگو پرداختیم.
 بحث خروج پراید و پژو پس از سال ها تولید مطرح شده 
است. حال این سوال پیش می آید چه مشکلی در بحث 

طراحی خودروهای جدید داریم؟
توان طراحی خودرو در کشور را داریم. چه از نظر اساس کانسپت ها، 
چه از نظر تریم داخلی و حتی انتخاب موتور و گیربکس، این توانایی 
در کشــور وجود دارد. این اقدام از سال های قبل هم اتفاق افتاد. کار 
طراحی در خودروسازی ها با فیس لیفت شروع شد و به تدریج به سمت 
طراحی خودروهای جدید رفتند. بعضی از این خودروها مانند سمند 
روی پلت فرم پژو40۵ پیاده شد و برخی دیگر روی یک پلت فرم کاملا 
ملی بود و طراحی ها از بیس پلت فرم تا فیس و تریم داخلی در ایران 

انجام شد.
 چرا برای صنعت خودرو، طراحی و تولید خودرو حتی با 

موتورهای موجود سخت است؟
یکی از مشکلاتی که در این زمینه وجود دارد، پایین بودن ظرفیت  
بخش های طراحی ما است. در چین هم تعداد معدودی شرکت های 
طراحی وجود دارد. اما همین شــرکت های اندک دارای نیروهای 
فراوانی هستند که کار طراحی را با سرعت انجام می دهند. در کشور 
پلت فرم SP ۱00 )رهام  سایپا( که درحال حاضر نمونه های آن هم 
ساخته شده و البته مراحل تست و آزمایشی آن هم با تاخیر بسیاری 
درحال انجام اســت، کارها با همکاری مهندسی مرکز تحقیقات 
شرکت های داخلی انجام شده و چینی ها هم به دلیل ظرفیت بالایی 
که در طراحی و تست خودرو دارند، در این زمینه با ما همکاری کردند. 
اما مشکلی که در ایران وجود دارد، طولانی شدن زمان طراحی تا عرضه 

خودرو به بازار است.
 دلیل اصلی طولانی شدن طراحی و عرضه خودروهای 

جدید به بازار چیست؟
یکــی از دلایل اصلی ایــن اتفاق، تغییرات پی درپــی در مدیریت 
خودروسازی هاست. مدیران جدید تا بخواهند با پروژه های مدیران 
قبلی آشنا شوند و بر آن تاییدیه بگذارند، مدتی زمان می برد. وقتی در 
یک خودروسازی طی 4 سال، 4 مدیرعامل عوض می شود، مدیران 
جدید بلافاصله طرح های قدیمی را به جریان نمی اندازند و باید ابتدا 
نســبت به طرح ها توجیه شوند که این موضوع نیز زمان بر است. در 
شرایط فعلی طرح های ملی را روی پلت های ملی و خارجی داریم، اما 
به دلیل تاخیری که در آوردن این محصولات به خط تولید و لانچ آن 
در بازار وجود دارد، مشکلاتی به وجود می آید.علاوه بر تغییرات پی درپی 
مدیران، بحث کمبود نقدینگی خودروسازان مورد دیگری درخصوص 
کنــد بودن طراحی خودرو در کشــور اســت. نکته ســوم، بحث 
تحریم هاست. شاید خودرویی تماما در کشور طراحی شود اما به دلیل 
پایین بودن توان قطعه سازان کشور در بخش گیربکس و موتور، مجبور 
به واردات هستیم. برای تولید خودروهای به روز باید گیربکس و موتور 
به روزی هم داشته باشیم. متاسفانه در این دو بخش ضعیف هستیم و 
سرمایه گذاری مناسبی در سال های گذشته روی آن انجام نشده است. 
به همین دلیل مجبور هستیم از مارک های معتبر دنیا برای برندهای 
داخلی استفاده کنیم. در بسیاری از موارد موتور و گیربکس توسط 
خودروسازان داخلی سفارش داده شده است. مشکلی که در این زمینه 
وجــود دارد، عدم تامین این موتور و گیربکس سفارشــی به دلیل 
تحریم هاست. طراحی خودرو به این معنا نیست که همه قطعات را در 
داخل تولید کنیــم. بلکه می توانیم در این جــا طراحی کنیم و به 

شرکت های خارجی سفارش ساخت بدهیم.

گفت وگو - بخش اول

باانتصابمجیدمحسنیمجد،مدیرعاملایرانولپساز۶سالخداحافظیکرد
با انتصاب  مجید محسنی مجد مدیرعامل ایرانول پس از ۶ 
سال خداحافظی کرد و مجید محسنی مجد جایگزین او شد.

عیسی اسحاقی، مدیرعامل شرکت نفت ایرانول که از سال 
۹۲ تاکنون عضو هیأت مدیره و مدیر عامل ایرانول بود بنا به 
اذعان مدیران این شرکت با شکســتن رکوردهای تولید، 
فروش، صادرات، صادرات روغن موتور، کاهش خام فروشی، 
ســهم بازار و سود و توجه به رفاه و معیشت کارگران پس از 

شش سال از ایرانول خداحافظی کرد.
اسحاقی در گفت و گویی ضمن تأیید خبر تغییر خود و انتصاب 
آقای مجید محســنی مجد، گفت: آقای محسنی مجد از 
مدیران با تجربه، با انگیزه و دارای ارتباطات قوی و از دوستان 
خوبم هستند و مطمئناً قوی تر از من عمل خواهند کرد و برای 
ایشان آرزوی موفقیت دارم و آرزو می کنم ایرانول به جایگاهی 
برسد که با افتخار بگویم شش سال خدمتگزاری کارکنان 
ایرانول را کرده ام. محســنی مجد که فارغ التحصیل ممتاز 

مهندســی تکنولوژی صنایع شیمیایی است، پیش از این 
مدیرعاملی هلدینگ به پخش را در کارنامه کاری خود دارد. 
 مجید محسنی مجد جایگزین عیسی اسحاقی در شرکت 
نفت ایرانول شــد. در این نشســت، اســحاقی با تقدیر از 
حمایت های محمد رضوانی فر مدیرعامل شســتا در دوره 
مدیریت اش، تصریح کرد: با حمایت های مدیرعامل شستا 
کارها به خوبی پیش رفت. محسنی مجد هم در جلسه معارفه، 

ضمن ابراز امیدواری به روند بهبود و  ســودآوری ایرانول در 
آینده، گفت: با همه توان برای پیشــبرد اهداف سهام داران 
تلاش می کنم. گفتنی است، محسنی مجد که فارغ التحصیل 
ممتاز مهندسی تکنولوژی صنایع شیمیایی است، پیش از 
این مدیرعاملی هلدینگ به پخش را در کارنامه کاری خود 
دارد. وی پیشتر، مشاور اقتصادی مدیرعامل شرکت  سهامی 
نمایشگاه های جمهوری اسلامی ایران و مدیرعاملی شرکت 
صنایع شیمیایی آریا سولار و... را بر عهده داشته است.  لازم 
به ذکر است، شرکت نفت ایرانول از شرکت های تابعه شستا 
است که در سه بخش پالایشگاه روغن سازی تهران، پالایشگاه 
روغن سازی آبادان و مجتمع ظرف سازی و بسته بندی فعالیت 
می کند. ضمنا مدیر و سردبیر و کارکنان هفته نامه اقتصادی 
اعتبار انتصاب ایشــان را تبریک گفته و امیدواریم ایشــان 
بتوانند همچون گذشته در تحقق اهداف اقتصاد مقاومتی و 

رونق تولید بیش از پیش موفق باشند.

طرحوفکریبرایتولیدموتورسیکلتملیوجودندارد



 
شرکت ســمتکو در ســال جاری در انواع تولیدات خود افزایش ۶۳ 
درصدی داشته است. این شرکت با بهره گیری از امکانات بالقوه و وسیع 
ISO/ خود با دویست نفر پرسنل کارآزموده و با دارا بودن استانداردهای
ISO. ۲00۹-۱۶۹4۹ TS ۹00۱-۲00۸ در زمینه های تولید قطعات 
ترمز خودرو شامل کالیپر ترمز چرخ جلو پراید، سیلندر ترمز اکسل جلو 
نیسان و سیلندر ترمز اکسل عقب نیسان فعالیت می کند. طراحی و 
ساخت ابزارآلات و تجهیزات تولیدی وکنترلی به ویژه انواع گیج های 
ساده و مرکب کنترلی و ابزارآلات برشی مانند تیغه های بروچ و انواع 
مولتی اسپندل ها، طراحی و ساخت تجهیزات و ماشین آلات تست 
مورداستفاده درخطوط تولید و کنترل صنایع مختلف به ویژه صنایع 
خودروســازی، ارائه خدمات آزمایشــگاهی مترولوژی مورد تائید و 
آکرودیته موسسه اســتاندارد وتحقیقاتی صنعتی ایران، ارائه خدمات 
متنوع عملیات حرارتی، ارائه خدمات براده برداری بسیار دقیق مانند 

سنگزنی انواع رزوه و جیگ گرانسنگ، فعالیت می کند.

جشن رکورد تولید 
شرکت سیمیتکو با 
حضور وزیر صمت 

رضا رحمانی

 گمرک و سازمان بنادر و دریانوردی، بر حذف فرایندهای موازی بین بندر 
و گمرک از جمله مانیفســت، قبض انبار و بیجک به منظور تسریع در 
فرآیند خدمات رسانی به صاحبان کالا تاکید کردند.  این نشست مشترک 
بین »مهدی میراشرفی«، رییس کل گمرک جمهوری اسلامی ایران و 
»محمد راستاد«، مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی برگزار شد. در این 
نشست طرفین با اشاره به تداوم رو به رشد فعالیت های دریایی در زنده 
نگه داشتن تجارت خارجی و اقتصاد کلان کشور، بر حذف فرایندهای 
موازی بین بندر و گمرک از جمله مانیفست، قبض انبار و بیجک به منظور 
تسریع در فرآیند خدمات رسانی به صاحبان کالا تاکید کردند. هماهنگی 
برای عملیاتی و اجرایی سازی سرویس های نرم افزاری جدید، مدیریت 
یکپارچه ) بیجک یکپارچه الکترونیکی( و ارائه فرمت اســتاندارد برای 
مانیفست های بارنامه از دیگر موضوعاتی بود که در نشست رییس کل 
گمرک جمهوری اسلامی ایران و مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی به 

بحث گذاشته شد.

حذف فرایندهای 
موازی بین 
بندر و گمرک

مهدی میراشرفی

 محمد نفریه، با اشاره به درخواست معلولان از رئیس جمهوری، مبنی بر تخصیص 
سهمیه بنزین برای افراد دارای معلولیت در روز معلولان گفت: رئیس جمهوری 
دستور دادند تا نسبت به این مسأله رسیدگی شود. به دنبال این دستور، در وزارت 
کشور هم کارگروهی تشکیل شد و این کارگروه در قالب بند ۸، تصویب کرد که 
برای معلولان سهمیه بنزین در نظر گرفته شود. وی افزود: این موضوع به وزارت 
نفت ابلاغ می شود تا برای کلیه خودروهای دارای پلاک ویژه معلولان و جانبازان 
سهمیه بنزین علاوه بر سهمیه عادی در نظر گرفته شود. این موضوع تصویب شده 
و ما نیز پیگیر آن خواهیم بود. نحوه اعطای این سهمیه نیز به گونه ای خواهد بود 
که در کارت سوخت آنها شارژ خواهد شد.او با بیان اینکه البته احتیاج به سهمیه 
بنزین معلولان فقط مختص افرادی که پلاک ویژه دارند، نیســت، اظهار کرد: 
بسیاری از معلولان نیز هستند که کارت سوخت ندارند، برای مثال موتورهای سه 
چرخ یا خانواده هایی که پلاک ویژه ندارند از جمله این گروه ها هستند، اما برای 
اقدامات درمانی و اشتغالشان نیازمند این سهمیه هستند. این وسایل نقلیه به مثابه 

پای این معلولان و وسیله کمکی برای رفت و آمد آنهاست. 

موافقت وزارت 
کشور با سهمیه 
بنزین ویژه معلولان

محمد نفریه 

 سیدیاسر رایگانی، سخنگوی تعزیرات در نشست خبری گفت: نوسان در بحث قیمت 
کاغذ مشکلات زیادی ایجاد کرده بود که ۲0 پرونده عمده در این باره و در سراسر 
کشور تشکیل شد. وی گفت: برای ۲0 پرونده محکومیت صادر شد و متهمان سه 
پرونده تبرئه شدند و دو پرونده هم با توجه به نبود صلاحیت سازمان تعزیرات به مراجع 
ذی صلاح ارسال شد که بخشی از این پرونده ها به دادستانی تهران ارسال شده است. 
وی افزود: بخشی از متولیان کاغذ به ویژه در مطبوعات با جعل سربرگ ۳0 تا 40 
نشریه در تهران، کاغذ را با نرخ ارز دولتی دریافت و مهر نشریه ها را هم جعل کرده بودند 
که بخش زیادی از این کاغذ ها در بازار آزاد توزیع شده است. رایگانی گران فروشی و 
عرضه خارج از شبکه را از عناوین اتهامی متهمان کاغذ خواند و گفت: عنوان اتهامی 
اخلال در نظام اقتصادی هم در دادستانی تهران رسیدگی می شود. رایگانی گفت: فرد 
اصلی متخلف پرونده کاغذ ممنوع الخروج شده اســت و روند رسیدگی ادامه دارد. 
سخنگوی سازمان تعزیرات حکومتی در پاسخ به سؤالی مبنی بر اینکه چقدر افزایش 
قیمت کالا و خدمات پس از افزایش قیمت بنزین محسوس بوده است، افزود: فقط 

ورودی پرونده ها به تهران پس از افزایش قیمت بنزین ۵0 درصد بیشتر شده است.  

دریافت کاغذ دولتی 
با جعل سربرگ ۴۰ 
نشریه در تهران

 سیدیاسر رایگانی

محمد رجبی، مدیرعامل شرکت حمل و نقل ریلی رجا گفت: استفاده از 
تجارب گذشــته برای بهبود و ارتقای ســطح خدمات دهی یکی از 
مهم ترین نکاتی اســت که بایــد مورد توجه باشــد. وی با اشــاره 
به ظرفیت های بخش سخت افزاری وحوزه های تعمیراتی شرکت رجا 
افزود: با توجه به قراردادهای منعقد شده برای ساخت و بازسازی ناوگان 
از جمله در شرکت واگن پارس و ظرفیت های شرکت نوین صنعت رجا، 
باید ناوگان شــرکت رجا برای جابه جایی ها در ســفرهای نوروزی در 
آمادگی کامل باشد. مدیرعامل رجا، بحث تأمین قطعات مورد نیاز برای 
بازسازی ها و تعمیرات را مهم ارزیابی کرد و افزود: تمامی تدابیر لازم برای 
پر بودن انبارهای شرکت در این خصوص باید اندیشیده شود. وی به 
زیباسازی نمای بیرونی و درونی قطارها اشاره و تأکید کرد: تمهیدات 
لازم برای برطرف شــدن مشــکلات مربوط به سیستم های صوتی و 
تصویری قطارها جهت کارکرد مطلوب در نظر گرفته و به شکل ویژه 

پیگیری شود.

آغاز به کار ستاد 
هماهنگی 
قطارهای نوروزی

محمد رجبی

محســن حاجی میرزایی وزیر آموزش و پرورش گفــت: تلاش می کنیم احکام 
رتبه بندی تا بهمن ماه صادر شــود. بیش از ۷00 هزار معلم مشمول این طرح 
هستند و بررسی پرونده های صلاحیت معلمان در هیأت های ممیزه استانی کمی 
زمانبر است، اما هر زمان احکام صادر شود، اعمال افزایش ها از مهرماه خواهد بود.

وی با بیان اینکه گرفتار مشکلات بودجه ای هستیم گفت: این مشکلات در گذر 
زمان ایجاد شده و باید بتدریج از دایره مشکلات خارج شویم. تدابیری نیز به کار 
بسته شده است. به عنوان مثال در سنوات گذشته اعتبار پرداخت حق التدریس ها 
در ردیف »سایر« دیده می شد اما از امســال در بند »و« که مربوط به حقوق و 
دستمزد است قرار گرفته و معلمان حق التدریس آزاد نیز حقوق خود را همانند 
معلمان رسمی ســر ماه دریافت می کنند. پیگیر حل مشکلات قدیمی و مزمن 
بودجه ای هستیم. همچنین مطالبات منتقله از سال ۹۷ به ۹۸، ۶۷0 میلیارد تومان 
بود که تاکنون ۵00 میلیارد تومان آن محقق شده و ۱۷0 میلیارد تومان دیگر باقی 
مانده اســت و افزایش حقوق معلمان و برنامه های رفاهی ایــن وزارتخانه برای 

فرهنگیان مانند مابقی کارکنان دولت مشمول افزایش حقوق سالانه خواهد بود.

صدور احکام 
رتبه بندی معلمان 
تا بهمن  ماه

محسن حاجی میرزایی

علیرضا منصوریان پس از استعفا از تیم ذوب آهن در گفتگویی که با یک 
برنامه تلویزیونی داشت گفت: در رابطه من و ذوب آهن در لیگ نوزدهم، 
ما به فضایی رسیدیم که هم ما باید پاسخگو می بودیم و هم مدیریت باید 
به مجموعه تیم شوک می داد و به همین دلیل در یک روزی من فکر می 
کنم کارم با ذوب آهن تمام شده بود. من از مدیریت و هیات مدیره و حتی 
مدیریت کارخانه خواستم تا در جلسه ای دوستانه بنشینیم و صحبت 
کنیم و این اتفاق افتاد و من برای آنها باز کردم که اگر در این زمان من از 
باشگاه بروم چه آسیب های مالی به باشگاه وارد می شود و چون این تیم 
را من بستم هر مربی که بیاید می گوید منصوریان تیم را خوب نبسته 
است. من به آنها گفتم شما این کار را نکنید و حدود ۱0، ۱۲ میلیارد 
تومان هم ذخیره کنید. شما این شانس را به من بدهید که به عنوان یکی 
از مربیان نسل جدید فوتبال ایران کارم را ادامه دهم و از اعتبارم دفاع کنم 
اما از طرفی اگر نتوانم از پنج بازی پیش رو ده امتیاز به دست بیاورم نصف 

قراردادم را به باشگاه می بخشم.

گفتم من را کنار 
نگذارید تا 12 
میلیارد ذخیره کنید

علیرضا منصوریان

سید عباس صالحی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: نقطه اتصال این صنایع 
اقتصاد و فرهنگ است، در دهه های اخیر در کشورهای توسعه یافته و در حال 
توسعه مناسبات بین اقتصاد و فرهنگ بیشتر شده و بخشی از ارزش افزوده این 
کشورها ارتباط بین این دو حوزه اســت. وی در آیین تکریم و معارفه روسای 
پیشین و جدید موسسه فرهنگی اکو اظهار داشت: اکو به خاطر ظرفیت جمعیتی  
و همچنین جمعیت جوان و گستره جغرافیایی عظیم، موسسه مهمی است و اکو 
به خاطر منابع مادی این منطقه و همچنین موقعیت ژئوپلیتیک و تاثیرات این ده 
کشور در ارتباط با کشورهای پیشــرفته یا در حال توسعه یک اتحادیه بزرگ 
جهانی با ظرفیت منطقه ای و همچنین جهانی به شمار می رود. نگاهی که در این 
اتحادیه وجود داشته نگاه ترکیب سازی شبکه ای فعالیت ها است، هرچند عنوان 
سازمان همکاری اقتصادی برای این اتحادیه در نظر گرفته شده است اما این 
سازمان وقتی می تواند موثر باشد که با شاخه های دیگر روابط یعنی فرهنگ، 
آموزش، پژوهش و ... همراه باشد، پس این اتحادیه صرفا اقتصادی نیست بلکه 

یک شبکه انسانی است که اقتصاد را هم مورد توجه قرار داده است.

اکو می تواند روابط اقتصادی 
و فرهنگی را برای خلق 
صنایع جدید فراهم کند 

سید عباس صالحی

 علی لاریجانی گفت: اگرچه موفقیت هایی در مسیر مبارزه با مصرف مواد 
مخدر حاصل شده است اما تاکنون تاکتیک های هوشمندانه ای برای توقف 
استفاده از این مواد بکارگیری نشده است ولذا باید برای این موضوع فکر کرد 
و وقت گذاشت. رئیس مجلس، مواد مخدر را سم مهلکی برای کشور دانست 
که خانواده و نسل ها را نابود می کند و تاکید کرد مجلس، هر گونه کمکی 
برای مبارزه با مواد مخدر را وظیفه خــود می داند. همچنین در ادامه این 
نشست مومنی دبیر ستاد مبارزه با مواد مخدر ضمن ارائه گزارشی از عملکرد 
این ستاد در یک سال گذشته، گفت:  دیپلماسی بین المللی را با سازمان ملل 
و دیگر کشورها با هدف جلب مشــارکت های فرامرزی گسترش دادیم و 
همچنین در حوزه مقابله با مــواد مخدر تمرکــز  را برکارهای اطلاعاتی 
گذاشتیم. وی به فعالیت های ستاد تحت پوشش خود در حوزه درمان و 
پیشگیری اشاره کرد و گفت: راهبرد اصلی ما بیشتر در حوزه پیشگیری است 
که در این راســتا طرحی با عنوان یاری گران زندگی تصویب شده و می 

خواهد همه اقشار جامعه را برای مبارزه با مواد مخدر بسیج کند.

مواد مخدر فکر 
توسعه ای کشورها 
را ضایع می کند

علی لاریجانی

در آیین تجلیل از صادر کنندگان نمونه استان اصفهان با حضور رضا رحمانی وزیر صنعت 
، معدن و تجارت ، ذوب آهن اصفهان به عنوان صادر کننده  ممتاز استانی مورد تجلیل 
قرار گرفت و لوح و تندیس ویژه به منصور یزدی زاده مدیرعامل ذوب آهن اصفهان اهدا 
شد.  در حاشیه آیین مذکور یزدی زاده در گفتگو با خبرنگار ما ضمن تبریک کسب این 
موفقیت به کلیه کارکنان تلاشگر ذوب آهنی ، عوامل انتخاب این شرکت به عنوان صادر 
کننده ممتاز استانی را بدین شرح بیان نمود : تداوم رشد صادرات این شرکت در طی 
ســالهای اخیر ، افزایش تعداد بازارهای هدف صادراتی ، توجه خــاص به صادرات 
محصولات به کشورهای آفریقایی ، آسیای جنوب شرقی و کشورهای اروپایی ، صادرات 
محصولات فولادی با ارزش افزوده بالاتر ، تنوع در روشهای پرداخت ، حفظ کیفیت برتر 
محصولات ، همکاری نزدیک با مؤسسات مالی و اعتباری نظیر صندوق ضمانت صادرات 
ایران ، ثبت جهانی برند و لوگوی ذوب آهن اصفهان ESCO ، ZOBESCO حضور 
موفق و پررنگ در همایشها و سمینارهای تخصصی بین المللی و ایراد سخنرانی ، استفاده 
بهینه از قوانین مرتبط بر واردات و صادرات کالا به ویژه در ارتباط با اســترداد حقوق 

ورودی و رفع تعهد از پروانه های کالاهای وارداتی از محل صادرات .

تجلیل از ذوب آهن 
اصفهان به عنوان صادر 
کننده ممتاز استانی

منصور یزدی زاده

محمد اسلامی وزیر راه و شهرسازی گفت: مترو شهر جدید هشتگرد 
هفته آینده و با حضــور رئیس جمهوری افتتاح می شــود. وی در 
حاشــیه جلســه هیأت دولت از تداوم پرواز هواپیماهای ایرانی در 
شــرایط تحریم خبر داد و در خصوص شکایت ایران از تحریم های 
امریکا علیه صنعت هوانوردی ایران، گفت: ایران شکایت خود را به 
ایکائو برده و اکنون درحال پیگیری آن است. وی در خصوص افتتاح 
مترو شهر جدید هشتگرد که قرار بود ماه گذشته افتتاح شود، گفت: 
عملیات اجرایی مترو هشتگرد پایان یافته است و در آستانه افتتاح 
قرار دارد و با حضور رئیس جمهوری در هفته آینده افتتاح می شود. 
اسلامی همچنین درباره اتمام مرحله اول ثبت نام مسکن طرح ملی 
گفت: اکنون در مرحله پایش اطلاعات ۲40 هزار نفری هستیم که 
در سامانه ثبت نام کردند. وی گفت: بعد از پایش اطلاعات یا زمین در 
اختیار متقاضیان می گذاریم یا ثبت نام کنندگان را به شرکت های 

انبوه ساز معرفی می کنیم. 

مترو هشتگرد 
هفته آینده 
راه اندازی می شود

محمد اسلامی

جمشــید تقی زاده معاون پارلمانی وزارت ورزش گفت: تلاش بر این است مقدمات 
واگذاری دو باشگاه پرسپولیس و استقلال تا پایان سال فراهم شــود. وی در مورد 
واگذاری دو باشگاه پرسپولیس و استقلال گفت: ما ۱۹ جلسه با سازمان خصوصی سازی 
و مسوولان اصل 44 برگزار کردیم. در سه، چهار ماهی که مسوولیت واگذاری این دو 
باشگاه را بر عهده گرفتم، تمام دغدغه وزیر این بود امروز این دو باشگاه واگذار شوند بهتر 
از فرداست.وی ادامه داد: با توجه به مشکلات شفافیت مالی، درفشی فر و مرغوب کار را 
در نخستین قدم به اسم دو باشگاه کردیم تا موانع مالی برطرف شود. ساختمان این 
دوباشگاه زمان دادکان خریداری شــد که ۵0 درصد فدراسیون و۵0 درصد باشگاه 
سرمایه گذاری کردند. تلاش بر این است ساختمان ها نیزبه باشگاه ها منتقل شوند.
معاون وزیر ورزش در مورد زمان واگذاری این دو باشگاه تاکید کرد: اوایل ماه آینده 
آخرین مجمع دو باشگاه برگزار می شود تا به سمت قیمت گذاری برند بروند. تلاش این 
است تا پایان سال مقدمات واگذاری انجام و باید روی آن کار شود.او در پاسخ به این 
پرسش که واگذاری به پایان عمر دولت می رسد؟ گفت: تدابیر ویژه در این مورد داریم و 

تفاهم این است واگذاری دو باشگاه حتما انجام شود.

برگزار ی آخرین 
مجمع سرخابی ها 
برای قیمت گذاری 

جمشید تقی زاده
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جهانگیری شرایط 
اقتصاد را بد نشان 
می دهد تا از 
صندوق توسعه 
خرج کند

وجود۲۲۰هزارمیلیاردتومان
مالیاتمعوقدرکشور

حجت الاسلام حســن درویشیان 
رییس کل ســازمان بازرسی کشور 
گفت: تا ابتدای آذر ماه امسال ۲۲0 
هزار میلیــارد تومان مالیات قطعی 
شده معوق در کشور شناسایی شده 
که از این مبلغ ۳۳ هزار میلیارد تومان 
مربوط به کارت های بازرگانی اجاره ای 
است.  وی افزود: یکی از اولویت های 
سازمان بازرسی پیگیری جدی برای راه اندازی کامل سامانه جامع 
امور مالیاتی است که اجرای آن از سال ۱۳۸۱ در کشور آغاز شده 
اما هنوز کامل نشــده است. وی ادامه داد: طی برگزاری چندین 
جلسه مکرر با مدیران سازمان امور مالیاتی کشور و الزام آنان به 
ارایه جدول زمانی برای تکمیل سامانه جامع امور مالیاتی، مقرر 
شد این سازمان تا پایان امسال اجرای این سامانه را کامل کند تا از 
طریق آن مودیان مالیاتی واقعی شناســایی شوند. رییس کل 
سازمان بازرسی کشور گفت: فرار مالیاتی در کشور زیاد است که 
اگر شناســایی و پرداخت آنها الزامی شود، شاید دیگر نیازی به 
گرفتن مالیات از کارکنان دولت نباشد. حجت الاسلام درویشیان 
افزود: سقف معافیت مالیاتی که مجلس شورای اسلامی آن را به 
تصویب رسانده، جوابگوی هزینه های مودیان در شهرهای بزرگی 
مانند مشــهد و تهران نیست. وی با تاکید بر آموزش ذیحسابان 
دستگاه های اجرایی ادامه داد: آگاهی نسبت به قوانین و مقررات و 
وظایف مدیران و دست اندرکاران به ویژه برای مدیران و ذیحسابان 
الزامی اســت و در این راستا ســازمان بازرسی در حال برگزاری 
همایش ها و نشست های توجیهی در سطح ملی و استانی است. 
رییس کل ســازمان بازرسی، توسعه نظارت های الکترونیکی و 
هوشمند را از اولویت های این نهاد برشمرد و گفت: در این راستا 
فعال ســازی سامانه های تجارت از ســوی این سازمان در حال 
پیگیری است زیرا راه اندازی آنها منجر به شفاف سازی و رصد امور 
اقتصادی و جلوگیری از فساد در گمرک، واردات و صادرات کالا و 

مراودات تجاری خواهد شد.
فعالیت مجدد بیش از 500 واحد تولیدی در کشور

حجت الاسلام درویشیان حمایت از تولید و سرمایه گذاری سالم 
را اولویت سازمان بازرسی دانست و افزود: این سازمان از مدیرانی 
که سرمایه گذاران واقعی را مورد حمایت قرار می دهند و به دنبال 
تسهیل امور آنان هستند، پشتیبانی می کند، در این راستا دفتری 
در ســازمان برای احصای مشکلات بخش تولید و بررسی آنها 
ایجاد شــده است. وی خاطر نشان کرد: از زمان حضور آیت الله 
رییسی در راس قوه قضاییه، بیش از ۵00 واحد تولیدی دارای 
مشــکل در کشــور با کمک دســتگاه قضایی به عرصه تولید 

بازگشته اند.

رئیسبنیادمستضعفاندرپاسخبهسوالکیهان:خبر

هیچپروژهایدربنیاد
معطلتحریمهانیست

پرویز فتاح با بیان اینکه ۵ماه است که 
در این مجموعه مشغول به کار هستم 
و باید گزارشی از عملکرد این مدت 
زمان ارایه می کردم و به سوالات مردم 
پاسخ می دادم، اظهار داشت: به رسم 
ادب باید از آقای سعیدی کیا که ۵سال 
سکاندار این مجموعه بوده یادی کنم. 

بنده به طور مرتب از ایشان مشورت می گیریم و این آرامش امروز 
بنیاد را مدیون عملکرد ایشان هستیم. وی افزود: از تجربه آقایان 
رفیق دوست و فروزنده که پیش از این روسای بنیاد بودند، هم بهره 
می گیرم. رییس بنیاد مســتضعفان با اشاره به گزارش های ۹ماه 
گذشته مجموعه اظهار داشت: درآمد بنیاد افزایش یافته و تغییر 
مدیریت، اثری نداشته است. ۲۶هزار میلیارد تومان فروش داشتیم 
که بیشتر از برنامه بوده است. وی اظهار امیدواری کرد که از ۳۵هزار 
میلیارد تومان در پایان امسال فراتر برویم و رکورد بشکنیم. فتاح با 
بیان اینکه ۱۷4 شرکت ثبت شده داریم که از این تعداد ۱۶۹شرکت 
فعال هستند، گفت: از این رقم ۳۶شرکت زیان ده بودند که علت 
اصلی آن نوســانات نرخ ارز بوده اســت. وی گفت: حدود ۵هزار و 
4میلیارد تومان سوددهی داشتیم و ۶۷0 میلیارد تومان مالیات 
داده ایم و سال ۹۶ تسویه مالیاتی گرفته ایم. وی با بیان اینکه معافیت 
مالیاتی در بنیاد نداریم، گفت: برای سال آینده هزار و ۶00میلیارد 
تومان مالیات در نظر گرفته اند و امسال با احتساب ۶۷0میلیارد 
تومانی که مالیات پرداخته ایم ســقف پرداخت مالیات را به هزار 
میلیارد تومان می رسانیم. فتاح با بیان اینکه تمام پروژه های نیمه 
تمام را به اجرا می رســانیم، گفت: مهم ترین پروژه های ما آزادراه 
تهران شمال و پلاسکو است که امسال قطعه اول آن به بهره برداری 
می رسد. وی اظهار داشت: 4۵ هزار نفر کارمند داریم که هیچ حقوق 
عقب مانده ای برای پرداخت به کارکنان نداریم.به شــدت مراقب 
هستیم که تعدیل نیرو نداشته باشیم. رییس بنیاد مستضعفان ادامه 
داد: قانون بازنشستگی را به صورت کامل رعایت می کنیم و آنها را 
با عذرخواهی و احترام مرخص می کنیم و افراد جوان جایگزین این 
افراد خواهند شــد. ۳۵0 نفر بورســیه دکترا داریــم و به دنبال 
چابک ســازی بنیاد هستیم. وی با اشاره به ملاقات خود با رییس 
جمهوری گفت:به دولت اعلام کرده ایم که بنیاد همراه آنها خواهد 
بود و به طور قطع بنیاد هماهنگ با دولت عمل می کند. رییس بنیاد 
مســتضعفان با بیان اینکه بارها اعلام کرده ایم که رقیب بخش 
خصوصی نیســتیم،گفت: کار موازی با دولت نداریم و به زودی از 
کارهــای اقتصادی کوچک خارج می شــویم. فتاح با بیان اینکه 
مطمئن هستم با تدابیر رهبری و اجرای اقتصاد مقاومتی تحریم ها 
را شکست می دهیم، اظهار داشت: هیچ پروژه ای در بنیاد معطل 
تحریم ها نمانده است و این خوداتکایی در بنیاد اتفاق افتاده است.

محمدمخبررییسستاداجراییفرمانامامخمینی)ره(:

کارخانه تولید کاغذ در خوزستان مانع خروج سالانه 285 میلیون دلار می شود
محمد مخبر رییس ســتاد اجرایی فرمان امام 
خمینی)ره( گفت: امضای موافقتنامه تأمین 
مالی طرح تولید کاغذ در استان خوزستان مانع 
خروج سالانه  ۲۸۵ میلیون دلار از کشور و قطع 

۶ میلیون درخت می شود. 
به گزارش اعتبار به نقل از ستاد اجرایی فرمان 
امــام خمینــی)ره(، وی در مراســم امضای 
موافقتنامه تأمین مالــی طرح تولید کاغذ در 
استان خوزستان که در سالن اجتماعات بانک 
پارسیان و با حضور مدیرعامل صندوق توسعه 
ملی و نیز مدیران عامل بانک های ملی، صنعت 
و معدن، پارسیان و سپه برگزار شد، عنوان کرد. 
اجرای طرح تولید کاغــذ، دغدغه مهمی را از 
کشور رفع خواهد کرد و بطور قطع اتفاقی مبارک 

و کاری بزرگ است.
وی ادامه داد: کشور سالهاست که درگیر بحث 
واردات کاغذ اســت و گاهی ناچار شــدیم از 
محموله های در حــال حمل روی آب اقدام به 
خریداری کاغذ کنیم درحالی که همسایه ما 
ترکیه از بزرگ ترین صادرکنندگان کاغذ است.

رئیس ســتاد اجرایی فرمان امام)ره( گفت: با 
سرمایه گذاری 4۶۷ میلیون دلاری و اجرای این 
پروژه، ضمن جلوگیری از خروج ســالانه ۲۸۵ 
میلیون دلار ارز، از قطع شدن ۶ میلیون اصله 
درخت تنومند درسال جلوگیری می شود زیرا 
این مجموعه از تکنولوژی نوین دوستدار محیط 
زیست بهره می برد و با راه اندازی آن دانش فنی 
کشور در حوزه کاغذسازی توسعه خواهد یافت.
وی با بیان اینکه بیکاری امروز واقعیتی است که 

کشور دچار آن است، افزود: با اجرای طرح تولید 
کاغذ، حدود دو هزار شــغل جدید مستقیم و 
غیرمستقیم درمنطقه محروم شادگان استان 
خوزستان طی سه سال ایجاد خواهد شد. رئیس 
ستاد اجرایی فرمان امام)ره( همچنین افزود: با 
توجه به اینکه از یک طرف اقتصاد کشور بانک 
محور هســت و از طرف دیگر تورم ، بیکاری و 
تعطیلی کارخانه ها مــردم را آزرده و دارایی و 
سرمایه آنها را دچار چالش کرده، مردم انتظار 
دارند این مشکلات توسط سیستم بانکی کشور 
برطرف شــود.  مخبر گفــت: در تدین و تعهد 
مدیران بانکی کشور به انقلاب اسلامی و در توان 
بالای اقتصادی آنها هیچ تردیدی وجود ندارد، از 
این رو جامعه توقع دارد جریان اصلاحی بانک 
ها برای رفع معضلات و مشکلات جامعه توسط 
کانــون های بانکی دولتــی و خصوصی اتفاق 
بیافتد. وی توقع مــردم، نخبگان اقتصادی و 
بزرگان کشــور درخصوص ایجــاد تحول در 

سیستم بانکداری را بر زمین مانده توصیف کرد 
و اظهار داشت: طرح تحول بانک ها فقط با طرح 
و برنامه مسئولان خود بانک ها به نتیجه خواهد 
رسید. رئیس ستاد اجرایی فرمان امام )ره( گفت: 
در برخی کشــورهای دیگر که این مشکلات 
وجود داشــت هم اصلاح مشــکلات توسط 
سیستم بانکی صورت گرفت و در نتیجه حتی 
تورم های ۱40 درصدی آن کشــورها کاهش 

یافت و واردات آنها تبدیل به صادرات شد.
مخبر افــزود: امروز در یــک جنگ تمام عیار 
اقتصادی قرار داریم و دوستان ما در حوزه های 
اقتصادی باید کمر همت ببندد تا مشکلات در 

حوزه بانکی را برطرف کنند.
در ادامه این  مراسم کوروش پرویزیان مدیرعامل 
بانک پارسیان گفت: این پروژه جنبه های مهمی 
دارد و از لحــاظ اقتصادی و اشــتغالزایی برای 
خوزستان و از نظر جلوگیری ازخروج ارز و فواید 
زیست محیطی برای کل کشور بسیار مهم است.

وی افزود: ســتاد اجرایی فرمان امام )ره( مثل 
همیشه ریسک بزرگی کرد و رقابت بین بانک ها 

رابه همکاری مشترک تبدیل کرد.
پرویزیان عنوان کرد: برای تولید این مقدار کاغذ 
در حالــت عادی باید ۶ میلیون اصله درخت از 
بین رفته و سالانه بیش از ۲00 میلیون دلار برای 
واردات کاغذ هزینه می شد اما این طرح این رقم 

را جبران خواهد کرد.
همچنین شهیدزاده رئیس صندوق توسعه ملی، 
پروژه تولید کاغذ را استراتژیک خواند و گفت: 
ستاد اجرایی فرمان امام)ره( پیش از این اقدام، 
کارهای مطالعاتی بحث کاغذ را انجام داده بود، 
این طرح یک پروژه استراتژیک است و می تواند 
کمک بزرگی در رفع مشــکل کمبود هرساله 

کاغذ برای چاپ کتابهای درسی بکند.
وی افزود: از دکتر مخبر و همکاران وی در ستاد 
اجرایی که با اخلاص، تمام موانع را با ســرعت 
رفعکردند و این کنسرســیوم را تشکیل دادند 

تشکر می کنم.
محمدرضا حسین زاده مدیرعامل بانک ملی نیز 
در این مراسم ضمن ابراز خوشحالی از مشارکت 
در طرح تولید کاغذ گفت: نباید در حوزه کاغذ 
دچار وابستگی به خارج باشیم، اجرای این طرح 
تولید ثروت و اشتغال برای کشور را درپی خواهد 

داشت.
وی افزود: ستاد فرمان اجرایی امام)ره( تاکنون 
کارنامه بســیار درخشانی در کمک به توسعه 
کشور داشته و بطور قطع با مشارکت ستاد ما 

شاهد موفقیت این طرح ملی خواهیم بود.

مهرداد بائوج لاهوتی عضو کمیسیون برنامه، 
بودجه و محاسبات مجلس شورای اسلامی 
اعلام کرد: باید از قانون بودجه برای گازسوز 
کردن خودروها حداکثر اســتفاده را داشته 
باشیم تا به این شیوه موجب کاهش مصرف 

سوخت در کشور شویم.
ســوق  راهکارهــای  در خصــوص  وی 

خودروسازان به سمت تولید خودروهای کم 
مصرف اظهار داشــت: تــا زمانی که فضای 
خودروسازی کشــور رقابتی نشود اینگونه 
مســائل و مشکلات به قوت خود باقی است؛ 
متاسفانه خودروسازان ما از شرایط اقتصادی 
کشــور و فضای انحصاری بــه وجود آمده 
اســتفاده صحیح نمی کنند و خودروسازان 

کشــور هر روز کیفیت محصولات را کاهش 
 می دهنــد که این مســاله اتفــاق خوبی 

نیست.
وی گفت: ما باید از قانون بودجه برای گازسوز 
کردن خودروها حداکثر اســتفاده را داشته 
باشیم تا به این شیوه بتوانیم موجب کاهش 

مصرف سوخت شویم.

لزومبهرهگیریازقانونبودجهدرجهتگازسوزکردنخودروها



 

حجت اله صیدی مدیرعامل بانک صادرات ایران گفت: کشوری که نسل جوان و 
دانشجویانش اهل گفت وگو باشند، آینده ای درخشان دارد چراکه یکی از مشکلات 
اصلی کشور ما فقدان »گفت وگو« است و بسیاری از مشکلات کشور را می توان با 
گفت وگو حل کرد.  به گزارش روابط عمومی بانک صادرات ایران، حجت اله صیدی 
طی سخنانی در مرحله کشوری هشتمین دوره مسابقات ملی مناظره دانشجویان 
ایران با موضوع »حذف چهار صفر از پول ملی، سیاستی مناسب در زمینه اصلاحات 
پولی کشور است«، افزود: مناظره و گفت وگو در محیط های علمی و دانشگاهی برای 
روشن شدن وضعیت بوده و کار ارزشمندی محسوب می شود. نتایج این مناظره های 
دانشجویی برای تصمیم گیری در اختیار سیاست گذاران قرار گیرد. وی با بیان اینکه 
متاسفانه با گسترش فضای مجازی، شرایط گفت وگو در جامعه سخت تر نیز شده، 
خواستار تقویت روحیه علمی در مناظره های دانشجویی و سازمان یافته تر کردن آن 
شد.  وی گفت: در محیط های علمی برای روشن  شدن وضعیت مناظره می کنیم که 
کار خیلی ارزشمندی اســت و جز با تحقیق، صبر و تحمل و البته با هنر بزرگ 

»گوش دادن« به استدلالات علمی در محیط های علمی محقق نخواهد شد.

حل بسیاری از 
مشکلات کشور   با 
گفت وگو 

 حجت اله صیدی 

حجت اله مهدیان رئیس هیات مدیره و مدیرعامل بانک توسعه تعاون گفت: بانک توسعه 
تعاون باهدف اشتغال زایی و حمایت از فعالیت های اقتصادی مولد در طی چند سال اخیر 
ضمن پشتیبانی از بنگاه های تولیدی فعال در بخش های گوناگون اقتصادی و تعاونی، 
نقش موثری را در تکمیل زنجیره خدمات رسانی به تعاونی ها بر عهده داشته است که 
شرکت های تابعه بانک نیز در این مسیر فعالیت می نمایند. وی با اشاره به نقش آفرینی 
موثر این بانک در حمایت از طرح های ملی بزرگ نظیر طرح اشتغال روستایی، خرید 
تضمینی گندم، پشتیبانی از مددجویان سازمان بهزیستی، کمیته امداد امام )ره( و بنیاد 
شهید و بانک توسعه تعاون در کنار اولویت های جاری و تخصصی خود به ویژه در ارتباط 
با پرداخت تسهیلات اعتباری مختلف به فعالین اقتصادی بخش ها و زیر بخش های 
مختلف اقتصادی و تعاونی با حمایت های دولت محترم، گام های اثرگذاری را در حمایت 
از طرح های بزرگ ملی برداشته اســت و از این طریق ضمن کمک به اشتغالزایی در 
کشــور، وظیفه مهمی را در چرخه خدمات رســانی اعتباری بر عهده داشته است و  
فعالیت های مالی، بانکی و بیمه ای بســیار درهم تنیده و پیچیده شده اند و برای ارائه 

خدمات و تأمین مالی شرکت ها و بنگاه های اقتصادی، ضروری است.

حرکت شرکت های تابعه 
بانک توسعه تعاون در 
راستای اهداف بانک

حجت اله مهدیان

رسانه ها، در مورد مطالب کذبی که کراراً به نقل از اینجانب در فضای مجازی می 
چرخد، سوال می کنند، مطالب نظیر: اگر مجبور بشویم، سپرده های مردم را بلوکه می 
کنیم ! یا، قرار است از سپرده های مردم در بانک های کشور خمس و زکات برداریم !! 
پاسخ مشترک بنده به سوالات این بوده است که: این شایعات نشانگر استیصال آنها و 
موفقیت تلاش های بانک مرکزی در خنثی کردن تلاش عوامل برهم زننده ثبات بازار 
پول و ارز و اقتصاد کشــورمان اســت. مردم عزیز این اطمینان داشته باشند که، 
بانک مرکزی محکم و استوار، سیاست های پولی و ارزی ثبات بخش خود را پیش 
خواهد داد.  همچنین رمز دوم ایستا برای هموطنانی که تاکنون رمز دوم پویای خود 
را فعال نکرده اند قابل استفاده است. این دسته از مشتریان لازم است طی روزهاي 
آینده نسبت به نصب اپلیکشین و یا تایید شماره همراه خود براي دریافت پیامک رمز 
دوم از طریق بانک خود اقدام نمایند.  روابط عمومی بانک مرکزی همچنین به آگاهی 
می رساند در جهت رفاه حال مردم پیرو درخواست های مکرر از بانک ها و موسسات 
اعتباری و برای بالا بردن ضریب نفوذ طرح در آغاز اجرا، استفاده از »سرویس پیامک« 

برای دریافت رمز دوم پویا از هفته دوم دی ماه جاری آغاز می شود.

واکنش رئیس کل بانک 
مرکزی به شایعات 
بانکی در فضای مجازی

عبدالناصر همتی

محمدجواد آذری جهرمی وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات به مناسبت آغاز بیست و 
چهارمین ســال فعالیت پســت بانک گفت: اقتصاد کشــور بانک محور است و 
پست بانک ایران بانک توسعه ای  تخصصی در حوزه فناوری اطلاعات و ارتباطات و 
بزرگترین تأمین کننده مالی خُرد در روستا و نقاط کم برخوردار، در ۲۳ سال گذشته 
کوشیده تا در تهیه و توسعه زیرساخت های مالی و بانکی در بخش روستائی نقش 
محوری ایفاء کند و در سال های اخیر نیز همواره به عنوان حامی اصلی بخش ارتباطات 
و فناوری اطلاعات مطرح بوده است. تغییر رویکرد و تمرکز این بانک در حوزه فناوری 
اطلاعات، باعث گسترش خدمت رسانی در این بخش شده است. همراهمی با روند رو 
به رشد کشور در حوزه استارت آپ ها و فعالیت های نوآورانه و رشد تعداد شرکت های 
نوپا و فین تک ها، نشان دهنده عزم راسخ و تغییر رویکرد و نگرش به حوزه نوآوری و 
فناوری این بانک است. تحولات اخیر در زمینه گشایش صندوق های خطرپذیر، شتاب 
دهنده ها و ...، نقطه شروعی برای تنوع در تأمین مالی شرکت ها به ویژه استارت آپ 
هاست و شرایط موجود در همکاری بانک ها و فعالان این حوزه می تواند شرایط را 

برای مشارکت و رشد اقتصادی و افزایش سهم اقتصاد دیجیتال فراهم کند. 

اقتصاد کشور 
بانک محور 
است

محمدجواد آذری جهرمی

در پی شکایت از وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی و درخواست 
ابطال بند دوم بخشنامه شماره ۱00/404 تاریخ ۹4/۵/۱۷ وزیر بهداشت، 
درمان و آموزش پزشــکی مبنی بر تقلیل مدت زمان مرخصی زایمان 
مادران پزشک متخصص که در دوره انجام طرح صاحب فرزند می شوند، از 
۹ ماه به 4 ماه و محاسبه همین 4 ماه در سنوات دوره تعهد خدمتی طرح 
دستیاری تخصصی، هیات عمومی دیوان عدالت اداری پس از بحث و 
بررسی، مصوبه مورد شکایت را تبعیض ناروا و مخالف بند نهم اصل سوم 
قانون اساسی دانست و رای به ابطال آن داد؛ بنابراین مرخصی زایمان بانوان 
متخصص پزشک همان ۹ ماه خواهد بود. این گزارش می افزاید هیات 
عمومی دیوان عدالت اداری همچنین با بررسی آرای متعارض شعب این 
دیوان با صدور رای وحدت رویه اعلام کرد: مرخصی زایمان جزء مدت 
تعهد خدمت طرح پزشکان محسوب نمی شود و بانوان متخصص پزشک 
می بایست تعهد خدمت دوره دستیاری تخصصی خود را بدون محاسبه 

مرخصی ۹ ماهه زایمان تکمیل کنند.     

لغو مصوبه چهار ماهه 
شدن مرخصی زایمان 
مادران پزشک متخصص 

دیوان عدالت اداری

محمود محمودزاده معاون وزیر راه و شهرســازی بــا بیان اینکه 
متقاضیان برنامه ملی مسکن باید آورده ای بین۱00 تا ۱۵0میلیون 
تومان داشته باشند، قیمت زمین این واحدها در شهرهای بزرگ را 
بین ۳.۵ تا 4میلیــون تومان عنوان کرد. محمــود محمودزاده در 
خصوص طرح اقدام ملی مسکن گفت: در مرحله اول طرح اقدام ملی 
مسکن در ۳۱ استان و ۵۳۸ شهر در مجموع ۲۶0 هزار نفر ثبت نام 
کردند. از این میزان ۲0 هزار نفر در بافت های فرسوده و ۲40 هزار 
نفر در سایر بافت ها ثبت نام شدند. وی با اشاره به اینکه ثبت نام های 
مرحله اول طرح اقدام ملی، پالایش و نتایج به اطلاع عموم شهروندان 
خواهد رسید، افزود: سایت ثبت نام با اطلاع رسانی قبلی برای همه 
شهرها مجدداً بازگشایی و ثبت نام انجام شد.  اما با وجود تأکید برخی 
از متقاضیان شروط اولیه را که در قانون ساماندهی بر آن تأکید شده 
بود، رعایت نکردنــد و ثبت نام انجام دادند کــه در پالایش حذف 

خواهند شد.

وام خرید مسکن برای 
زوج های تهرانی به 2۰۰ 
میلیون تومان افزایش یافت

محمود محمودزاده

مرتضی اکبری مدیرعامل بانک قرض الحسنه مهر ایران گفت: در راستاي 
توانمندسازي اقشار آسیب پذیر جامعه، کمک به ترویج فرهنگ تعاون و 
همیاري در سطح کشور، حمایت از صندوق هاي قرض الحسنه روستایي و 
محله هاي شهري با ارائه انواع خدمات بانکي و همچنین بستر سازي منابع 
خرد و به کارگیري آن به منظور توسعه کسب و کار در سطح روستاها و محله 
هاي شهري آغاز شده است. وی افزود: راهبری، توسعه و حمایت از صندوق 
های قرض الحسنه مردم یار و اشتغال زا و پرداخت تسهیلات قرض الحسنه 
در قالب انعقاد تفاهمنامه هاي حمایتي و اعتبار در حساب جاري از محورهاي 
این تفاهمنامه است. و بر اساس این تفاهمنامه هر یک از صندوق هاي قرض 
الحسنه روستایي و محله هاي شهري وابسته به سازمان بسیج سازندگي مي 
توانند با افتتاح حساب در شعب بانک قرض الحسنه مهر ایران به هر یک از 
اعضاي خود در قالب طرح هاي حمایتي و اعتبار در حساب جاري، تسهیلات 
قرض الحسنه پرداخت نمایند.  تسهیلات پرداخت شده بدون سود و تنها در 

قبال اخذ کارمزد 4 درصد و در اقساط ۳۶ ماهه است.

حمایت بانک قرض الحسنه 
مهرایران از 1۵ هزار 
صندوق قرض الحسنه

مرتضی اکبری

فرهاد دژپســند وزیر امور اقتصادی و دارایی از تلاش های رییس کل بیمه 
مرکزی در حوزه جهاد اقتصادی و دســتیابی به عنوان دستگاه برتر در بعد 
شاخص های اختصاصی قدردانی کرد.   به گزارش اداره کل روابط عمومی و 
امور بین الملل بیمه مرکزی، فرهاد دژپسند با صدور نامه ای از مساعدت های 
بی دریغ غلامرضا سلیمانی  رییس کل بیمه مرکزی برای اجرای کامل جزءِ ب 
بخشنامه جشنواره شهید رجایی تقدیر کرد.   در این نامه آمده است: با عنایت به 
همت و مســاعی ارزنده جنابعالی و همکاران محترم تان در آن سازمان در 
خصوص نتایج عملکرد ســال ۱۳۹۷ بر اســاس ارزیابی ســازمان اداری و 
استخدامی کشور به عنوان دستگاه برتر در بعد شاخص های اختصاصی در 
سطح وزارت امور اقتصادی و دارایی و دستگاه های تابعه برگزیده شده اید که به 
این وسیله مراتب تشکر و قدردانی خود را از مدیران، کارشناسان و کارکنان 
پرتلاش آن مجموعه اعلام می نمایم. گفتنی است هر ساله در جشنواره شهید 
رجایي از فعالیت هاي  دستگاه هاي اجرایي کشور پس از ارزیابي عملکرد دستگاه 

ها، برنامه هاي آتي و ارزیابی سیاست ها و اولویت هاي آنان قدردانی می شود.

معرفی بیمه مرکزی به 
عنوان دستگاه برتر در بعد 
شاخص های اختصاصی

غلامرضا سلیمانی

اقتصاد، بانک، بیمه
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محمد فطانت 
فرد مدیرعامل 
بانک آینده شد

اسلاموتوسعهیافتگی-قسمتسوم
از جمله توسعه اقتصادی را رشد همراه 
با افزایش ظرفیت های تولیدی اعم از 
ظرفیت های فیزیکی، انسانی و اجتماعی 
دانسته اند . در توسعه اقتصادی ، رشد 
کمی تولید به دست می آید و در کنار آن 
نهادهای اجتماعی نیز متحول می شوند 
، نگرش ها تغییر می کنند ، توان بهره 
برداری از منابع به صورت مستمر و پویا 
افزایش می یابد و در همه ابعاد اقتصاد و 

تولید نو آوری های پی در پی رخ می دهد . همچنین می توان گفت ترکیب 
تولید و سهم نسبی نهاده ها نیز در فرایند ، تولید تغییر می کند ، توسعه امری 
فراگیر در جامعه است و نمی تواند تنها در یک بخش از آن اتفاق بیافتد . توسعه، 
حد و مرز و ســقف مشخصی ندارد و به علت وابستگی به انسان ، پدیده ای 
کیفی است و  از جمله اهداف اصلی توسعه اقتصادی را در دو مورد خلاصه 
کرده اند: اول افزایش ثروت ورفاه مردم جامعه ) ریشه کنی فقر( و دوم ، ایجاد 
اشتغال هر دو این اهداف در راستای عدالت اجتماعی است نگاه به توسعه 
اقتصادی در کشورهای پیشرفته و کشورهای توسعه نیافته ، متفاوت است . 
در کشورهای توسعه یافته ، هدف اصلی افزایش ، رفاه  امکانات  بوده است ، در 
حالیکه در کشورهای عقب مانده ، بیشتر ریشه کنی فقر و افزایش عدالت 
اجتماعی مدنظر است ، البته باید اذهان   کرد که مفهوم توسعه ، مفهومی بسیار 
در حال تحول است و طی کمتر از نیم قرن گذشته به شدت تغییر کرده است 
. در این تحولات مفهوم توسعه از نگرش صرفا” کمی به ابعاد کیفی تغییر کرد 
و سپس ابعاد مختلف دیگری )غیر از اقتصاد( را در بر گرفت و به مرور به مفهومی 
جدید تبدیل شد . به دنبال این تحولات طی اواخر دهه ۱۹۸0 مفهوم توسعه 
انسانی مطرح و کامل شد . مفهوم توسعه انسانی که توسط جمال الحق ارایه 
شد توسط بسیاری از اندیشمندان و مجامع و محافل علمی و اجرایی به عنوان 
مفهوم جایگزین برای مفاهیم گذشته توسعه مد نظر قرار گرفت ، ایده توسعه 
انسانی به معنای فرآیند بسط انتخاب ها و ظرفیت های انسانی تعریف شد. در 
این رویکرد رفاه اقتصادی یکی از عناصر زندگی بهتر است و دو عنصر دیگر، 
یکی از نیازهای روحی و بسط ظرفیت های ذهنی و دیگری سلامت جسمانی 
و امید به زندگی به عنوان عناصر مورد توجه در این رویکرد هستند امروزه این 
رویکرد در محافل علمی بیشتر مورد توجه قرار دارد و مفهوم افزایش کمی و 
کیفی توسعه در این ابعاد تعریف می شود البته در مفاهیم اصلی بسیاری از 
اندیشمندان تعاریف دیگری ارایه کرده اند ، اما این تعریف توسط سازمان ملل 
و بسیاری از محافل علمی پذیرفته تر تلقی شده است . با این وجود در پی ارایه 
این مفهوم از طرف برخی از اندیشمندان توجه به ارزش ها وفرهنگ هرجامعه 
در مفهوم توسعه و توسعه یافتگی مورد تأکید قرار گرفت.  از جمله مفاهیم 
جدید توسعه نیز توسعه پایدار است، توسعه پایدار به توسعه ای گفته می شود 
که در فرآیند آن توانایی های جامعه آسیب نبیند . به عبارت تعریف شده توسط 
کمیسیون جهانی محیط زیست و توسعه ، توسعه پایدار » توسعه ای است که 
نیازمندهای نسل حاضر را بدون لطمه روحی  به توانایی نسل ها ی آتی برای 

تأمین نیازهای خود بر آورده کند«  
ادامه دارد

یادداشت احداث 2۰۰ هزار مسكن برای جامعه کارگری، بازنشستگان 
و مستمری بگیران تأمین اجتماعی 

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی از احداث ۲00 
هــزار مســکن بــرای جامعــه کارگــری، 
مستمری بگیران تأمین اجتماعی و بازنشستگان 
با همکاری وزارت راه و شهرسازی طی سه سال 

آینده خبر داد. 
 به گزارش مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی 
 ، اجتماعــی  رفــاه  و  تعــاون،کار  وزارت 
وزارت خانه های تعاون، کار و رفاه اجتماعی و راه 
و شهرســازی برای تامین مســکن کارگران، 
بازنشســتگان و مســتمری بگیران تامیــن 

اجتماعی، تفاهم نامه همکاری امضا کردند.
بر اســاس این تفاهم نامه که به امضای وزرای 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی و راه و شهرســازی 
رسید، واحدهای مسکونی مناسب و مقرون به 
صرفه در شهرهای هدف ساخته خواهد شد و 
خانواده های کارگری، بازنشستگان و مستمری 
بگیران قرار است در این طرح صاحبخانه شوند.
محمد شــریعتمداری وزیر تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی در مراســم »امضــای تفاهم نامه 
همکاری در حوزه مســکن بیــن وزارت راه و 
شهرسازی با وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
که در ســاختمان شــهید دادمان وزارت راه و 
شهرســازی برگزار شــد، گفت: ظرفیت های 
قانونی زیــادی برای تأمین مســکن جامعه 
کارگری کشور وجود دارد؛ به طوری که بر اساس 
ماده ۱4۹ قانون کار، تکالیفی برای تأمین مسکن 
بر عهده جامعه کارفرمایی و دولت در تبصره های 

یک و دو این ماده پیش بینی شده است.
وی با بیــان این که این تفاهــم نامه ظرفیت 
همکاری و همدلی بین تشکل های کارگری، 
کارفرمایی و دســتگاه های اجرایــی را فراهم 
می کنــد، ادامه داد: بــرای تأمین مالی اجرای 
پروژه های مسکن برای کارگران و بازنشستگان، 
از ظرفیت بانک عامل حوزه مسکن با همکاری 
وزارت راه و شهرسازی و همچنین از ظرفیت های 
سایر بانک های زیرمجموعه وزارت تعاون، کار و 

رفاه اجتماعی استفاده می کنیم.

وزیــر تعــاون، کار و رفــاه اجتماعــی افزود: 
صندوق های تأمین اجتماعی و بازنشســتگی 
کشوری در تأمین مالی این پروژه ها مشارکت 
دارند؛ ضمن اینکه وزارت راه و شهرسازی نیز در 
این پروژه با تامین زمین رایگان مجموعه ما را 
همراهی خواهد کرد. شریعتمداری تاکید کرد: 
برای تحقــق این هــدف حتما بــه تنهایی 
وزارتخانه ها و جامعه کارگری موفق به انجام کار 
نمی شــوند، بنابراین باید از منابع نظام بانکی 

استفاده کنیم. 
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی همچنین گفت: 
علاوه بر این، از ظرفیت شــرکت شهرک های 
صنعتی نیز که محل تجمع صنایع هســتند، 
اســتفاده می شــود تا کارفرمایان به استناد 
ماده۱4۹ قانون کار، در این طرح مشارکت داده 
شوند تا علاوه بر استفاده از ظرفیت های دولت، 
از ظرفیت های جامعه کارفرمایی نیز برای تأمین 

زمین و مسکن کارگران استفاده کنیم.
وی با اشــاره به جمعیــت 4۳ میلیون نفری 
کارگری کشور گفت: حدود سه میلیون و ۳00 
هزار نفر بازنشسته تحت پوشش صندوق تأمین 
اجتماعی و ۱.۵ میلیون نفر نیز تحت پوشش 
صندوق بازنشستگی کشوری هستند که برای 
تأمین مســکن مجموعه جامعــه کارگری، 
بازنشستگی و مستمری بگیران از ظرفیت های 
دولتی، کارفرمایی و تعاونی های مسکن کارگری 
به صورت منظم و سازماندهی شــده، استفاده 

خواهیم کرد.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی تأکید کرد: در 
قالب تفاهم نامه امروز،  اجرای ۲00 هزار واحد 
مسکونی برای جامعه کارگری، بازنشستگی و 
مستمری بگیر کشور هدفگذاری شده است؛ 
همانطور که اعلام شد، علاوه بر این، از ظرفیت 
شرکت شــهرک های صنعتی نیز برای تأمین 
مســکن کارگران بــا به کارگیــری ظرفیت 
کارفرمایان شهرک های صنعتی استفاده خواهد 
شد.  همچنین در این جلسه محمد اسلامی، 
وزیر راه و شهرسازی با بیان این که طرح اقدام 
ملی مســکن یک طرح فراگیر اســت درباره 
چگونگی تامین منابع احداث ۲00 هزار مسکن 
کارگری گفت: تسهیلات از طریق بانک توسعه 
تعاون، بانک رفاه، صندوق بازنشستگی و بانک 
مرکزی تامین می شــود و منابعی هم از طریق 

آورده متقاضیان خواهد بود. 
وی تاکید کرد: این مسئله موجب رونق اشتغال 
می شود و این طرح می تواند سهم خود را از رونق 
اقتصادی ایجاد کند. همچنین در بحث نظامات 
فنی و مهندســی تمهیدات لازم اندیشــیده 
می شود تا خانه ها از ایمنی و استحکام برخوردار 

باشند.
اسلامی با بیان این که تلاش می کنیم واحدها 
در مناطق دارای زیرســاخت احداث شــود، 
خاطرنشان کرد: اراضی که انتخاب شده حتما 
در محدوده شهری و جاهایی است که مباحث 

عمرانی در آن لحاظ شده است .
وزیر راه و شهرســازی درباره تامین مســکن 
کارگران فصلی که بعضا از پوشش بیمه و حقوق 
ثابت برخوردار نیستند، گفت: کارگران فصلی 
هم می توانند مشمول این طرح باشند. هم اکنون 
کسانی که در طرح اقدام ملی ثبت نام می کنند 
از همه اقشار و طبقات هستند و ما محدودیتی 
برای این موضوع نداریم. لذا کارگران ساختمانی 
هم می توانند در این طرح نام نویسی کنند و از 

آن بهره مند شوند.
همچنین در این جلسه ابراهیم صادقی فر معاون 
فرهنگی و اجتماعــی وزارت تعاون،کار و رفاه 
اجتماعی گفت: تامین مسکن کارگران همواره 
یکی از دغدغه های مقام معظم رهبری و ریاست 
جمهوری بوده که در سخنانشان در هفته کار و 
کارگر شاهد آن بودیم و خیلی خرسندیم که با 
امضای این تفاهم نامه این اتفاق در حال وقوع 

است . 
وی ادامــه داد: اراده خوبــی در وزارت راه و 
شهرسازی وجود دارد و این کار با همکاری این 
وزارتخانه آغاز شــده و قطعا در آینده اتفاقات 
خوبی رقم خواهد خورد و بخش مهمی از جامعه 

کارگری را در بر می گیرد . 
لازم به توضیح است: موضوع این تفاهم نامه که 
در هفت ماده به امضا رسیده، به احداث واحدهای 
مسکونی مناسب، ارزان قیمت و مقرون به صرفه 
ملکی و اســتیجاری در شهرهای هدف سطح 
کشور جهت تامین مسکن خانواده های کارگری، 
بازنشستگان و مستمری بگیران تحت پوشش 
سازمان تامین اجتماعی فاقد مسکن اختصاص 
خواهد یافت. شناسایی خانوارهای فاقد مسکن 
بر عهده وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی است.
در این تفاهم نامه تاکید شده است که به منظور 
راهبری این تفاهم نامه و ایجاد زمینه اجرای مفاد 
توافق شده در آن، کارگروهی مشترک متشکل 
از نمایندگان وزارت راه و شهرســازی و وزارت 

تعاون، کار و رفاه اجتماعی تشکیل شود.

نظامیکپارچهشبکههایارتباطیو
اطلاعرسانیدربانکسیناایجادمیشود

شــیخ الاســلامی مدیرکل حوزه 
مدیرعامل و روابط عمومی بانک در این 
مراســم، با بیان آنکــه تغییرات در 
سازمانها موجب بهره وری خواهد شد، 
گفت: جا به جایی های مدیریتی در 
سازمان ها به ویژه در سیستم بانکی در 
راستای خلاقیت، نوآوری و اصلاحات 
فرآیندی صورت می گیرد که منشاء پویایی و دمیدن نفس تازه 

به سازمانها خواهد شد.
وی افزود: بانک سینا با قدمت حدود 4 دهه، دارای سهم بازار و نفوذ 
خوبی در کشور است و این روند به ویژه در استانها به دلیل تعامل 
بهتر و ارائه خدمت به هموطنان گرامی باید بیش از پیش بهبود 

پیدا کند.
وی خاطرنشان کرد: یکی از برنامه ها و رویکردهای اصلی روابط 
عمومی بانک، ایجاد نظام یکپارچه شبکه های ارتباطی و اطلاع 
رسانی در سطح بانک و همچنین تقویت ارتباط بین ستاد و صف 
اســت تا با ایجاد ارزش افــزوده، زمینه ارائه خدمات مطلوب به 
مشتریان بانک فراهم گردد و برای این مهم نیاز به برنامه ریزی و 

ایجاد زیرساخت های مناسب در این حوزه می باشد.
وی اظهار داشت: ساماندهی سیستم اطلاع رسانی در شعبه و تهیه 
و تدوین کتابچه برند بانک سینا از دیگر اقداماتی است که به زودی 
در روابط عمومی بانک تحقق می یابد. تحول در نحوه ارتباط با 
مشتریان از طریق ایجاد اداره مستقل و ارتباط موثر با رسانه های 
استانی و بصیرت افزایی همکاران در حوزه های مختلف از طریق 
اجرای برنامه های مناسبتی و فرهنگی از دیگر برنامه ریزی های 

این مدیریت است.
مدیرکل حوزه مدیرعامل و روابط عمومی بانک سینا با همراهی 
مدیر امور شعب و بازاریابی و مدیر منطقه غرب تهران و البرز، با 
حضور در شعبه تهرانسر، از اقدام دلسوزانه آقای وحید صبوعی در 

صیانت از حریم بانک قدردانی کردند.
شیخ الاسلامی در این دیدار با بیان آنکه بانک سینا به مشتریان 
خود افتخار می کند، افزود: قطعا با وجود مشتریان باارزش است 
که بانک ها و سازمان ها در مسیر رشد و بالندگی قرار می گیرند. 
امروزه با وجود رقابت شدید بین بنگاه های اقتصادی اگر مشتریان 
نباشند، حیات این نهادها با چالشهای جدی رو به رو خواهد شد.

مدیرکل حوزه مدیرعامل و روابط عمومی بانک سینا خاطرنشان 
کرد: اقدام دلسوزانه مشتریانی نظیر شما در صیانت از حریم بانک 
و اهتمام به حفاظت، مورد تقدیر، همراهی و حضور ارزنده تان مایه 
مباهات و افتخار ماســت. امیدواریم بانک سینا در سایه تلاش 
مضاعف و ارائه هرچه بهتر خدمات در سطح جامعه، بتواند خدمات 

مطلوب و درخور شأن مشتریان ارائه نماید.

محمدمهدی تندگویان معاون وزیر ورزش و جوانان گفت: امروز ۲۶00 تشکل در 
حوزه جوانان فعال هستند، گفت: از سال گذشته همکاری های خوبی در حوزه 
جوانان صورت گرفته و با پرداخت هایی که انجام شده شاهد هستیم که در روستاها 
و شهرها چرخه کامل تولید، فروش و مصرف ایجاد شده است. وی افزود: تسهیلاتی 
که با مشارکت بانک قرض الحسنه رسالت و وزارت ورزش و جوانان پرداخت می شود 
متفاوت از سایر اقدامات حوزه اشتغال بوده که بعد از مدتی دچار مشکل بازاریابی و 
فروش می شود.  تندگویان اظهارداشت: ایده پرداخت وام به تشکل های جوانان برای 
اشتغالزایی متعلق به خود بانک قرض الحسنه رسالت بوده است و ما نیز از بودجه فنی 
و اعتباری معاونت جوانان در این خصوص استفاده کرده ایم. در ادامه محمد حسین 
حسین زاده مدیر عامل بانک قرض الحسنه رسالت با تاکید برنقش جوانان در ایجاد 
اشتغال و بهبود وضعیت اقتصادی گفت: از دست جوانان کارهای بسیاری برمی آید 
به شرط این که میدان به آنان داده شود و مدیران بانک قرض الحسنه رسالت هم 
دهه شصتی و میانگین سنی زیر سی ســال دارند و امروز به عنوان یک ساختار 

غیردولتی آماده ایم تا بستر را برای ساختار مردمی فراهم کنیم.

امضای تفاهم نامه 
مجمع ملی جوانان و 
بانک  رسالت

محمدمهدی تندگویان

دکتر فرهاد دژپسند با اهدای لوح سپاس به محمد کاظم چقازردی، از بانک 
سپه برای کسب رتبه برتر در جشنواره شهید رجایی قدردانی کرد. خدمت 
به نظام مقدس جمهوری اســلامی و ملت بزرگ ایــران از طریق جهاد 
اقتصادی، افتخاری بزرگ است که پروردگار متعال این توفیق را به شما 
عنایت فرموده است. با عنایت به همت و مساعی ارزنده جنابعالی و همکاران 
محترمتان در آن بانک، بدین وســیله، مراتب تشکر و قدردانی خود را از 
مدیران، کارشناسان و کارکنان پرتلاش آن مجموعه اعلام می نمایم. محمد 
کاظم چقازردی مدیرعامل بانک سپه نیز به همین مناسبت با ارسال پیامی، 
رســماً از تلاش همکاران خدوم و تلاش خود تقدیر و تشکر کرد و این 
موفقیت را حاصل تلاش جمعی کارکنان بانک سپه دانست و تصریح کرد: 
این موفقیت مهم مسولیت یکایک ما را در تحقق اهداف متعالی بانک و در 
راس آنها اجرای مطلوب و موفق پروژه ادغام  اثرگذاری بیشتر در عرصه 
اقتصادی کشور برای افزایش تولید و اشتغال، استقرار بانکداری متمرکز و 

یکپارچه و سودآوری در عملیات اصلی بانک دو چندان می کند.

انتخاب بانک سپه به 
عنوان بانک برتر 
جشنواره شهید رجایی

محمد کاظم چقازردی

آگهی استخدام
درآستانهچهاردهمینسالانتشاراعتبارومدیریتجدید،همگامباتغییرات
ساختاریوبهمنظورتکمیلکادرخوددررستههایموردنیازخبرنگار،گزارشگر،
بـاموتورسیکلت)شهر  ،طراح،ویراستار،ناظرچاپ،ویزیتور،موزع صفحهآرا
تهران(وبرایسرپرستنمایندگیشهرستانهایفاقدنمایندهدرسطحکشور

نیرویفعالمیپذیرد.
ارسال ذیل ایمیل به فقط مابین فی تماس جهت را خود رزومه  و  اطلاعات

فرمایند.
 mehdimirheidari20@qmail.com

اطلاعیه
قابل توجه مدیران محترم روابط عمومی ها

هرگونه مراجعه به آن عزیزان از طرف این رسانه مستلزم داشتن معرفی نامه با سربرگ 
نشریه ممهور شده و امضای مدیر و سردبیرهفته نامه اقتصادی »اعتبار« است. فلذا 

هرگونه تخلف را از طرق ذیل گزارش فرمایند. مزید تشکر است.
mehdimirheidari20@gmail.com
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وزیر صمت: تولید فولادهای API در فولاد مبارکه فتح الفتوح 
و به بارنشستن نهضت ساخت داخل است اظهاراتجدیدمحسنرضایی

FATFدرمورد
دلایلاجرانشدنبخشیازاحکام
قانونرفعموانعتولیدمشخصشد

سامانهاعتبارسنجیشمارهتلفنهمراهمشتریان
بانکتوسعهصادراتایرانراهاندازیشد

شیوهنوینکلاهبرداریازطریق
حساببانکی

حمیدرضا فولادگر رئیس کمیسیون 
حمایت از تولید ملی گفت: عدم تعیین 
دستگاه ناظر در ماده قانونی، استفاده از 
ماهیت مجوز به جــای تکلیف، وجود 
قوانین و مجوزهای مــوازی از جمله 
عوامل مهم برای عدم اجرای بخشی از 
احکام قانون رفع موانع تولید هستند.  به 
گزارش اعتابر به نقل از خانه ملت، وی در 

نشست علنی مجلس شورای اســلامی در جریان قرائت گزارش 
کمیسیون ویژه حمایت از تولید ملی و نظارت بر اجرای اصل 44 
قانون اساسی در مورد اجرای مواد ۱، ۲، ۳، ۶، ۷، ۹ و۱0 قانون رفع 
موانع تولید رقابت پذیر و ارتقای نظام مالی کشور اظهار داشت: قانون 
رفع موانع تولید رقابت پذیر و ارتقای نظام مالی کشور در تاریخ ۲0/ 
0۲/ ۱۳۹4 به تصویب مجلس رسید. این قانون مشتمل بر ۶0 ماده 
درحوزه های مختلف است. به دلیل اهمیت احکام مندرج در این قانون 
و ضرورت ارزیابی اجرای آن ها، گزارش حاضر، عملکرد احکام مرتبط 
با مواد ۱، ۲، ۳، ۶، ۷، ۹ و ۱0 را تا اسفند ماه سال ۱۳۹۷ بررسی و 
ارزیابی می نماید و بررسی انجام شده نشان می  دهد که بخشی از این 
مواد با موضوع بدهی های دولت )مواد ۱، ۲ و۶( علاوه بر تهیه آیین نامه 
و ابلاغ قانون، در مرحله اجرا نیز عملکرد قابل قبولی داشته اند. در این 
بخش تنها حکم بند )پ( ماده )۲( با موضوع تبدیل خالص بدهی 
دولت به اشخاص حقیقی و حقوقیِ خصوصی و تعاونی به صکوک 
اجاره عملکرد ضعیفی داشته است. وی افزود: بخش دوم از احکام این 
قانون عمدتاً به صورت مجوز بوده )مواد ۳، ۹ و۱0( و لذا عملکرد آن 
بسته به میزان تقاضای واجدین شرایط، متفاوت خواهد بود. تدوین و 
ابلاغ آیین نامه اجرایی این احکام در زمان مقتضی انجام شده است. به 
دلیل آنکه در ماده قانونی، دستگاه مسؤول یا ناظر تعیین نشده است، 
لذا درخواست گزارش عملکرد این ماده به سازمان برنامه و بودجه داده 
شد که تا زمان تدوین این گزارش، پاســخی دریافت نشده است. 
فولادگر تصریح کرد: در ماده )۷( این قانون، به سازمان برنامه و بودجه 
مجوز داده می  شود تا طرح  ها و پروژه ها را با رعایت شرایط رقابتی و 
برگزاری مزایده عمومی واگذار و کالاها و خدمات ناشی از اجرای آن ها 
را با برگزاری مناقصه عمومی خریداری نماید. به نظر می  رسد به دلیل 
وجود مجوزهای قانونی موازی از جمله ماده )۲۷( قانون »الحاق برخی 
مواد به قانون تنظیم بخشی از مقررات مالی دولت )۲(« برای خرید و 
فروش طرح  ها، پروژه ها و کالاها و خدمات ناشی از آن  ها، ماده )۷( 
قانون رفع موانع تولید عملکردی نداشته است. هرچند استفاده از سایر 
موارد قانونی زمینــه را برای عدم الزام به رعایت شــرایط رقابتی و 

برگزاری مناقصه و مزایده عمومی فراهم می کند

سامانه اعتبارسنجی شماره تلفن همراه مشتریان 
بانک توسعه صادرات ایران راه اندازی شد

بانک توسعه صادرات ایران به منظور استفاده از رمز 
دوم پویــا در تراکنش هــای کارتــی غیرحضوری ، ســامانه 

اعتبارسنجی شماره تلفن همراه مشتریان را راه اندازی کرد
به گزارش روابط عمومی بانک توسعه صادرات ایران، مشتریان 
این بانک با ورود به این سامانه می توانند نسبت به تایید اطلاعات 

خود در سامانه اعتبارسنجی شماره تلفن همراه اقدام کنند.
براساس این گزارش، مشتریان بانک توسعه صادرات می توانند 
به منظور ثبت و تایید شماره تلفن همراه خود از دو روش مراجعه 
حضوری به شــعب بانک و یا ورود به وب سایت بانک به آدرس 

www.edbi.ir استفاده کنند.

امروزه افراد با شیوه نوینی از کلاهبرداری حساب های  
بانکی روبرو هســتند که با به کار بردن توصیه های 
امنیتی می توان از این سوء استفاده ها جلوگیری کرد.
به گزارش روابط عمومی بانک رفاه کارگران، با توجه به شیوه جدید 
کلاهبرداری، رعایت نکات امنیتی زیر به مشتریان گرامی توصیه می 
شود: از آنجایی که کلاهبردارها رمز دوم اینترنتی و سایر اطلاعات 
کارت حســاب بانکی اشــخاص را به وسیله ســایت های جعلی 
)فیشــینگ(، هک کرده و اقدام به برداشت و یا جابجایی مبالغ در 
حساب ها می کنند، مشتریان گرامی ضمن شناسایی آدرس دقیق 
سایت مورد نظر در هنگام استفاده از درگاه بانک ها برای جابجایی 
وجه، از اعلام شــماره حساب یا انتشار تصویر کارت در هر آدرس یا 
سایت و... خودداری نمایند. همچنین از مشتریان محترم درخواست 
می شود، رمزهای اینترنتی مربوط به کارت و حساب خود را در درگاه 
هــا و برنامه های مختلف ذخیره نکرده و رمز دوم و اطلاعات کارت 
خود را به اشخاص ثالث اعلام نکنند و به دلیل اینکه متخلفین برای 
عدم پیگیری قضایی و انتظامی از فیلترشکن ها استفاده می کنند، 
ضروریست مشتریان در زمان انجام تراکنش های مالی خود از فعال 

نبودن فیلتر شکن اطمینان حاصل کنند.

محسن رضایی پس از نشست کمیسیون 
مشترک مجمع تشخیص مصلحت نظام با 
تبیین ســابقه بررســی لوایح چهارگانه 
FATF )اف  ای تی اف( در مجمع، گفت: 
دو مورد از این لوایح با کمترین اشکال در 
مجمع تصویب شــد، اما دو مورد شامل 
کنوانســیون های پالرمو و CFT به علت 
ابهامات بسیاری که درباره آن مطرح بود، به 

حضور نمایندگان مجلس و دولت در جلسات مجمع نیاز داشت.
وی افزود: باید مســائل با حضور رؤســای دولــت و مجلس مطرح و به 
پرسش های اعضای مجمع پاسخ داده می شد، اما رئیس جمهور در جلسات 
مجمع شــرکت نکرد. به این علت ۱۱ پرسش مربوط به ابهامات اعضای 
مجمع به رئیس جمهور ارائه شد و آقای روحانی هم آن را به وزارتخانه های 
ذی ربط ارائه کرد و حدود یک ماه است که پاسخ این پرسش ها به مجمع 
رسیده است. دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام افزود: به محض دریافت 
پاسخ های دولت به پرسش های ۱۱ گانه، کمیسیون های ذی ربط مجمع 
به ویژه کمیسیون مشترک متشکل از کمیسیون های اقتصاد، سیاسی- 
دفاعی- امنیتی و حقوقی قضایی فعال و امروز سومین نشست کمیسیون 
مشترک برای بررسی لایحه CFT برگزار شد و روز شنبه جلسه چهارم 
این کمیســیون برگزار می شود. وی با تبیین مباحث مطرح در نشست 
کمیسیون مشترک مجمع گفت: یکی از مسائل مطرح، وجود تحریم های 
اقتصادی علیه کشورمان است و تعدادی از اعضا نگران هستند که با وجود 
این تحریم ها ممکن است از پیوستن کشورمان به این کنوانسیون های بین 
المللی سوءاستفاده و به معیشت مردم آسیب وارد شود. رضایی افزود: این 
گروه از اعضای مجمع معتقدند ما اکنون با دور زدن تحریم های ظالمانه، 
کشورمان را اداره می کنیم و اگر با پیوستن به اف ای تی اف، دشمن و به ویژه 
آمریکا از اطلاعات ما سوءاستفاده کنند، مشکلات اقتصادی بیشتر خواهد 
شد به همین علت از دولت پرسیده بودند که برای جلوگیری از سوءاستفاده 
چه تعبیری می اندیشند. دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: مسئله 
دوم این است که برخی دیگر از اعضای مجمع نگران این هستند که ما را 
در یک دالان بدون انتها قرار دهند به نحوی که حتی پس از تصویب و اجرای 
4۱ توصیه اف ای تی اف باز توصیه های دیگری را برای ما مطرح کنند و 
ممکن است پنج شش سال ما را دنبال خود بدوانند و هیچ گاه امتیازاتی که 
به کشورهای دیگر می دهند به کشور ما ندهند. وی افزود: استدلال این 
گروه از اعضای مجمع این است که در متنی که برای ما نوشته اند کلمه ای 
به نام »نکست استپ« آمده است و می گویند وقتی به 4۱ توصیه عمل 
کردید بعد بیایید درباره نکست استپ با هم صحبت کنیم. آقای رضایی 
گفت: البته گروه دیگری از اعضای مجمع می گویند اگر به اف ای تی اف 
بپیوندیم مشکلی ندارد و اکنون در مجمع میان این چند گروه موضوعات 
کارشناســی مطرح اســت. وی افــزود: امروز به ناچار از کارشناســان 
وزارتخانه های اقتصــاد و دارایی، وزارت امور خارجــه و اطلاعات و نیز 
کارشناسان سپاه پاسداران خواستیم که در جلسه حضور یابند و درباره این 
اختلاف نظرها گفتگو کنیم و گفتگوها در این باره ادامه دارد. رضایی تاکید 
کرد: بنابر این آنچه اکنون می توانیم اعلام کنیم این است که پیوستن به 
CFT در حال بررسی اســت و ما شتابزدگی در این باره را به مصلحت 
نمی دانیم. اگر کار شتابزده و بدون تصویر روشن انجام شود ممکن است 
اعضای مجمع آن را رد کنند که اگر چنین شود این موضوع نیز ممکن سبب 
بروز مشکل شود، چون قوانینی که مجمع تصویب می کند تا مدت ها قابل 
اصلاح و تغییر نیست و این هم ممکن است مشکل دیگری بوجود بیاورد.

خبـــرخبـــر
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با حضور دکتر رحمانی وزیر صنعت، 
معدن و تجارت، دکتر غریب پور رئیس 
هیئت عامل ایمیدرو، نماینده مردم 
شهرستان مبارکــــه در مجلــــس 
شـــــــورای اسلامی، مدیر عامل و 
اعضای هیئت مدیره فولاد مبارکه، امام 
جمعه، فرماندار و جمعی از مسئولان 
شهرستان مبارکه از خط تولید انبوه 
تختال API ویژه ســاخت لوله های 

انتقال نفت و گاز ترش رونمایی شد.
در ایــن آئین وزیر صنعــت، معدن و 
تجارت ضمن خرسندی از حضور در 
فولاد مبارکــه و قدردانی از تلاش بی 
وقفه مدیران و کارکنان این شــرکت 
گفت: تولید فولاد های ویژه ســاخت 
لوله های انتقال نفــت و گاز ترش در 
فولاد مبارکــه فتح الفتــوح و به بار 

نشستن نهضت ساخت داخل است.
وی بــا تاکید بر ایــن مجاهدت های 
کارکنان فولاد مبارکه در خط مقدم 
تولیــد و اقتصاد مقاومتــی ادامه راه 
شهیدان دفاع مقدس است گفت: در 
نهضت ساخت داخل تا سال ۱400 ده 
میلیارد دلار سرمایه گذاری کرده ایم 
کــه ۲.4 آن مربوط به صنایع معدنی 
است. رضا رحمانی با تاکید بر این که 
باید هر قطعــه ای را که می توانیم در 
داخل تولید کنیم، باید تولید کنیم، 
گفــت: اول انقلاب زنجیره و ظرفیت 
تولید فولاد کشور ۲.۳ میلیون تن بوده 
است این در حالی است که امروز در این 
حوزه با رشــد  قابــل توجهی مواجه 
هستیم و متاسفانه در برخی موارد در 
این زنجیره توازن برقرار نبوده است. اما 
خوشبختانه طی دوسال اخیر اقدامات 
جدی برای برقراری توازن در ســنگ 
آهن تا محصول انجام شده است و در 
حال حاضر اصلا نیاز به صادرات سنگ 
آهن نداریم. این در حالی اســت که تا 
سه ســال قبل حدود ۲۳ میلیون تن 
سنگ آهن صادر می شده است. و سال 
قبل به زیر ۸ میلیون تن رسیدیم. فلذا 
بایــد در زنجیره تولید فــولاد توازن 
بیشــتری برقرار گردد.  وزیر صمت با 
بیان این که فولاد مبارکه یک شرکت 
معمولی نیســت، افــزود: این بنگاه 
اقتصادی بزرگ از یک سری مراحل با 
موفقیت عبور کرده اســت و به یک 
شــرکت جهانی مبدل شده است تا 
جائیکــه تمام دنیا روی آن حســاب 
جداگانه ای باز کرده اند این شــرکت 
همچنانکه در مسیر بسیار خوبی قرار 

گرفته است نباید به هیچ عنوان فولاد 
خام صادر کنــد و باید ظرفیت تولید 
فولادهای خاص و همین فولادهای 
API را در خــود تقویت کند  و تولید 
محصولات مورد نیاز کشور در صنایع 
خودروسازی، نفت و گاز و لوازم خانگی 
را بیش از پیش در دستور کار خود قرار 
دهد. وی در بخش دیگری از سخنان 
خود با اشاره به نقش فولاد مبارکه در 
توســعه ملی گفت: فولاد مبارکه می 
تواند در تنظیم بازار کمک حال دولت 
باشد و با رویکرد حمایت بیش از پیش 
از صنایع کوچک زمینه رشــد هرچه 

بیشتر آن ها را فراهم آورد. 
وزیر صنعت، معدن و تجارت در گفتگو 
با خبرنگاران نیــز گفت: با تولید این 
محصول در فولاد مبارکه سالانه از ۳00 
میلیون دلار واردات جلوگیری شده و 
از این مهمتر این است که این شرکت 
نیاز کشــور را به اسلب مورد نیاز برای 
تولید ورق مورد نیاز ساخت لوله های 
انتقال نفــت و گاز ترش را تامین می 
کند. رضــا رحمانی در ادامه به دلایل 
توجیهی احــداث خط نورد گرم ۲ در 
فولاد مبارکه گفت: ما در فولاد مبارکه 
ظرفیت خالی برای خط نورد داشتیم، 
به گونه ای که خط نورد شماره یک این 
شرکت جوابگوی نورد تمام محصولات 
نیست، بنابراین لازم بود این ظرفیت در 
بخش نورد ایجاد شــود که توسعه آن 
باعث ایجاد ارزش افزوده شــده و نیاز 
صنایع پایین دست را تامین می کند. 
وی در پاسخ به سوالی در خصوص زمان 
اجرای تکمیل طرح شهید خرازی و 
احداث خط نورد دو فولاد مبارکه افزود: 
مجوز لازم برای راه اندازی خط نورد دو 
صادر شده است ضمن این که منابع 
مالی لازم برای این پروژه دیده شده و 

ظرفیت لازم نیز وجود دارد که پس از 
انجام تشــریفات قانونی وارد فاز اجرا 
خواهد شــد. او خاطرنشان کرد: عزم 
فولاد مبارکه بــرای اجرای این طرح 
جدی اســت و منابع مالی لازم برای 
اجــرای آن دیده شــده و نظر دولت، 
کارشناسان فنی و هیات مدیره شرکت 
در این خصوص مثبت است و در حال 
انجام تشــریفات و انتخاب پیمانکار 
هســتیم و به نوعی کار این پروژه آغاز 
شده و به طور حتم این طرح در موعد 
زمانی که مقرر شده اجرا خواهد شد و 
به مدار فولاد خواهد آمد. وزیر صمت به 
ظرفیت های فولاد مبارکه در صنعت 
فولاد کشور اشاره داشت و افزود: فولاد 
مبارکه برنامه های دراز مدت و موثری 
برای توسعه از تامین سنگ آهن و خرید 
معدن گرفته تا مشــارکت در فولاد 
هرمزگان و توســعه خط نــورد آن و 
تکمیل زنجیره فولاد دارد و ظرفیت 
طرح نورد دو نیز در این شرکت احصا 
شده و مطمئنا فولاد مبارکه در آینده 
بزرگتر از وضعیت کنونی خواهد شد.   
دکتــر غریب پور معاون وزیر صمت و 
رئیس هیئت عامل ایمیدرو نیز در جمع 
خبرنگاران با بیان این که فولاد مبارکه 
از بنگاه ها و طرح های اقتصاد مقاومتی 
کشور اســت، گفت: محصول جدید 
تولید شــده در فولاد مبارکه به تائید 
وزارت نفت نیز رسیده است و در گام 
اول ۳00 هزار تن از این محصول تولید 
می شود. وی در پاسخ به این سئوال که 
طرح نــورد گرم۲ فولاد مبارکه از چه 
زمان وارد فاز احداث می شود گفت: قدر 
مسلم آن است که ایمیدرو از اجرای این 
طرح که از نیاز های اساســی صنعت 
فولاد کشور است حمایت می نماید و 
در حال حاضر هم مجوز آن صادر شده 

اســت و در حال گذرانــدن مراحل 
تشریفاتی و قانونی است. و انشاء الله در 
زمــان خود بــا برنامه ریزی هایی که 
مدیریت فــولاد مبارکه تدارک دیده 

است وارد فاز اجرا خواهد شد.
دکتر غریب پــور در بخش دیگری از 
سخنان خود گفت: در حال حاضر در 
فولاد مبارکه با انباشت انبوهی از تختال 
های آماده برای نورد هســتیم این در 
حالی اســت که خط نورد فعلی این 
شرکت چه به لحاظ کمیت و چه از نظر 
کیفیت جوابگو نیســت. بنابراین با 
احداث و راه اندازی این خط نیاز صنایع 
پائین دست تامین و ارزش افزوده قابل 

توجهی برای کشور ایجاد می شود.
رئیس هیئت عامــل ایمیدرو  اظهار 
داشــت: فولاد مبارکه در توسعه های 
خود برنامه های بلند مدتی در نظر دارد 
که اجرای این توسعه ها در آینده فولاد 
مبارکه را به شرکتی به مراتب سودمند 

تر و اثربخش تر تبدیل خواهد کرد.
 بنابراین گزارش در بخش نخست این 
آئین مدیر عامل فولاد مبارکه با ارایه 
گزارشی از عملکرد فولاد مبارکه و با 
تاکید بر این که این شرکت برنامه های 
بسیار هدفمندی در توسعه های کمی 
و کیفی خود ترسیم نموده است گفت: 
فولاد مبارکه با ۳0 سال تجربه تولید 
انواع محصولات فولادی اکنون پا در 
عرصه تکنولوژ شدن گذاشته است و به 
زودی کشــور ایــران را بــه یکی از 
کشورهای صاحب تکنولوژی صنعت 

فولاد مبدل خواهد کرد.
وی در ادامه سخنان خود اظهار داشت: 
مدیــران و کارکنان بلند همت فولاد 
مبارکه در این راه و افق روشن توانستند 
برای اولین بار در کشــور با همکاری 
مهندسین نفت به دانش فنی تولید 

فولاد های خاص مورد اســتفاده در 
صنعــت نفت و گاز، لــوازم خانگی و 
خودروسازی دســت یابند که امروز 
شــاهد رونمایی از خــط تولید انبوه 
تختال API مورد استفاده در صنایع 

نفت و گاز ترش بودیم.
وی در تشریح مشــخصات فنی این 
محصول اظهار داشت: به نفت یا گازی 
که بیــش از 100ppm ســولفید 
هیدروژن )H2S( داشــته باشــد، 

اصطلاحا ترش گفته می شود.
مدیر عامل فولاد مبارکه با تاکید بر این 
که عمده میادین نفــت و گاز جهان 
ترش هستند، گفت: برای ذخیره سازی 
و انتقال آن ها نیاز بــه لوله ها و فولاد 
 ppm خاص دارای هیدروژن کم تر از
۳ و گوگرد کم تر از ppm ۱0 می باشد.

مهندس عظیمیان با اشــاره به نقش 
شرکت فولاد مبارکه در تولید لوله های 
API  محیط تــرش ادامه داد:  برای 
تولید لوله های API و مخازن محیط 
ترش، ابتدا تختال در شــرکت فولاد 
مبارکه تولید و پس از ارسال به شرکت 
فولاد اکسین خوزستان تبدیل به پلیت 
گردیده و در نهایت، تولید لوله در یک 
شرکت لوله ســازی مانند لوله سازی 

اهواز انجام می گیرد.
وی تصریح کرد: محصول لوله محیط 
ترش در مقایسه با محیط شیرین، با چند 
مشــخصه )حاصــل از تســت های 
خوردگــی( متمایــز می شــود که 
شــکل گیری این مشخصات، حاصل 
فناوری و دانش موجود در فولاد مبارکه 
اســت. مدیر عامل فــولاد مبارکه در 
خصــوص منافــع حاصــل از تولید 
محصولات محیط ترش در داخل کشور 
گفت: با تولید ایــن محصول در فولاد 
مبارکه سالانه به میزان ۲۷0 میلیون 
دلار صرفه جویی ارزی به دست خواهد 
آمد. علاوه بر این بومی سازی و تدوین 
دانش فنی تولید محصول محیط ترش 
و امکان تولید محصولات با گرید بالاتر 
برای پروژه های نفت و گاز و رونق تولید 
و ایجــاد اشــتغال در کارخانجــات 
پایین دستی )تولید پلیت و لوله( و صنایع 
جانبی از دیگر مزایای تولید این محصول 
جدید در فولاد مبارکه اســت. وی در 
بخش پایانی سخنان خود گفت: در حال 
حاضر امکان تولید سالانه ۳00 هزار تن 
از این محصول در فولاد مبارکه وجود 
دارد و این میزان تولید تا یک میلیون و 

۲00 هزار تن نیز قابل افزایش است.

سرپرست معاونت اعتبارات و بین الملل بانک 
مهر اقتصاد به همراه رئیس اداره امور شــعب 
استان اصفهان از شرکت فولاد مبارکه بازدید 
کردند. به گــزارش روابط عمومی بانک مهر 
اقتصاد استان اصفهان، مجتبی جمشیدپور  
سرپرست معاونت اعتبارات و بین الملل - در 
این بازدید با تشــریح خدمات و فعالیت های 
بانک، بیان داشت: حمایت از تولید و صنعت 
ضامن تحقق اقتصاد مقاومتی اســت لذا این 

بانک با حمایت های آگاهانه خود، تلاش دارد 
تا به سهم خود نقش بسزایی در بهبود فضای 
سرمایه گذاری و رونق تولید و صنعت ایفا کند.

وی افزود: بانک مهر اقتصاد آمادگی لازم برای 
مرتفع کردن دغدغه های تولید کنندگان در 
حوزه ســرمایه در گــردش را دارد و تاکنون 
تعاملات خوبی با مجتمع فولاد مبارکه داشته 
و در صدد توسعه تعاملات و گسترش همکاری 
های دو جانبه می باشد. جمشید پور تصریح 

کرد: کمک به تولید و صنایع داخلی علاوه بر 
تقویت اشــتغال و ســرمایه گذاری در کشور 
موجب جلوگیــری از ورود کالاهای خارجی، 
بیکاری و تعطیلی واحدهای تولیدی می شود. 
وی با تقدیر از فعالیتهای شرکت فولاد مبارکه، 
ابراز داشــت: استان اصفهان قطب صنعتی و 
شرکت فولاد مبارکه، مادر صنعت فولاد کشور 
می باشد از اینرو بانک مهر اقتصاد با توجه به 
این ظرفیتها و در جهت کمک به رونق تولید، 

توانست بخشی از اعتبار مورد نیاز این شرکت 
را تامین کند.

در ادامــه، جوانبخت - معــاون اداری و مالی 
شرکت فولاد مبارکه اصفهان - ضمن تشکر از 
حمایت های بانک مهر اقتصاد از صنعت فولاد 
و سایر صنایع داخلی، بیان داشت: شرکت فولاد 
مبارکه یکی از بزرگترین تولید کنندگان فولاد 
در کشــور و منطقه خاورمیانه است که نقش 

مهمی در خودکفایی این صنعت دارد.

سید مرتضی سقائیان نژاد شهردار قم گفت: 
بارها تاکید کرده ام که کمیسیون سیما و منظر 
شــهری به طور جدی باید وارد شده و اجازه 
پایان کار به نماهای ناهمگون با شرایط قم در 
این شهر داده نشود و  بودجه شهرداری قم ۷00 
میلیارد تومان بود و امروز بودجه شهرداری به 
بیش از ۲ هزار میلیارد تومان رســیده است و 
این درحالی است که مشکلات فراوان مالی در 

کشور وجود دارد.
ایشان با تاکید بر اینکه قم باید در تراز شان خود 
پیش برود، گفت: باید قم در حد و تراز جهان 

شهر شیعی ساخته شده و پیشرفت کند.وی با 
بیان اینکه ۲۵ ارگان مختلف بر شهر حکمرانی 
می کنند، خاطرنشان کرد: مدیریت یکپارچه 
شهری وجود ندارد و همین امر موجب می شود 
مســائلی در مدیریت به وجود آید.وی با بیان 
اینکه ســالانه ۳00 هزار تن آسفالت در معابر 
شهر قم توزیع می شــود، گفت: این درحالی 
اســت که در تهران در ســال ۳0۵ هزار تن 
آسفالت توزیع می شود و متاسفیم که همین 

آسفالت که ســرمایه مردم و برای رفاه مردم 
اســت هر روز دســتخوش تخریب ازسوی 

دستگاه های مختلف می شود.
وی با تاکید بر اینکه حدود ۶0 درصد بودجه 
شهرداری وابسته به فروش تراکم است، بیان 
کرد: چرا باید نماهای کذایی رومی در قم اجرا 
شود با وجود نمادهای غربی که در آن استفاده 

می شود اما دست ما بسته است.
 ایشان در پایان از زحمات علیرضا قاری قران 
معاون سابق فنی و عمرانی شهرداری قم تقدیر 
کرد و عباس حلوائی زاده را به عنوان سرپرست 
معاونت فنی و عمرانی شهرداری قم هم معرفی 

کرد.    

برقی سازی 
خط آهن گرمسار-
اینچه برون از چند 
روز آینده

 PAMA( نوزدهمین دوره مسابقات جهانی محاسبات ذهنی با چرتکه
۲0۱۹( با قهرمانی کودکان نابغه کرمانشــاهی همراه بود. به گزارش 
خبرگزاری صدا و سیما مرکز کرمانشاه، نوزدهمین دوره مسابقات جهانی 
محسبات ذهنی با چرتکه )PAMA ۲0۱۹( با حضور نمایندگان ۲۳ 
کشور از قاره های مختلف یکشنبه ۲۲ دسامبر ۲0۱۹ مصادف با اول دی 
۱۳۹۸ در کشور تایلند شهر سوفان کوری برگزار شد. در این رقابت ها 
۶۱0 کودک هوشمند از ۲4 کشور مطرح دنیا در مسابقات محاسبات 
ذهنی تایلند که از معتبرترین رقابت های محاسبات ذهنی در جهان 
محسوب می شود، شرکت داشــتند در این مسابقات و در تیم ایران 
هشت کودک نابغه کرمانشــاهی شرکت داشــتند که از میان آنان 
امیرمهدی کرامتی قهرمان قهرمانان سطح ، شناخته شد و مدال طلا را 
به گردن آویخت. همچنین نرگس حشمتیان قهرمان سطح، بردیا 
محمدی قهرمان سطح، محمدطا ها نوری قهرمان سطح، محمدطا ها 
برزی قهرمان سطح، یســنا بختیاری قهرمان سطح ، فاطمه صفری 
قهرمان سطح  و آریا پیری دوابی قهرمان سطح  شدند که با کسب 
عناوین ممتاز و برتر این رقابت های محاســبه ذهنی سطح هوش، 
توانستند برای کرمانشاه افتخار آفرین باشند  گفتنی است، اعضای 
انجمن پامای جهانی شامل تایوان، مالزی، تایلند، کانادا، هنگکنگ، 
آمریکا، آفریقای جنوبی، ویتنام، کره جنوبی، لبنان، عربستان سعودی، 
استرالیا، هند، روســیه، چین، اردن، فلسطین، قزاقســتان، امارات، 
ازبکستان، مصر، تاجیکســتان، یمن و ایران هستند.  تیم منتخب 

کشورمان با کسب سه مقام قهرمانی، فاتح این رقابت شد.

تقدیر از بانک اقتصادنوین در همایش “شبکه بانکي، باور 
توانمندسازي اقتصادي نیازمندان”در همایش “شبکه 
بانکي، باور توانمندسازي اقتصادي نیازمندان” که با حضور 
دکتر عبدالناصر همتي رییس کل بانک مرکزي ج.ا.ا در شهر مشهد 
مقدس برگزار شد از بانک اقتصادنوین تقدیر به عمل آمد. به گزارش اداره 
روابط عمومي بانک اقتصادنوین؛ در این همایش که به میزباني کمیته 
امداد امام خمیني )ره( برگزار شد محمدرضا جاجرمي سرپرست شعب 
منطقه شــرق این بانک به دلیل اقدامات موثر بانک اقتصادنوین در 
توانمندسازي مددجویان کمیته امداد امام خمیني )ره( لوح تقدیر ویژه 
این همایش را دریافت کرد. گفتني است بانک اقتصادنوین سال گذشته 
۸۵ میلیارد ریال تسهیلات به طرح هاي اشتغال مددجویان پرداخت 
کرده است که این تسهیلات به 4۳۲ طرح خوداشتغالي اختصاص یافت 
و از این طریق، ۹۱ خانواده به خودکفایي رسیده و از حمایت کمیته 

امداد خارج شدند.
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بانککشاورزی،“بانکبرتر”جشنوارهشهیدرجایی
بانککشاورزیدرجشنوارهشهیدرجاییسال۱۳۹۸وبرپایهنتایجارزیابیعملکردسال۱۳۹7بهعنوانبانکبرتردرمجموعشاخصهایعمومیواختصاصیانتخاب
شد.بهگزارشروابطعمومیبانککشاورزی،درمراسمیکهباحضوردکترجمشیدانصاریمعاونرئیسجمهورورئیسسازماناداریواستخدامیکشور،دکترفرهاد
دژپسندوزیراموراقتصادیودارایی،معاونانوزیر،روحالهخدارحمیمدیرعاملبانککشاورزی،داورماهیکاررییسهیاتمدیرهبانککشاورزیوتعدادیازروسای
سازمانهایتابعهوزارتاموراقتصادیوداراییبرگزارشد،بانککشاورزیبههمراهبانکسپهدربینبانکهایتابعهاینوزارتخانهدرمجموعشاخصهایعمومی
واختصاصیبهعنوانبانکبرترانتخابشد.اینگزارشمیافزاید:دراینمراسم،دکترفرهاددژپسندوزیراموراقتصادیوداراییبااهدایلوحسپاسبهروحاله
خدارحمیمدیرعاملبانکازبانککشاورزیبرایکسبرتبهبرتردرجشنوارهشهیدرجاییقدردانیکرد.شایانذکراستفرآیندارزیابیعملکرد47سازمانتابعه
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سرمایهگذاری۱۱هزارمیلیاردتومانیدرمناطقآزاد
مشاوررئیسجمهوریودبیرشورایعالیمناطقآزادوویژهاقتصادی،گفت:بسترهاییفراهمشدهکهدرجهان
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خروجیآنهابخوبیبیاننشدهاست.

بازدیدسرپرستمعاونتاعتباراتوبینالمللبانکمهراقتصادازشرکتفولادمبارکه

حکمتیان معاون مهندسی و توسعه شرکت آب 
و فاضلاب استان اصفهان با اشاره به اجرای لوله 
گذاری آب و فاضلاب در نقاط مختلف اســتان 
اعلام کرد: در هشــت ماهه سال جاری به رغم 
چالش های مالی ناشی از افزایش چند برابری  
قیمت  مصالح و تجهیزات ، ۳00 کیلومتر لوله 
گذاری  آب وفاضلاب در برخی از نقاط اســتان 
اجرا شــد .  در هشت ماهه ســال جاری ۱40 

کیلومتر توسعه شبکه فاضلاب ،۱۳ کیلومتر 
اجرای خط انتقال فاضلاب و ۶ کیلومتر اصلاح 
شــبکه فاضلاب در برخی از شهر های استان 
عملیاتی شد. وی با اشاره به لوله گذاری آب اعلام 
کرد: در هشت ماهه سال جاری ۱4۲ کیلومتر 
لوله گذاری آب در سطح استان اجرایی شد وی 
گفت: از ابتدای سال تا پایان آبان ماه ۷۹ کیلومتر 
توسعه شبکه آب ، ۳۵ کیلومتر اجرای خط انتقال 

و ۲۸ کیلومتر اصلاح شبکه آب در دستور کار قرار 
گرفت.  ایشان گفت:هم اکنون تنگناهای مالی 
یکی از چالش های اساسی در  روند اجرای پروژه 
های آب و فاضلاب در کشور محسوب می شود 
.در حالیکه اصفهان با جذب سرمایه گذار  توانست 
ضریب نفوذ جمعیت تحت پوشــش شبکه 
فاضلاب را به ۷۲ درصد برســاند. وی افزود: در 
ســالهای اخیر آبفا اصفهان  توانست با جذب 

سرمایه گذار و مشارکت ذی نفعان بر تنگناهای 
مالی غلبه کند و طرح های توسعه ای فاضلاب را 
در ســطح استان  اجرا نماید. اصفهان  از جمله 
استانهایی است  که در مرحله تنش آبی قرار دارد 
ولی با این وجود توانست با راهکارهایی که  در 
زمینه مدیریت توزیع و هیدرولیکی شبکه های 
آب در دستور کار قرار داده بر مشکلات کم آبی 

در تابستان ۹۷ غلبه کند.

اجرای3۰۰کیلومترلولهگذاریآبوفاضلابدراستاناصفهان

تقدیرازبانکاقتصادنویندرهمایش“شبکه
بانکی،باورتوانمندسازیاقتصادینیازمندان”

کودکاننابغهکرمانشاهقهرمان
نوزدهمیندورهمسابقاتجهانی
محاسباتذهنیباچرتکهشد

قمبایددرترازشانخودپیشبرود



نمیخواهندمنباهوادارانارتباطمستقیمداشتهباشم

پرسپولیسیک-نساجیصفر/کالدرون: دوست دارند که من بروم

سرخها۱۰نفرهصدرنشینشدند
 دو تیم فوتبال پرسپولیس و نساجی از هفته 
دوازدهم لیگ برتر ایران از ساعت ۱۶:۳0 در 
ورزشــگاه آزادی به مصــاف هم رفتند که 
پرسپولیس با وجود ۱0 نفره شدن در دقیقه 
۵۸، توانست با یک گل از سد مهمان خود 

عبور کند و صدرنشین لیگ نوزدهم شد.
تک گل پرسپولیس را وحید امیری در دقیقه 

۳4 به ثمر رساند.
بازی را نساجی بهتر آغاز کرد و توپ و میدان 

را در اختیار داشت اما نخستین موقعیت جدی را پرسپولیس در دقیقه ۳ به وجود 
آورد که ضربه سر کنعانی زادگان به بیرون رفت. پس از این حمله سرخ ها، باز هم 
نساجی بود که توپ و میدان را در اختیار داشت اما بازیکنان این تیم توانایی استفاده 
از مالکیت زیاد را نداشتند. بارها حرکات این تیم تا پشت محوطه جریمه میزبان 
ادامه پیدا می کرد اما بی دقتی در پاس ها آخر مانع از ایجاد موقعیت برای زامهران 
و عباس زاده می شد. پس از ضربه سر کنعانی زادگان، ۲۷ دقیقه طول کشید تا 
موقعیت جدی بعدی به وجود بیاید. حرکت ترکیبی بازیکنان پرسپولیس در 
دقیقه ۳0 توپ را به پشت محوطه جریمه رساند که ضربه زیبای ترابی را حقیقی 
به کرنر فرستاد. مهاجم شماره ۹ پرسپولیس پشت توپ قرار گرفت و به زیبایی 
آن را به روی دروازه ارســال کرد که ضربه سر نوراللهی در دقیقه ۳۱ به شکلی 
خطرناک از کنار دروازه حقیق به بیرون رفت. در حالی که نساجی برای حمله 
جدیدی برنامه ریزی می کرد، اشتباه عباس زاده باعث به وجود آمدن ضدحمله 
برای پرسپولیس شد که حرکت پا به توپ ترابی، توپ را به علیپور رساند و او هم 
بعد از حضور در محوطه جریمه، توپ را برای وحید امیری ارسال کرد و جاگییری 
مناسب این بازیکن در بین مدافعان نساجی سبب شد تا توپ روی سر او فرود 

بیاید و گل نخست پرسپولیس در دقیقه ۳4 به ثمر برسد.
پس از این نساجی فرصت داشت که روی ضربه سر سینا زامهران به گل تساوی 
برسد که توپ به شکلی خطرناک از بالای دروازه به بیرون رفت تا بازی با پیروزی 

یک گله پرسپولیس در نیمه اول به پایان برسد.
در این بین و با وجود حملات زیاد بازیکنان نساجی، پرسپولیسی ها مجبور شدند 
با هر روشی مانع از نزدیک شدن حریف به دروازه شان شوند که یکی از این روش ها 
در دقیقه ۵۸ دردسرساز شد و محسن ربیع خواه با دریافت کارت زرد دوم از زمین 
بازی اخراج شد. شــاگردان مهاجری در ۱۵ دقیقه پایانی هم دست از حمله 
نکشــیدند و حتی در دقیقه ۷۸ می توانســتند به گل برسند که تکل شجاع 
خلیل زاده مانع از باز شدن دروازه تیمش شد. در دقیقه ۸۵، کالدرون در تعویضی 
دفاعی، جلال حسینی را به جای بشار رسن به بازی فرستاد. با وجود به بازی آمدن 
محمد قاضی به میدان و افزایش بار هجومی نساجی این تیم نتوانست به گل 
برسد تا پرسپولیس با برتری برابر شاگردان مهاجری ۳4 امتیازی شود و به صدر 

جدول صعود کند.

فتحاللهزاده؛ازامیدواریبهادامهحضور
استراماچونیتاتأکیدبرجذبمربیایرانی

به گزارش اعتبار، علی فتح الله زاده در گفت وگو با خبر ورزشی 
شــبکه سوم سیما ضمن بیان این مطلب اظهار داشت: من از 
جمع دوستان جدا شدم و استعفا دادم، اما ظاهراً اعضای هیئت 
مدیره این استعفا را نپذیرفته اند. فعلًا کار ادامه دارد تا هیئت 
مدیره به جمع بندی نهایی برســد. وی در واکنش به انصراف 
فرهاد مجیدی از قبول هدایت تیم استقلال خاطر نشان کرد: 
ما در هیئت مدیره چند گزینه را مدنظر داشتیم که اگر آقای 
اســتراماچونی نیاید، از یک مربی داخلی استفاده کنیم. یکی 
از گزینه های باشگاه هم فرهاد مجیدی بود که امروز اعلام کرد، 
نمی آید. دوستان در هیئت مدیره به این جمع بندی رسیدند 
که اگر استراماچونی نیامد یکی مربی ایرانی عهده دار هدایت 

تیم شود.
عضو هیئت مدیره باشگاه استقلال در پاسخ به این پرسش که 
آیا باشگاه استقلال همچنان به ادامه حضور استراماچونی فکر 
می کند، گفت: هیئت مدیره تمام تلاش خود را برای ادامه حضور 
استراماچونی می کند. با وجود تمام شایعات هیئت مدیره تلاش 
کرده است و می کند که سرمربی ایتالیایی تیم برگردد. در این 

زمینه تمام پیغام و پسغام ها نیز رصد می شوند.
فتح الله زاده ادامه داد: ما دوست داریم استراماچونی برگردد، اما 
باید توجه داشته باشیم اگر تا سه چهار روز دیگر تیم را نبندیم 
و فهرست تیم به AFC اعلام نشود، از لیگ قهرمانان آسیا حذف 
خواهیم شــد. تمرینات تیم نیز باید هرچه زودتر آغاز شود و ما 
زمان نداریم. متأسفانه تصمیم گیری سخت شده است و فرصت 

کافی در اختیار نداریم.
»آیا مســئولان باشگاه اســتقلال مذاکره ای با فرهاد مجیدی 
داشته اند؟«، وی در پاسخ به این پرسش نیز تصریح کرد: من تا 
سه چهار روز قبل در جریان بودم که با چند مربی ایرانی که یکی 

از آنها فرهاد مجیدی بود، مذاکره شده است.

خبـــرخبـــر

گابریل کالدرون در نشست خبری پیش از بازی با نساجی 
اظهار داشت: برای ما هر بازی یک فینال است. همه بازی ها 
ســخت است و همه می خواهند پیروز شوند. ما با تواضع و 
جدیت همیشگی بازی خواهیم کرد و می خواهیم نیم فصل 
را با برد تمام کنیم. همانطور که در ابتدای فصل با برد شروع 
کردیم. وی در مورد اینکه برخی از مدیران باشگاه ظاهرا در 
قرارداد شما تغییراتی ایجاد کرده اند، گفت: این اتفاق مربوط 
به ۶ ماه پیش است و نمی خواهم اکنون در موردش حرف 
بزنم، تمرکزم روی بازی فرداست و به این موضوع الان فکر 
نمی کنم. سرمربی پرسپولیس در مورد اینکه از نتایج تیم در 
نیم فصل اول راضی هستید یا نه گفت: از شرایطی که امروز 
داریم، خیلی راضی ام. شما شاهد بودید که در این ۶ ماه چقدر 
سختی کشیدیم و در کنار هم بودیم. برخی سختی ها طبیعی 
بود و برخی از آن ها نرمال نبود. خوشــحالم که جای مربی 
آمدم که 4 سال در پرسپولیس حضور داشته و در این تیم 
موفقیت های زیادی کســب کرده است. فلسفه جدیدی 
می خواهم در تیم اجرا کنیم و این مساله نیاز به زمان دارد. 
کالدرون ادامه داد: این کار خیلی سخت تر از آن است که شما 
در تیمی باشید که نتایج خوبی نگرفته، اما من به تیمی آمدم 
که مربی اش ۷ جام آورده و مســئولیت را برایم سخت تر 
می کند. من می خواهم فلسفه جدیدی را انخاب کنم این کار 
آسان نیست و می خواهم طرز فکرم را به بازیکنانم 

منتقل کنم. در مسیر جدیدی هستیم، رابطه خوبی بین من 
و بازیکنان وجود دارد و از این بابت خوشحالم. هدف من هم 
همان هدف مربیان گذشته است که آن هم بردن جام است.
وی تصریح کرد: سعی می کنیم که فلسفه جدیدم را با متد 
متفاوت به بازیکنان منتقل کنم. همانطور که گفتم دوست 
دارم بازیکنانم را که جام قهرمانی آوردند، با آن ها چهارمین 
جام قهرمانی را به دست آوریم. وی در مورد اینکه هواداران 
به صحبت هایی که مربوط به جدایی از تیم بود نگران شدند، 
گفت: متأسفانه کسانی هستند که در داخل باشگاه حقیقت 
را بیان نمی کنند من در این ۶ ماه حرفی نزدم و سکوت کردم 
و می خواستم کارم را ادامه بدهم و روی هدف مان متمرکز 
باشیم. همیشه اولویت من ایجاد تیم جدید بوده به همین 
خاطر در مورد مسائل شخصی حرفی نزده ام. اما کسانی که 
در باشگاه هستند حقایق را بیان نمی کنند، اما من فقط روی 
کارم و هدفم تمرکز کرده ام آن ها می خواهند تمرکزم را به 
هم بزنند ما اکنون در بالای جدول هستیم، اما برخی کار هایی 
می کنند که می خواهند آرامشم را به هم بزنند. وی افزود: بعد 
از بازی در مورد این مسائل بیشتر حرف می زنم. اکنون به 
دنبال ۳ امتیاز بازی فردا هستیم. فردا هم یک فینال برای ما 
است، این موضوع را مطرح کردم، چون کسانی دوست ندارند 
که من بمانم. ۶ ماه تلاش کردم تا آرامش و ثبات در باشگاه 
ایجاد شود و اکنون به این هدف رسیدیم، اما نمی پذیرم که 

حقیقت را بیان نکنند و باعث عدم رضایتم 
شوند، زیرا کسانی دوست دارند که من 
بروم، اما من می خواهم ادامه بدهم و این 
کار ســخت را در پرسپولیس که شروع 

کرده ام را به پایان برسانم، اما شرایطم را مطرح 
می کنم. سرمربی پرســپولیس تأکید کرد: 
بهترین هواداران را داریم و نیاز داریم که برای 
بازی های آینده مان بازیکنان جدیدی هم به 
تیم اضافه کنیم نیاز به سازماندهی متفاوت 
داریــم. فردا بعد از بازی در این مورد بیشــتر 

صحبت می کنم. برخی می خواهند آرامش ام را از 
بین ببرند، اما من با وجود آنکه ناراحتم، ولی آرامش 
دارم. بازیکنان هم به اندازه من انگیزه دارند که فردا 
برنده شوند. می خواهیم خوشحالی خوبی را به 
هواداران تقدیم کنیم. امسال به جز دربی بیشتر 
در خــارج از خانه بــه پیروزی رســیدیم. فردا 
می خواهیم یک جشــن در خانه بگیریم. به تیم 
حریــف احترام می گذارم تیم خوبی اســت، اما 
می خواهیم هواداران را با شادی به خانه برگردانیم. 
وی در مــورد اینکه منظور او انصاری فرد یا هیئت 

مدیره است گفت: فردا در این مورد بیشتر صحبت 
خواهم کرد.

مذاکرات نمایندگان کشورمان 
برای حضور برانکو در تیم ملی 
فوتبال در شرایطی ادامه دارد که 
به مراحل مالی رســیده است. به 
گزارش  فــارس، بعد از جدایی 
مارک ویلموتــس از تیم ملی 
فوتبال ایران و همچنین روندی 
که فدراسیون برای فسخ قرارداد با 
این مربی بلژیکی در پیش گرفت، 
مشــخص کرد تیم ملی در ادامه 
مرحله مقدماتی جام جهانی ۲0۲۲ 
قطر با مربی دیگری به کارش ادامه 

خواهد داد. طبق پیگیری های خبرنگار 
فــارس، گزینه هــای مختلفی برای 
هدایت تیــم ملی وجود دارد که البته 
مسؤولان ایرانی در این بین مذاکرات 
جدی را با برانکو ایوانکوویچ انجام داده 
و مذاکرات تا امروز به مرحله مالی نیز 
رسیده است. البته سیاست برانکو این 
است که روند این مذاکرات رسانه ای 
نشود. به نظر می رسد در این شرایط، 
برانکو با بررسی پیشنهاد هدایت تیم 
ملی فوتبال ایران تا روزهای آینده خبر 

نهایی را در این زمینه ارائه کند.

پرسپولیس با درخشش علی علیپور و پیروزی 
مقابل شهرداری ماهشهر به مرحله نیمه نهایی 
جام حذفی راه یافت. پرسپولیس و شهرداری 
ماهشهر در نخستین بازی مرحله یک چهارم 
نهایی جام حذفی فوتبال روز دوشنبه به مصاف 
هم رفتند که این بازی با نتیجه ۲ بر صفر به سود 
پرسپولیس به پایان رسید. در این بازی که از 
ساعت ۱۵ در ورزشگاه تختی آبادان آغاز شد، 
علی علیپور )۵۹ و ۷۲( برای پرسپولیس گلزنی 
کرد. به این ترتیب پرسپولیس راهی مرحله 
نیمه نهایی جام حذفی شد. هواداران منتسب به 
تیم شهرداری پیش از شروع مسابقه، اقدام به 

پرتاب سنگ به داخل زمین کردند که مسؤولان 
پرسپولیس اعلام کردند این اتفاق را گزارش 
می کنند.  تیم های نفت مسجدســلیمان و 
شاهین شــهرداری بوشهر در دومین بازی از 
مرحله یک چهارم نهایی مسابقات فوتبال جام 
حذفی باشگاه های کشور به مصاف هم رفتند 
که این بازی در پایان ۹0 دقیقه با تساوی ۲ - ۲ 
دقیقــه همراه بود و در وقت های تلف شــده 
شــاگردان مهدی تارتار گل برتری را به ثمر 
رساندند و با نتیجه ۳ بر ۲ به پیروزی رسیدند تا 
پس از پرسپولیس، دومین تیم صعودکننده به 

نیمه نهایی مسابقات جام حذفی باشند.
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فیده اعتراض 
شطرنج ایران را 

نادیده گرفت

۱-  سیاستمدار کشورمان و معاون اقتصادی رئیس جمهور 
۲-   مدیرعامل شرکت ذوب آهن اصفهان-  نشان افتخار

۳-  درون چیزی- مدافع سابق تیم ملی فوتبال آرژانتین- ویتامین 
جدولی- از ماه های میلادی

4-   نمایش غمناک- نامی برای پسران انگلیسی - زندان معروف زمان 
انقلاب فرانسه

۵-   غول اقتصادی و اتومبیل سازی دنیا- حیوان دریایی- پشت سر
۶-  علامت مفعولی- شماره سه رقمی- شکیبا و صبور 

۷- سال آذری ها -  آسیاب دستی -  سخنگوی دولت و وزیر سابق کار ، 
تعاون و امور اجتماعی 

۸-   همدم داماد-  این شرکت خوزستانی از قطب های اقتصادی 
کشورمان است -  بافنده 

۹-   از بانک های قدیمی کشورمان -  فرمانده قوه قضاییه کشور- دیوار بلند 
۱0-  خبر صفهای طولانی کپسول گاز این روزها از این شهر  به گوش می 

رسد- خوف- تکنیک ورزشی
۱۱-  عقب مانده- استوار- پوشش سر همه مردم- مایه روشنایی

۱۲-  خاندان- پول تایلند- مدیر بانک ایران زمین 
۱۳-   رئیس مرکز مطالعات راهبردی ناجا و رئیس پلیس سابق تهران  - 

پایتخت کشور ساعت سازان- از کشور های عضو در اوپک
۱4-  سمت چپ -  معاون دادستان- مهاجمی از فوتبال اسپانیا

۱۵-  مدیر عامل بانک کشاورزی 

۱-  سیاستمدار ایرانی و وزیر تعاون ، کار و رفاه اجتماعی 
۲-  خیس -  نام طهماسب مجری برنامه های کودک صدا و سیمای کشور 

-  نویسنده کتاب پرتیراژ تئوری انتخاب 
۳-   کشاورزی ، ماهیگیری و حمل و نقل دریایی عمده ترین فعالیت های 
اقتصادی این شهر استان هرمزگان است -  تجهیزات و وسایل- نوبت بازی
4-  سدی بر روی رودخانه کارون- محلی در مکه مکرمه- خانه -  باد گرم
۵-  نامی برای دختران ایرانی- توشه راه - عمده اقتصاد ایران در این شهر 

جولان می دهد 
۶-  گروه و دسته -  افسوس- از اعضای بدن- سرای محبت

۷-   استادیوم بزرگ پایتخت- کتاب حضورت موسی- وسیله پرواز 
۸-  فرمانروا -  بستر- از وسایل زینتی پنجره

۹-   صدای بلند -  کاخی در پاریس- شهری با اقتصاد فوق العاده در  کشور 
آلمان 

۱0-  عدد روستا -  حرکت هوا- فرمان وزیر- نام ترکی
۱۱-  از شرکت های لبنیات کشورمان- مساوی در بیستر ورزش ها  - نامی 

برای عروسک ایرانی
۱۲-   ورم- پسر- مدال آور ترین ورزشکار ایرانی در  تمام ادوار المپیک

۱۳-  مثل و مانند -   صنعت جهانگردی- بی جان و ضعیف
۱4-  نام آقای خجسته نماینده مردم شریف همدان در مجلس شورای 

اسلامی- سر لیست اصلاح طلبان در مجلس شورای اسلامی اخیر - همیشگی
۱۵-   فرمانده چند سال اخیر مجلس شورای اسلامی کشورمان- عضو تنفسی
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عمودی افقی

لطفاً جدول تکمیل شده را به دایرکت اینستاگرام هفته نامه ارسال نمائید.
etebar.magazine  به 15 نفر از برندگان، به قید قرعه جوایزی تقدیم خواهد شد.
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پرسپولیسونفتمسجدسلیماندرنیمهنهاییجامحذفیمذاکراتبرایحضوربرانکودرتیمملیبهمراحلمالیرسید

سهمیه بندی بنزین و بازگشت کارت 
سوخت هرچند موجب کاهش مصرف 
بنزین در سراســر کشــور شده اما 
استقبال از CNG را افزایش داده است. 
بر اســاس جدیدترین گزارش ها در 
اســتان های قم و کردستان مصرف 
بنزین 23 تا 30 درصد کاهش و مصرف 
CNG 20 تا 30 درصد افزایش داشته 
است که می تواند نمونه ای کوچک از 
وضعیت فعلی کل کشور باشد . افزایش 
قیمت بنزین و سهمیه بندی آن موجب 
افزایش استقبال عموم از خودروهای 
گازسوز و گازسوز کردن خودروها شده 
است. این موضوع تنها شامل خودروهای 
شخصی نمی شود بلکه در تاکسی ها ، 
ون ها و خودروهای عمومی به دلیل کار 
کرد بالاتر ، بیش تر حس می شــود . 
خودروسازان در چنین شرایطی وظیفه 
ســنگینی بر دوش دارند تا نیاز عموم 
مردم به خودروهای گاز سوز را تأمین 
کنند و راهکاری استاندارد و اصولی را 

در اختیار مردم قرار دهند . 
خودروسازان ایرانی مدت زیادی است 
که بخش عمده ای از تولیدات خود را به 
محصولات دوگانه سوز و یا پایه گاز سوز 
تغییر داده اند . شــرکت ایران خودرو 
اصلی ترین پیشترانه محصولات ملی 
یعنی موتور EF7 را به صورت پایه گاز 
سوز طراحی کرده است و این پیشرانه 
همچنان عملکــرد خوبی روی عمده 

محصولات این شرکت دارد. 
شرکت ایران خودرو در راستای اثبات 
توانایی ها و ظرفیت های این مجموعه در 

تولید و عرضه محصولات گاز سوز ، هفته 
گذشته طی مراســمی با شرکت پخش 
فراورده های نفتی تفاهم نامه توســعه 
ناوگان دوگانه سوز را به امضاء رساند . بر 
اساس این تفاهم ، ایران خودرو در گام 
 EF7 نخست ون وانا را با موتور گاز سوز
وارد چرخه حمل و نقل کشور می کند تا 
با ارائه این محصول ضمن گسترش ناوگان 
خودروهای گازســوز ، شــاهد کاهش 
آلودگی هوا باشیم . گروه صنعتی ایران 
خودرو پیش تــر در زمینه حمل و نقل 
خودروهای تجاری تلاش های بسیاری را 
برای عرضه خودروهای عمومی گازسوز 
انجام داده اســت اما مدیــر عامل این 
شرکت معتقد است که این ظرفیت باید 
در زمینه خودروهای سواری نیز با قدرت 
ادامه پیــدا کند . صرفه جویی حاصل از 
تولید خودروهای گاز ســوز و یا تبدیل 
خودروهای بنزینی به گاز سوز بستری 
اســت که می تواند سرمایه ای تا سقف 
6500 میلیارد تومان را برای تسریع در 
افزایش آمار ناوگان خودروهای گاز سوز 
فراهم کند. معاون وزیر نفت ضمن اعلام 
این موضوع طی مراسم امضای تفاهم نامه 
با ایران خودرو ، این رقم را کمکی بلاعوض 
به خودروهای عمومی شامل تاکسی های 
ســدان ، ون، وانت ها و مســافربرهای 
شخصی اعلام کرده اســت که نتیجه 
نهایی آن کاهش هزینه های حمل بار و 
مســافر خواهد بود. مدتی قبل رئیس 
انجمن صنفی ســی ان جــی و صنایع 
وابسته از 30 تا 40 هزار تقاضای روزانه 
برای گاز سوز کردن خودروها در سراسر 

کشــور خبر داده بود که نیازمند همت 
خودروسازان برای اســتفاده کامل از 
ظرفیت ها برای پاسخگویی به این نیاز 

عمومی جامعه است . 
خودروسازان ما با ارائه محصولات متنوع 
گاز سوز در سال های قبل نشان داده اند 
که می توانند به مرور پاسخ گوی این نیاز 
در ناوگان خودروهای شخصی و حمل و 
نقل عمومی باشندو با تبدیل یا تولید 1.4 
میلیون خودرو گاز سوز به گفته معاون 
وزیــر نفت ، موجب صرفــه جویی 10 
میلیون لیتری مصرف بنزین در کشور 
شــوند . آمار تولید خودروهای دوگانه 
سوز طی ماه های آغازین سال 1398 به 
دلیل کاهش اســتقبال مردم و اتکا به 
بنزین ،کاهش محسوسی را در خطوط 
تولید خودروسازان نشان می دهد اما در 
شرایط کنونی این نیاز افزای چشمگیری 
داشته است و خودروسازان که با تقاضای 
عموم جامعه پیش مــی روند ، توانایی 
افزایش تولید این محصولات را دارند . 
ون وانا به عنــوان یکی از جدید ترین 
محصولات ایران خودرو با پیشرانه پایه 
گاز ســوز می تواند مقدمه قدرتمندی 
برای آغازحمــل و نقل پاک وکم صرف 
عمومی باشد که از نظر اقتصادی برای 
مصرف کنندگان به صرفه باشد. شرکت 
ایران خودرو با توانایی بالا در تحقیق و 
توســعه محصولات موفــق به نصب 
پیشرانه ملی روی این ون شده است و 
وانا از این پس به صرفه ، کم مصرف و پاک 
تر از رقبایــش روانه خیابان ها خواهد 

شد.  

با افزایش تقاضا برای خودروهای گاز سوز در کشور
پای خودروسازان روی پدال » گاز «
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روز بزرگداشت فرماندهان شهید دفاع مقدسعکسنوشت یوم الله 9 دی گرامی بادعکسنوشت

اقتدارفروشینیست؟!

ادامه سرمقاله

در باز خوانی سلسله شعارهای سالانه مقام معظم رهبری به صراحت و 
وضوح این حقیقت مکشوف و آشکار میگرددکه محور اساسی و مدار 
اصلی همۀ آنها » تولید و اشتغال « و رویکردهای رهائی بخش اقتصادی 
جمهوری  مقدس  نظام  در  فشار  اصلی  اهرم  دشمن  زیرا  ؛  است  بوده 
اسلامی ایران را تحریم های اقتصادی و اخلال در نظام اقتصادی کشور 
دانسته است تا بدین طریق مقاصد شوم و افزون طلبانه خود را جامۀ 

عمل بپوشاند.
حال در مقام یک روزنامه نگار پرسشگر از مسئولین امر تقاضا دارم از 
روی انصاف عملکرد خویش را در تحقق بخشی و عمل به این رهنودها 
به محک نقد کشیده و بگویند تا چه اندازه برای به سر انجام رساندن 

این شعارها تلاش ورزیده و راه رسیدن به آنها را هموار ساخته اند.
 براستی تا کی باید در فقدان خود باوری ، خود اتکائی و بیش از همه 
عدم باور جدی به توامندیها و استعدادها ی شگرف و نهفته در جوانان 
برومند و خلاق کشور ، در دریای توفان زا و مهیب مشکلات، مغلوب و 
مقهور خیزابهای کوبنده و ویرانگری شد که از سوی دشمن بر انگیخته 

می شود و تا کدامین زمان باید تجربه های تلخ را از نو تکرار کرد؟!
نظام  و  انقلاب  قلب  که   با دشمنی  کارزار  عرصۀ  در   ، قاطع  به ضرس 
باید کنشگر بود، عنان از دست   ، اسلامی را به کین نشانه رفته است 

دشمن ربود تا بدین سان بتوان  ابتکار عمل را در دست گرفت .
ایمان بیاوریم تا زمانی که ستونهای اقتصاد مقاومتی در مدار خرد ورزی و 
خود باوری پی ریزی نشود ، اقتدار ملی تحقق نخواهد یافت ) افسانه ای 
بیش نخواهد بود ( و مصونیت اقتصادی و سیاسی کشور در برابر کار شکنی 
ها و سنگ اندازیهای ریز و درشت استکبار ، تضمین و تقویت نخواهد شد.

 ، پایداری  با  و  برخاست  خاکستر  از   ، دوّم  جهانی  جنگ  از  پس  ژاپن 
زخم  توانست  خود  های  داشته  به  ایمان  و  ملی  ارادۀ   ، کوشی  سخت 
عمیق بر پیکر خویش را درمان کرده و در گذر تاریخ تدریجا در صحنۀ 

رقابتهای اقتصادی ، اقتدار خویش در جهان به رخ بکشاند.
امّا لیک فراموش نکنیم که پشتوانه این پیروزی  بزرگ ، تلاش خستگی 
ناپذیر مردم ژاپن و تکیه بر ملتی بود که طعم تلخ جنگ و آسیبهای 
جبران ناپذیر انفجارهای اتمی در هیروشیما و ناکازاکی کشیده بودند ! 
بنابراین راه را باید به درستی پوئید و زندگی را با هوشیاری و بصیرت 

، دوباره آغازید .
کامیابی  و  شکوفائی  موجب   ، نفت  فروش  و  صادرات  بر  صرف  تأکید 
اقتصاد ملی نخواهد شد ، بلکه ما را بیش از پیش دچار چالشها در ابعاد 

سهمگین ترخواهد کرد.
تعاملات  در  و  است  کشیده  بر  قد  داری  سرمایه  نظام  دامان  در  ژاپن 
ما  ملی  منافع  قربانی  را  ملی خود  مصالح  و  منافع  هرگز  نفتی  اقتصاد 

نخواهد نمود. 
و به عبارت دقیق تر فرجام فروش و صدور نفت به ژاپن ، موجب رونق 
اقتصادی و برون رفت کشورمان از بحرانهای اقتصادی نمی شود ، زیرا 
در ازای خرید نفت کالاهای خود را به ما عرضه خواهد داشت و سرانجام 

هدف ارز آوری ، نا فرجام می ماند.
اصلاح  که   ، پذیرفت  ید  با  شد  اشاره  آن  به  اختصارا  آنچه  بر  افزون 
با رویکرد اصلاح نظام مالیاتی کشور ملازمت  ساختار اقتصادی کشور 

تام دارد .
گفته می شود بیش از سیصد هزار نفر صاحبان سرمایه های کلان در 
کشور تا کنون با لطایف الحیل و ترفندهای گوناگون از پرداخت مالیات 
فرار می کرده  و بر امواج خون دل مردمان پاک سرشت و نیک نهادی 
که با جان فشانی حماسۀ انقلاب اسلامی 57 را خلق کرده و طی هشت 
سال دفاع مقدس شهدای بزرگی را تقدیم نظام نمودند ، کشتی عشرت 

به ساحل عافیت می رانند! 
این ستم کوچکی نیست که نا خواسته بر این مردم روا می دارند !

امید آنکه دولتمردان رهنمودهای داهیانه و تاریخ ساز مقام معظم رهبری 
را بیش از پیش جدی گرفته و در صدد تحقق آن برآیند.  انشاءا...
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این دستاوردها دربحث تولید، فروش و 
تحویل، مباحث کیفی، داخلی  سازی ، 
خودروهای کف و... تحولات مهمی را 

رقم زده اند. 
گروه خودروسازی ســایپا در آستانه 
فصل پایانی سال توفیقات بزرگی را رقم 
زده که هرکدام در جای خود بســیار 
ارزشمند هســتند و علاوه بر تغییر 
جایگاه این خودروساز درمباحث تولید، 
فروش، تحویل و... درمباحث کیفی و 
داخلی ســازی،  زیســت محیطی، 
خودروهــای کــف و... نیــز در این 
خودروسازی تحولات مهمی ایجاد شده 
است. در ادامه این گزارش به مرور این 

دستاوردها می پردازیم.
پرچمداری تولید خودرو در کشور در 

هشت ماهه 98
در هشت ماهه ســال جاری مجموع 
تولیــدات سه خودروســاز بــزرگ 
کشورمان به بیش از 552 هزار دستگاه 
خودرو رسیده که سایپایی ها با بیش از 
295 هزار دســتگاه خودرو بیشترین 
سهم را درآن داشته اند. به این ترتیب، 
به نظر می رسد سایپا درنیمه دوم سال 
جاری نیز تولیدات بیشــتری نسبت 

به سال گذشته داشته باشد.
بیش ترین تحویل خودرو به مشتریان

گروه خودروسازی ســایپا از ابتدای 

امسال تا پایان آبان ماه 300 هزار دستگاه 
خودرو تحویل مشتریان داده است که 
مبتنی بر تسریع درتکمیل خودروهای 
کف کارخانه و همچنین اجرای برنامه 
تولید عبورمســتقیم بوده اســت. 
به عبارت دیگــر، تحویل خودروهای 
مشتریان به  صورت روزانه توسط سایپا 
درپایان ماه گذشــته از مرز 300 هزار 
دستگاه گذشته اســت و اکنون نیز با 

سرعت بیشتری دنبال می شود.
رتبه نخست فروش آبان  ماه

گروه خودروسازی سایپا در دومین ماه 
از فصل پاییز 34 هزار و 322 دستگاه 
خودرو تولید کرده و این درحالی است 
که شرکت های ســایپا و پارس خودرو 
درمدت مشابه سال گذشته، درمجموع 
27 هزار و 711 دســتگاه خودرو تولید 
کــرده بودند. ســایپا و پارس خودرو 
همچنیــن با فروش 52هــزار و 499 
دستگاه خودرو طی آبان  ماه بیشترین 

میزان فروش را داشته اند.
کم ترین میزان آلایندگی درمیان 

خودروهای داخلی
بنابراعلام شــرکت بازرسی کیفیت و 
استاندارد ایران )ISQI(، محصولات 
سایپا کمترین میزان گاز دی اکسیدکربن 
)CO2( را درمیان خودروهای ساخت 
داخل تولید و منتشر می کنند و کم ترین 

میزان آلایندگی هــوا را در این بخش 
دارند و به طور متوسط تنها 156.3 گرم 
برکیلومتر در سال، گاز دی اکسیدکربن 
منتشــر می کنند که درنوع خود یک 
موفقیت زیســت محیطی به شــمار 
می رود. درگزارش ISQI، پس از سایپا، 
شرکت های سایپاســیتروئن و بن رو 
درجایگاه های دوم و ســوم کم ترین 
میزان آلایندگی قرار گرفته اند که آن ها 
نیز از شــرکت های زیرمجموعه گروه 

خودروسازی سایپا هستند.
کم  ترین میزان افت تولید

مجموع تولید شــرکت ســایپا نیز 
درهشتمین ماه از سال جاری به 234 
هزار و 339 دســتگاه خودرو رسیده 

است. این عدد تنها 
حدود دوهزار دستگاه خودرو )معادل 
تولید یک روز( کم تر از تولید این شرکت 
درســال 97 بوده اســت که نشان از 
موفقیت ســایپا درمقابلــه با موانع و 

مشکلات تولید دارد.
گفتنی است این افت تولید 0.7 درصدی 
)کم تر از یک درصد( نیز عمدتا مربوط 
زیرمجموعه  پارس خودرو،  به شرکت 
گروه خودروســازی سایپاست که با 
چالش های بزرگی همچون خداحافظی 
شــرکای خارجی خــود، یعنی رنو و 
برلیانس مواجه بوده و بیش از 41 هزار 

دســتگاه خودرو از تولیدات خود را از 
دست داده است.

به  صفر رساندن خودروهای ناقص
بنابراعلام مدیرعامل گروه خودروسازی 
ســایپا، تمام 80 هزار دستگاه خودرو 
ناقص مانده در کف کارخانه سایپا که از 
ابتدای سال جاری تولید شده  بودند، 
تکمیل و تحویل مشتریان شد و از این 
به بعد عرضه و تحویل محصولات سایپا، 

منطبق با میزان تولید خواهد بود.
براین اســاس، تعــداد خودروهای 
تولیدشده قبلی سایپا که دارای کسری 
قطعه بودند، به صفر رســیده است و 
تمامی پارکینگ هایی که خودروهای 
ناقص کف کارخانه سایپا در آن ها پارک 

بودند، تخلیه شده اند.
رشد 40 درصدی درآمد هشت  ماهه

آمارهای منتشرشــده ســایپا روی 
سامانه سازمان بورس و اوراق بهادار 
نشان دهنده  به کدال،  موسوم  کشور 
رشد 40درصدی درآمد این شرکت در 
هشت ماهه امســال نسبت به مدت 
مشابه ســال گذشته است؛ همچنین 
ســایپا در این مدت بیــش از 9 هزار 
میلیارد تومان، درآمد حاصل از فروش 
داشــته؛ در حالی که این رقم در سال 
گذشته حدود شش هزار میلیاردتومان 

بوده است.

رشد 15 درصدی فروش هشت ماهه
فروش شرکت سایپا براساس آمارهای 
کدال، طی هشت ماه نخست امسال 
نســبت به سال گذشــته 15درصد 
افزایش یافته است که به رغم تداوم 
مشکلاتی همچون کمبود نقدینگی، 
قیمت گذاری دستوری، کمبود قطعات 
ناقص مانده  و مشــکل خودروهای 
درکــف کارخانه محقق شــد و این 
مشکلات به تازگی به طور کامل مرتفع 

شده است.
حضور چشمگیر در میزهای داخلی  

سازی
گروه خودروســازی ســایپا با انعقاد 
قرارداد داخلی سازی محصولات خود 
درمیز سوم تعمیق ساخت داخل، تولید 
14 قطعه دیگــر از محصولات خود را 
به شــرکت های ایرانی واگــذار کرد. 
درجریان برگزاری میز ســوم تعمیق 
ساخت داخل در صنعت خودرو، گروه 
خودروســازی ســایپا در مجموعه 
 قراردادهایــی با ســازندگان داخلی 
ارزبری  به ارزش 575میلیارد تومان، 
محصولات خود را ســالانه بیش از 47 

میلیون یورو کاهش می دهد.
با تحقــق اهداف میز ســوم تعمیق 
ساخت داخل، با احتساب دستاوردهای 
دو میز قبلــی، درمجموع 53 قطعه از 

محصولات ســایپا با کاهش ارزبری 
ســالانه 150 میلیون یورو بومی سازی 
شده است. با داخلی سازی قطعات میز 
سوم، 418 یورو برای تولید هردستگاه 
خــودرو تیبا کاهــش ارزبری محقق 
خواهد شد که با برگزاری دو میز چهارم 
و پنجم در آینده این رقم به 600میلیون 

یورو خواهد رسید.
گفتنی است گروه خودروسازی سایپا 
درمجموع ســه میز تخصصی تعمیق 
ساخت داخل قطعات خودرو، توانسته 
53 قطعه مورد نیاز محصولات خود را 

داخلی سازی کند.
فروش 3 خودرو متفاوت برای 

نخستین  بار
گروه خودروسازی سایپا سه محصول 
متفاوت کوییک R پارس خودرو، تیبا 2 
پلاس و نیسان دیزل یورو 5 زامیاد را از 
روز یکشنبه، دوازدهم آبان ماه به سبد 
فروش خــود افزود که فــروش این 
محصولات نیز بــرای کم کردن نقش 
واسطه ها و با هدف عرضه به مصرف کننده 
نهایی، مشمول محدودیت هایی از قبیل 
کدملی و حداقل ســن متقاضی خرید 
اســت و ثبت نام این محصولات نیز 
درطرح های فروش سایپا تنها از طریق 
سایت اینترنتی این شرکت امکان پذیر 

خواهد بود.

ظرفیت  ها و ظرفیت  سازی  هایی که برای صنعت  خودرو امیدوار کننده است

۱۰ موفقیت بزرگ »سایپا« در یک قاب


